MRS. FIORTNCE HUMPHRLY )

¥itness will teatify that on S8aturday, January 27, 1954,
sho was erployed by the Fe & We Grand & Silver Store,

- - 67 Seventh 8treot, 8t. Paul, Minn,

S On that dato, sbout 11130 a.ms, & mano salled at her

N counter and purchased three flashlichts of a large

}- - reflector type and bearing the trade mark "Herit Product"p

that this man also purchased some Arrow batteries and
Ever-yready batteriessy also, he purchased three extra
tt%a%l% 1: buldbs for a total of §3.12, peying with a
%, ® . -

Vitnoss will 1dentify photograph of Alvin Karpis, earryl
Foes 1639 KeSePe, a8 thoe person who made the purcfmao, "6
and she will testify that she appeared before a federal
grand jury at 8t. Paul, Hinn,, on or about ey 4, 1934,
and testified before the sald grand jury that Alvin
Karpis purchased the above-mm tioned Litems,

~
N

E. _ROSS ALLFN

Ee Ross Allen will testify taat ho 4s a Director of the
Florida Reptile Inatitute, -

Witness will Sdentify and introduce &in evidence Bicoigg,
te erbo §§4 to Te Ce Blac and w

estify thet J}'red Birker pald the 20,00 mamtioned in
* the receipt, and instruoted Allen to mount the deor head
' brought by ﬁarker, and to doliver the same to Joo Adams
at the Roomodoro Hotel, Mami, Florida,

7,876
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Le %o THOMAS

~“ Le We Thomas has ormed the residence knowmn as lNoe

1121 85th Street, Kortheast, since 1931, "

During the early part of November, 1934, Thomas
told Joe Admms that he was planning on re ting the
houso out for t he season and thst if ‘dams knew of
a ocouple wvho wanted tho house for the ssason to
lot him knowe Knight was presont éuring this oone
versation,

On or about December 13, 1034, in the evening, Thomas
‘saow Joe Adams at the Biscayne Kemmel Club and told
him that the renters had not arrived as yet and that
he, Thomas, was anxious to know whothor they plamed
on taking %ha house. Adams replied that the renters
¥re. and lMrs. Green, had gons away for s fow days, bu‘
that they had givon him tho geason rent money to pay
Thomases Adama thon paid Thomas $760400.

Thonas will 1dentify tghot;ograplm of Avin Karpis and

Dolores Delaney, & s tho persons who moved into his
house,

/v



Hrs, OGrace Thomas is the wifeof Mr, L, We Thomas.

“Mrae Thomas will identify and introduce &n evidence
~ lease, dated Docomber 12, 1934, exoouted between hore

solf and Mrs. 8. Ae Greens

She will 4dentify the photograph of Delores Delaney -
as being the same porson as lirs. 5. - As Green,

She will also Sdenti otograph of Alvin Karpis as
tho person who moved into hor houss with Mrase. S, A,
Green (Dolorss Delansy) on or about Decenber 15, 1934.

During the latter part of November, Adams and Knight

oame to tho homoe of Mrse Thomas and at that time had

a oonversntion with lrs, Thonases Knight d4id most of
the talking and heand Adans looked the house overe

On tw or three oocesions, during tho latter part of

Novenmber, 1934, Adans and Knight called at tho home
of Vrse &‘homau, and discussed the renting of the house
on 85th Street and alpo lookod over the 30 ’

In the latter part of November, Ada:s and Rarpis (Xarpis
using the name of Green) called at thc home of Mrse
Thomes and at that time Mrs. Thomns stated that ahe
wanted to run another ad in the newspaper relative to
renting the house at which timo Adams sald "that will
not be necessary®, and Karpis (Green) intorrmpted the
ggnv;rsation and stated that they had deocided to take
e Nouse.

Adecris, at the time hoand Karpls (Green) woere out to see
Krs. Thomas in the lattor part of Noverber, statod to
Mrs. Thonas that tho Oreons were good customers of his
at the hotel,

/3



WILLIAM Ae KORLLY}

¥William A, liorley and Young were the ownors of the Dane
mor lotel, Atlentic City, N. Je .

'On Friday, Jamuary 18, 1935, between £:00 and 3100 pense,
Morley was at his store, direotly across from the Danmor
Hoteles At that timo one girl, whom hehas identified by
her plctures as being Delores Delaney, handed MNorley a
note addressed to Bill korley, and it wes written on
tho stationery of the Tami Hotd , Mismi, kloridae=
it was handwmriting in green ink, The note reads "Dear
Billy Tako oare of my friend krse, Graham and gsee that
she gots a good @octor and gets good care®s It was
~signed "Duke".

lorley will idaa tify the picture of Karpis as the person
he saw in Room 403, Danmor Hotel, on Jmuary 19, 1935,

SAMUTL Eo MORLYYy . o o

Sarmel X, uorlery‘ hed known Duke Randell in Atlantie City
about four yearse .

~

On Monday, Jamuary fA , 1935, about 12:30 asne, while Morley
was in his brothor's ocigar store, the telephone rang and
the oporator scid “iiorley Cigar HStoret®™ to w:ich Morley
sngwored, "Yes", ‘‘he oporator thens ¢ 4@ “iiemi, Florids,
6allinge Hold the line." Morley heard mouey drop and
‘thon a feninine voice asked, "Is this Morleys?" Lorloy
mewered, YYes," and the fenintne volce snid, "This s

a friond of =~-= (Horley stated it sounded either like
®Imke" or Diok"™)e The feminine volce then said, "What
happened in Atlantio City this morningt® Norley said,

®I understand there was a little shooting matoh", The
feminine voice said, "low did the boys make out:” Morley
sald, “I believe tho boys got away but the girls were
caught"e %he feninine volce asked, "where are they nowt®
Korlvy told her, “I bd ieve they are on their way to
Fhiladd phia with the Department of Justice mon"e The
fominine voice said, "Uh Ih", and that ended tho convere
satione . :

- : Y
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ELI AL MORLIY

e b St DAL A pRnC §, o8 GNP UL

On January 18, 1936, about 2145 perie, Mrs. Horley saw

& girl come into hor husband's ocigar store, whose pice
ture she has identified as being the porson Dolores Dee
leneye Dolores Delaney harded her huaband a note
addressed to Dill Morley and was writton 4n green ink
on the stationory of somshoteles The note seald, "Take
care of my friends and see that they get a good dootor”,
and was signed "Duke", S .

The only "Duke" lira. lorley Jmows &s Duke Randsll who
usod to be & drurmor in & band around Atlantic City,

A, short time aftor the first visit to the cigar store
by Dolores Delanvuy, both sheand ¥ ynona bBurdette eame
into the eigar storo and bought some oigarettes,

krs, Morley ocan state from her own knowledge that Dolores

Delsney and ¥ynona BRudette were registered at the Dane
more liotels ‘

¥ras, korley oan 3dentify the ploture of Karpis and
states that he was re;lstered in the hotel av tho time
the girls were thore,

) S
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NCIS Po

During Jamary, 1936, Francis P, Malone was City Editor
of the Miami Dally Kewse

Shortly after the shooting up at Oxlawaha at tho Brade
ford Houso, Malone eallod Adams by telq honesnd told
Adans that Csrson Bradford had told Melons that Adams
had rented the Bradford House to some poople who Brade
ford did not know,

Malone told Adanms of the shooting which had ococurred at
Oklawaha and asked Adams as to tho identity of tho ocoue
ants of the house, Adams stated he was surprised to
ar the news,

Adams told Melone that a mother and son who had sbopped
at the Xloomodoro Hotel during the fall of 1034 had rented
the Eradford House, Malono requested information concerne
ing theso people and Adanms promised that he would chock
the register and files of the hotel to £ind out the names
of thepeople and 6all lalone back,

Aftor waiting awhile, lalone again called Adaens on the
telephones 4his time hc told Adams th:t he had informae
tion that the Blackburns, who rented the Bradford House,
wore in fact Fred and Kate Barker, and that he had ine
formation that Karpis was also in the houso at Oklawaha,
Malone also told Adans that these people were under ine
dictment at Ste Paul, Minne, for the Brimmor kidnappingwe
Adaris said he knew nothing about Karpise

———r—
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During 1934 and 1935, Jm os Grant wes works.ng as a bell= .
‘boy at the nlcomodoro Iotele L -

Orant will identify the p}wtographs of ¥illiam J, Harrie
son and Harry Sawyer as tho two persons who oooupled
Rooms 1004 and 10066

Sawyor 1ived at the hotel about ten days &uring Bep tanber,
and Harrison was in the hotel on about three occasions
during Septembor &nd each time apent two or three da,yn

in the hotale

Grant wil) ident iiltho photographs of the tollowing |
persons who, he w testify, were livigi at the Eloomo=
doro Hotol in the fell and winter of 19541 Fred Berker,
‘ -' Alvin Kerpis, Kate Berker, Dolores Dolnnoy, Barry Oanp-
s ( bell, and Wiynona Burdette, -

Grant will testify thaet Fred B:.rker and Bar:{ Gmpben
stayed in Roon 1004 and 1005, and that he ted on
- thesdpeople many timese

Crant was orderod by the desk and took up a radio to

Roon: 406, Orant will icentify ploture of Dolores Deleney
—_— and the side-view ploture of is as the persons who

were l.n Room 405 at the time he denvorod e radio,




Eo Eg MC IHTEE‘

Ko Re MoIntire will testify he is a Spocisl Agont of
the Foderal Bureau of Investigation and has been £ or
six Joars. - ' : '

Burdette, Dolores Delaney, Alvin Karpils,
and Russel) Gidbsone

He will teatiryl that all of the above-mentioned persons
wore being sought by the Bureau as fugltivos from Justice.

He will tost that identification orders (and will ex-
plain the same) had been issued by the Buresu for the
following @uring tho surmer of 19343 Harry Sawyer,
Alvin Karpis, Arthur Barker, and Russoll Gibson.

He will testify that identificatlion orders had beem .
4ssued by the eau during the sumnor of 1934 for

the followings Fred Barkor, Kate Barker, Harry Caipe
boll, and ¥1llian U:rrisone.

He will testify that the usual routine and practice of
the bureau 1s to print thousands of identification orders
of fugitives and distribute tho same to the various law

enforoaonont agencies, etc.--will test this waa done
in tho oaseof the vce-nentione ii1tive

He will testify that all Agents of the Department of
Justice woro instrusted to be on tho lookout for the
fugitives and that two speolal squads of tho Puream

werae assigned to tho special &Quty of apprehonding
those mﬁ:wn - '

ls will 1dentify photographs of Herry Sawyor ¥yzone
tfmr arker,

18
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E M. Se ALTH:YFR
‘( V11l testify that he was General Manuger of the Ungor
Bulck Company, Guring Docenbor, 19034.

witneas will produce and 1dmtify books and roocords of
tho ~or Buick Coppany rlami showin; sale ol B'&IgE

o Yiltnoss will ident Plorida Certificate of T1itle,
N datod January 1, 19 le for 1036 Buick Coupe, 1ssued
) ; of Leroy

in the name of rrisone

MRS CLARA GILB'RT

of tle Unger buick Co:pany, Miami, Florlda

Sho will state that she corpleted the sale of tho Buick

to Ieroy Korrison, at which time ho refused to givo a

loocal addrou, stating that he had just arrived in towmn
SH fron Buffalo, NeYes, whore he rosided at 444 Hain Street
= - that Horrison rur*{ler instructed her to retoin ths Cer

T ficnto of Title whon it onme from ‘fallahasases, Floridn.,

w0 until April 1, 1935, after whick time shc should forward
T it to him at his northern address if ho 44 not eall for
s E te

> _' ¥ill tostify that auring Dooonbor, 1954£ she was caahiu'

- ROTE$ Atterpt to have witness identify Randall
- as tho parson who purchasod the eare

— _/...i, T . T R
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MILL7R Vo BISHOP

Titress will =tato that in Deoam’bcr, 19034, he was working _
for tho Unger Bulok Coupany, Miami, Florida

(Note: Point out Rendall and esk witness &if
ha recegnizos hin and then {:l;eoceed te
heve witnasc testify as to sclo of
Balck ¢ar to Fadall), '

On Sath morninz, baeforo lunch, Deoeu.bor 22, 19%4, a
ren got out of a Re& oab and walked into the show
roous of tho Unger Buio Companye Ho walked directly to
a b-passenger black Bulck coupe and esked Lishop what
dlscount he could get off for cashe Elshop told him
none baecause of the codee Elshop snd the man sat in the
goat of the oor for avhile after which hs aslzed Bis‘zip
how goon ho could get tho sar, end Bishop saia "In

ebout ten xni‘mtao whoreuypon tho man (Randall) said
Plet's go - Dishop then took (Rondall} back to tho 6ux
whoero he paid for tke ¢sr in eash, _
VWitness recalls that (Randall) gave the nane of Leroy
orrison, €44 Matn Streot, Buffalo, New York. (Im.ndall)
then got into the hulck and loft, .
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Witness will atete thet ho 1s the owner of the Unger
Fulck Coipeny, Jiuml, Florida, ,

He will testify thoat he has known Joe Adams for some
tire, and thet in the middle of Decerber, 1934, Joe
Adnuis 00ldod hir and seid, "Arthur, I have got a good
prospoct for youe He 18 a wealthy friond snd is about
to buy a oar in Orlendo, ¥loride, ond I atopped him
from buying & onr up thero and he is going out of town,
Vhen he returns, I'll govt him in touch with you at the
proper time',

MISS TrRS: CARMICHAXRL

Vitneas will state she 1s a practiesl nurse,

That on or about Decembor 18, 1934, she went to work for
a &y and Ers. Greon, at 1181

Floridae B8he will state thst she obteined employment
through the Harpton Employment Agenoy of Mlami,

Witnoss vill $dentify photographs of Karpis and Dolores
Delm ey as lxe and Mrs, Groeme

Northeast 86th 8treot, Miami,



DRe Ao HANPTON

Will atate that she $s maneger of the 0fficlel Physiclens
end Surgegns ¥, honze end NFursses Reglstry of Dade County
iedical She slso operatea tho Adele Hampton Plaoo-
mont Durosu, N.ami} :

)
That app: x‘imatdy 3:00 o'olook in the efternoon of Desde

eber 6, 1934, Joa Adorms enrlled Dr. I'rupton end steted
: thet ko vishod to soocurce a practice]l nurse--cook for a
pase 4 Jrse Ureens Dre Haipton askedwhat kind of a person Krse
Bre o4 Creon wanted and what shs would pays Adams atated he

444 not know what she wanted to pay, that Mras. Orcen was
in an expectant ocondition and wanted a nursc who could

40 houseworke Dre Hampton ssked Adams for Gresn's address
zaying that sh9 would fo out and see the OGreens and find
out what kind of & girl thoay wanted and also see the

o : - oople she was get‘cing tha purgs fore Adans ryeo
;;‘v fmmton the aldres 21 Northoast tree
. Dr, Hampbbn went to 1121 Forthissst 85th Btreot and talked

Notes Try to bring out in some way that
¥rse, Oroon said to Dr, Hampton that
o sho wantod someone to stay with her
L who oould 4o housework and who would

ST pot talk too much ask too mary .
C * quostions, D-r- . &J‘m.. M ve‘w *
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[ ] JOHN E ()

Yitness will statohe is a physician and engaged in
practice in Miami, )lorida, during 1934,

About tho middle of Dedembor, 1934, Adans i'oterred &
¥Kre Oresn to Dre Hall, and Dr, ﬂhli treated Greon for
« period of five or ag.x waeks, .

Dre Hall will l.dentitz the photograph of Karpis as that
of Green, the man he treated.

On one occesion Groen (Ka!‘sil) called Adams from the
office of Dre Hall end told Adams that he had to go to
Orlando, Florida, on business,

E. Ioo SIE!E X -

During the early part of 1935, witness was th; owner of
the Tamiami Hotd o

Witness knows Duke Randell and will state Randell was
1iving at the Tamlanl during Jamuary, 1935

Bome timo after 12100 o'clock, midnight, or around 1:00
o'olock, Jmuary 17, 1935, Randall brought two wmen to
the 'I'amf.ani Hotel eak!.ng them to his roome Randall
then returned to the lobby and stated that the wonen
woro his sister and gister-in-law,

fbout 9130 aetey, January 17, 1935, wintess saw the two
wo men, uooompan‘.ed by Randuil, live the hotel, .

¥Witness will 1dentify photograph of Dolores Dolaney as
one of the women,

Oon one ocsotausion!3 while Randall was living at the Tamiaml

Hotel, he told
that he was & body pusrd for Joo Adars,

. — R

1lvus, while checking his, Randall's, gun,



GREGORY '1‘, GODOMQ . .. . . . ... 3 -

Witness will teatiry that he has been personally ace

33} einted with Duke Randall for several yearsy that
ing the early fall of 1954 he and Duke Randall

drove to liiani, Florida, from Atlantic City, !l. Je

Uitnoss will 1dentify and introduce in svidenos

for sa.fokocpingo .
\ Kitness will idontify and introduce in evidence

Jorida sutomoblle yozistration cerd issuod to 0

, - Surmiora, dated Jenuary lé, showin: l'lorida tasz No
- ; E)Ilﬂm or rord four=door any and [1 teatify
o ; 't the sams with hir or s oknplngo
\ Witness will identify and 1ntrcduoe poeipt issued b
\_ Shaw _and Keetor, Motor Corps : ' 2
r 164 1954, ¢ B, 934 F
— ¥ S h y
: seamo his oaro i‘or safokocp inge
’ Viitness will testify that Duke Randall left Ford V-8
> Sedan,; Motor lNo. 18«1190702 with him for safekeepings
Wibno 8 will ldonti.ry and introduco in evidonce )
ao osm. udsrmo 1 - RY
o 80 stato thls was among the papera
b l tness by Randall £ or .arokocpmg
o Witness will 1dmt1.ry and introduce in evidenos -
\ fum writte n tationery 5 Dinkle %{‘Q‘
2 ’ 1
C ans >
| momorandum was &no apers loft o th hi.n b Randu.u
< for safekoeping, e _ P p ’
P Witness will ldont and introduco 1n ovidonoo a8 .
— RS e
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YiiLT R STOKES

Witness will testify that he is Commissioner of Finance
and Taxation for the State of Tennessee, snd will state = -

that his Department includes registraiioa and llcensing -~
of automobiles, . o

Vitness will 1dontify and introduce in evidence regords
disclosing that on Novombor 168, 1934, 1934 Tennessee
liconse plates :730308) worg iesued for a 934 bulck

;.-:rlE lMotor No, 2884746, iIn the name of 7, 3] ackbuyn
tow Tern ' .

HNRY DERRO

Witness will testify he was amployed as a bLell boy at the .
Floomodoro Hotel @uring the fall and winter of 1934 and 1938,

Vitness will identify photographs of %illianm Harrisen,
Kate Barker, Frod Barker, Harry Carpbeoll, Wymona Burdette,
a8 peraons fo walted on at the idocomodoro Hotel while

they were 1living there during the f£all of 19i4.

He will Ldentify photographs of Alvin Karpis and Dolores
Delaney as porsons who were guests in Rooms 404 and 405,
in December, 1934,



ROB'RT DONLEX

Witness will testify that he worked for Ge rge A, Falke g

1 kotor ('omfw Clevaoland, Chils that on July 19, 1934, . -
- & nan tne name of’Charloa Bronson, purch:mod a
SR 1934 biack Ford coupoe |

photograph of Karpls as peraon

(Note: Endeavor to have witnou ident 'go Q
purohnaed the Ford) »

| Winterfie

Yitness will testify that on July 19, 19 she was
anployed as bookkeeper at the George A. Fa{ko Xotor
Cotipany, Cleveland, Ohio,

— Witness will produce books and records to show sale
, of 1934 black Yord ocoupo to Charles Bronson,
o 0N

“itneas wﬂ.l fdentify photograph of Karpis as the
person who purchased the Farde

e po——
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VA _MAI DUNLAP

_V31) testify that she was employsd by lr, lialll Guring
“the lattor part of 1934, and tho early part of 1930

S She will identify photograph of Karpis as the person
R who usoed the name of I, M, Oreon, end who Dr, Hall
w ( treatsd dmring December, 1954, end early Jamuary, 1838,

¥Witnossa wul statoe that Karpla often used the 'phonc at
Dr. Hall's office end on two occasions she heard him
oall for lir, Admo

B Fo MIZFLL
will toati.g he is Cormissioner of Motor Vehiocles ef
the State Florida,

| He will produco and identify Florids Cortificnte/Title

| I. BS0O6 58 Applicstion Yo, B30 dlated et Tallahassee
— 1orida, Novembor @ , 1934, for Ford coupe, kotor No

‘ |C=1037450, showinz ocer icnto of title was issued
m}wmmmmm orl ds

, e w11l also produce and 1dent!.t{
. A of Titlo or re;istration 1ssued 1
T Y, E,ror;aoﬁf on above-manvioned l'orde
Notes In the event witness is unabls o
produce Original, prove its loss

end introduce photostatio eopy or
certified oopye

3+
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ARTHUR S8ANDIRCOCK

Ritness will testify that he hag beon auditor and booke
keopor at the ldcouodoro Hotel for tha past & ght yesrs}
thet in MAgust, 19";4€ Joseph H, Aden 8, became manazer of

the hotel.

Fron tha

supervision of Joo Adams,
Ho will testify that he ke t the booka and records at

the hotal e

tino on Sandercock w rked under the _ .

He will idontu‘y and irtroduce in evidenca the followings
REGISTRATION MOVED TO

BAE ROON IN ____our CARD ROOM

W, J, Horrison 1004 0-1-34 ©0-12-34 8213 Tho departure

and party of and record is found

throo, clevelana, 1005 on Card 8957
hioe . :

Je lugner end

Mrs., Vagner, ' i

Detrolt, Hioh!.e;an 1008 92034 92134 £40b

G.L.Summers and a1 Qul9=34 1l=T=354 - 1006

T+ CoeBlack bu-ﬂ on

8t.Charles, I inoia, 10-6-34

Noto: On l0wdD=34

theso parties had an

wnknown guest who

renained until

10-21-34

Mrse GeE.Ryan 907 0=30=34 1l-7=34 - 1004 on

South Ben, xn& 10-6-34

H, C, Waggonery

Atlenta, Georgiae 718 10-10-34 10-20-34

Mrse EJNgW o '

city - 0O 3006 11-14-3¢ 11-18-54

23



ARTHUR SANDIRCOCK, Cont'dq
REGISTRATION MOVED

EAME ROOM N ouz CARD TO_ROON

Neo H, Hel’..r’ )
Havana, Cuba 1004 1l1=14-34 1l«20-34 34038

- Te Cy Blackburn,
St. charles. ) .
llinols. - 004 » 1183354 11-25-34 -

Mrse Ryan, -
8t .chal‘lgl.

Illinois - 908 11-23 34 11-25.34

f

Ge Fo Swmers

and wife 905 11-25-34 12/11/3¢ -
N, H, Heller S :‘
Havana, Cuba’ 1008  12/5/3¢ 12/1/34 5768

Je Bs Bolton
Chiocago 404 12-5-34 12-13-34 3726

NOTE; This room was rented
e at £3.00 per daybut wrs im=
( mediately raised to 64,00 per

day on 12=5-34, Ocoupancy : } ‘ . : '
was actually taken at about '
S130 Aekiey "5"34' hence a

charge for 1l2-4-34 was made.

 “Cnioago, Imolise 4056  1B-5-34 18-15-34 s7e7

NOTEs Ococupany taken at 3130 Ak,
13- 4=34 according to Leielraye On
13-5-34 the rate was raised fram

3400 to §64,00 g;r g.:g: This rate

was changed on 12e) to §7.00 per
daye. Dolores returned from Cuba on
12-4=34 = is on 12-5«34 and they
rearined in Fotel until they moved
to the Thomas homee

T Co Blackburn 1004 12=8-3¢4 12-11-34

>




SANDIREGOCK, C ' REGISTRATION MOVED
i CARD TO ROOM
RAME ROON N DT

Mrase Ge Lo an.n 1005 12=8=34 12~11-34

Jo Be Bolton and
Jo Roberts,

. .
| Chiea.go, 1llinois 7028 Y2«28=34 1R.28.34 4393

Ge Fo Summers and
wife 705 1el3-35 1-14-35 -

Vitness shold 3.denti.g photographe of Hnrry Crmpbell,
rogistered at the ho Summerss Dolores Delaney,
regiatored as Mrse F-.anerj Kato Barkor, registered as
¥rse Ryane

Vitness will gtate that Joe Adams placed money in an
envslope under tho namo of Green und that witness
placed the somo in a section of %he vault devoted to
the safekeeping of articles for employess of the hotelp
thiet he gavo Adams a olalm cheok for the envelopee

About the time of theo shooting at Oklawaha, Sandercook
gave the envalopo to Adams who asked for 1t-—witness
also roornlles that he had given the envelope to Adams on
& few occoaslions prior to thia time after which Adams
ekwasy always returned 1t to him, and he medo out a new
envclope, giving Adanms the reced pte

(NOTE; Banderocock states that on tho oocauon
af ter the shooting when he gavo Ademe
the ;nvelopo, Adans &1d not return the
s81m8 ) e



_Will testify he is manager and owner of tho Kruegor oo
prr “Florist Company and was in Novombor, 1934, | e
He will 1dentify photograph of Fred Barker as the pere
B son who ordered flowers sent to Mr, and un. Joe Adams,
) Kloomodoro Hotdl , Niami, Florida, .

He will produce and identify elo zrph del!.ve bo o)
: oontai 8 carbon copy of oripinal telesyam addressed

- L : o o Uardens Oep Minml, direc nz; Ehat one_dogen
E L ’ fto pums be dolivered to an 8. J08

U
(. P 1:S_DONNe
T———

- *-

will toatlfy ho s Prui.dent of ehe Exotio Gardons,

Incs, and will produce telesram rder
iiorera to :!e pont_to kr, and oo a8

THO!AS DORN

Will testify he was onployodby the Xxotlc Gardens, Ino,.,
and wul produco ooei or flowers, Order No, 6196

were delivered to tho facomodoro Hotcl.

31
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. 0O+ KICHO

witﬁo.a will jtato &mt héihnd known Joe Adamg 4in
Etowah, Tenne, beforehe eame to Miami, and was practice
ing medtoine in Mismi fn the fall of 1034e

Soma time early in December, 1934, Joo Adams told Dy,

Jichols that there was a patron of ths Rlcomodoro Hotel
who he belleved was an expectant motherg that he would
send her to Dr, Kicholse -

Dre Kichols began treating the wonan (referred to him
by Adams) who f“o the namo of lirse Le O Voods, and
Dre Fichols will identify photogreph of Dolores Delaney
as the woman he treated, . :

o On one occasion Dre Nichols visited the Klcomodore
S Hotel to treat Mrs. Woods and at that time attended
il hanx-1 12 & roon ;nh: Ka!'pg :;s pre;ent-%z;. Nichols

\ J dentify togra Karpis as the person

= boing in tho yoom at the time, pe

On oneocoasion, while Dr, Nichols was treating Dolores

Delaney, he spoke to Joy Adams and told him that he had
— . called a telephone number at the address 1121 Northeast

: 86th Street, and that Jrs. Woods had stated that her name

was "Oreen", Adams stated that he was suspicious and was
wondering whether the eouple wers married or note The :
doxsk witness sald to Adams he would like to know what
kind of a girl this wmnan was in as much as she was
apparently using two namese

After Dolores Delmey decame the patient of Dr. Fichols,
Joe Adams inquired on several occalons how the patient,
Mra, oods, was getting alongs
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MISS GEORGIA PLTTIRSON

o

Tits vitess; oun, 15 nevassery, 1aentisy ortstasl
elesran od .o mbe ”534 tﬁfy %&
owss . _ .

"LIK: TO BE: YOU SUNDAY . .
OASH"

. -

Sho ean also testify that this telegrem was received
by her at the Weastern Union Office, 2623 ¥est Flagler

. Btreet by Messonger 0, 5, Gaskell, who was sent to
the nloomodoro Hotel and ploked up the nessage.

QEORGIL TC
Is Clark of the United States Court, Miami, Florida,
Ho will produce (1000400 bill, Seriel Noe FOO0L7005 A,

Series of 1628 63, He oen also testify the bill has
been in his possession aince January 86, 1936,

%%

i a4 L RTINS BT, L N S S BN T L e



B R L P e P T T S R O e e e e

D. Be SUTTON

= Will tesiify he operatos a Jewelry store in Miami,
. Florida, end was in business during the yesr 1934e Cae

About December £2, 1934, Joe Adams 6alled himbdby
'Phone end stated thaot somoone in his office wanted

to buy a Christnas presont and asked Sutton to send
over a selection to ehooso fron, A messenger brought
a oard signed by Joe Adems and the selection of Jewelry
pleces was delivered to the messengers

While the Jewslry was out of the store, Adens onlled

* the soocond time and stated that the perties had selected
two pleceos, but that theprice was a little more than
they wanted to pay and to ask Sutton &f he would reduce
it anyes Sutton agreed to yeduce the price on one pin
from (DO to §175, and on another pin from £100 to $86,

The messenger returned with the remalning jewslry end
$260,00 in cash for t he two pieces purchased,

NOT=3 S8utton will 1dentify peceipt
ted Decerber 22 _QH(
9] o O J00 Adamsy

NOTEs Attempt to have Button 1idem tify
Randall as the messonger,

>¢




Ge Co SEITH

Will testify he was station manager of the Enstern
4Alirlines, at Mliaml, Florids, during Decomier, 1934,

e will produoce

O O n
\J

0T%s  Witnesa should identify
o estorn Adrlino Tioket No, 3021,
as having been $ssued by the
Eastern Airlines,

.

T

" Will testify that he was postmaster at Oklawaha, Florida,
' guring October, November, Decombe:r, 1934, end Januery,
935 ‘

That he observed newspapors come through the post office
- : for a porson who was living 4in the Carson Bradford home

e at that time, end tho nevsggera wore addresscd in long
C hand to an individual namod “Summers’ e ,
gl Witness will be able to testify that noewspapers which
: are usually sent from a newspaper offico have a slip
with a printed address of the saddressess on ite Oreens
le¢ will be @ble to desoribe newspapors and their labels
otoe, that are sont in thoe usual course by newspapers, tfn
usuai manner boing for a newspapor office to paate or stick
on a small yellow, pink or blueploce of paper on the paper
binding the newspaper, and the small plece of paper usually
bears the printed namo and address of the party who is to
rocaeive the papers

-
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Te Co COVi’&

e Will testify that ho was desk clerk at the Reomodore
e Hotel and ermployed a$ night from Septondbor S0, to Nove
'_' (* ember 85, 1934,
AN Will identify gbotographa of Xato Barkor, Fred Barker,
e T end Harry Crmpboll, as persons who wors guests at the

Eloomodoro llotel during tho fall of 1934.

2 Wil !.dentui thotograph of Dolores Delaney and Nathaniel

, ’ Holler and state that on an ocoasion in November, 1934,
thoy omue to the hotd together and were given adjoine
ing roous--withess has known Hellor for sovoral yoarse

- %11l identify photographs of William Harrison and -
Sawyer as parsons who wcro guests at the Kleonodoro Lotel
in September, 193¢, &n Kooms 1004 and 1008.

Will 4dentify photosraph of Cassius MoDonald as person

who called at the hotsl, asking for VWillie Harrison.

He renombers this because locDonald cams to the desk

end he, Cavell, telephoned to Harrison's room for HoDonalds

On a mumber of oocasions, Harrison and MoDonald ssked
for Joo Adause

Covoll was fnstructod by Joe Adams that whensver any of

tho above-nontionoed persons stopped at tho hotd , they
ware expooted to pay good rates at all times,

ETX
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G BARBTH

¥Will testify that he aoted as oarotaker of the Bradford

house in Oldawahae -

411 1éentify photographs of Frank Barker and Ma Barker
as the persons who lived in the Bradford house duri.ns

the late £dll of 19 4,

¥Will testify that he gaw Jos AMems vistt Bradford house

i

while the Barkers were uving there on & number of ©coa=

sions,

'

GLADYS FAMRION

Was employed about four years, prior to December B
as tel@ hone oporator and elork at the Rlocomodoreo
duties consisted of taking oare of nitchboard and receive

ing guests from time to time,
111 fdent

1034
fotdd we

photo;;raph: of Fred Burker, Kato Brrker,
Harry Campbell, who she will identify as a lr, Elaokbumrn,

a Mrese Ry ﬁonnd a Mre Sumners a.ﬁ'ho wore guosts at the

"¥lcomodoro Hotel during the §

of 1034e
Summers (Campbell) and Blackburn (Fred Barker) went into -

ths offices of Joe Adans on numerous odsasionse

gecple paid hlgh rates and the rates on the rooms occupied
y Summers (Carpbell), Blackburn (Fred Barker), and Mrse

Ryan (EKate Barker) were fixed by Ad.mso

L

These
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CARSON BHADFORD

~ W11l testify that he is the owner of the houso at (Oklawaha,
- Floride, that was occupled by tho Barkers during the fall
of 1934. '

w

LN

BER
1

Bt i i
L . . [RE
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Had nown Jos Adams for some tims prior to the fall of 1934
end had been interested in Bisceyne Kennel Clube

During the early part of November, 1034, Joo Adams ¢slled
Bradford on the telephone and asked if Bradford would rent
his home at Ocala (Dring out from Bradford wheother house
$s in Oilawaha or Ocala), for §75.,00 per month to some
rezponsible partiess Adams stated that the tenants wonld
be an elderly woman and hor two grown sons, BEradford never
talked to any of the parties and the renting of the house
was carried on solely by Jos Ademse On tho day Adsms
talked to Bradford on the tele hone, Bradfard went dby

) the Floawodoro Hotal and at that time saw Adams who gave
SR Bradford thoe rental money for the house, Adums gave him
— a hundred dollar bill and a £ifty dollar bill , and Brade
‘ ford gave Adams the keyfs to the houses This all occurred
in Adans' 0ffice at the Xloomodoro Hotal, -

After the shooting at Ocala, Ada:s had a oconversation with
Bradford, at which time Adams offered Bradford a thousand
— dollar blll for the danage done to his house, At that
' : time Adeiis stated that the bill belonged teo "that yob who
ea left hore". DBraidford told Adams that as rmch &8s he feols
C : that he should be reimbursed for the dawvage done to his

home, that he ocouldn't take that kind of money.

On one ecoasion Bradford inqiired of Adans oonasrning
Rancall, and Adans rglied in a joking way, "He %8 my nan",
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JOMHIT A. MADATA

Will testify that ho %8s an Agent of the Department of
Justlice and has boen for soveral yearse

Interviewed Joo Adams in St, Paul, Minne., in the presence - “

g of Agent J, H, Hansen, about the middle of Janu 1936,
S at which time Adans denied having received the following
f letter)
—
¥Dear My, Adamsg ,
I received your oab).egm:» last night end

was vory glnd to hear fron you. If that party
e and Willie intend to ocome ovor here on the boat
S Friday, or whenever thoy aro oomini; v re Mr,

4 Heller the dry theoy leave and I 5. go down to
the pier and meot then, with Mr, lieller, who will
takse caro of eveorything so they will not be dee
tainod by the Customs, %Tell each of them to
bring a couple of ocartons of oigarotts and all
such things es halr tonics, ramor blados, etc,,
that they may neod while here as the prices on
such things are jxpossible,

If that party 4s not coming over hare sone
time this wesk tell Willie to come and I will pay
his oxpensess

-~

o A N .

The weather hag beon fairly nioce lutd y and
» no bombings or anything of that sort, WwWe listoned
) to the liami news reportl and they greatly ouggeratod

the trouble here,
Hoping to hear rrom you scon, I rocain,
Sincerely,
re Wagner®,

During the interview Adans aldmitted thet he had tranamittod
several eeblecrans to Alvin Karpis under ths namc of "Mr,
: , Vagner” with respect to Kate Barker Guring tho time Karpis
( rni.ded in Cubae

Ademn further told Madala that he, Adams, had ¥mown Willle
Harrison for spproximatd y fivo years. Xdama also stated
that he met H.yry Sawyer {hrou.gh ¥illie Harrigon s "Seallon®
around the first of Septomber, 1934, and that he, Adams,

29




JOI A

Cont!

understood that Sawyer was from 8t, Paul, Minn, Adams
stated that around that time Harry Sewyer, Cassius Mce = .
bonald, and Viillie Harrison, were talking about opening

[ gmbﬁng place in Mami, S .

Adeng further told Madsla that éduring the latter part of
Decenber, 1934, Cassius MoDonald came to his offico at
the Kl Comodoro Hotdl , snd asked him, Adems, where he
ocould get in touch u{h Baokburne Adems gtated that he
then sent a telegram to Blaockburn at Oklawaha, Floridas,
signing 1t "Cash", stating in the telegram that he, Cash,
wented to seehinm the following Sundaye

Adans further told Mndala that on or about Christmas Dey,
1034, Cassius MoDonald came to his office at the El Comoe
doro Hotel and asked him, Adans, where he, Cash, could ge$
in touch with Wagner, A&amg states that ﬁe o!.tfmeu' gave
Ceah a telephone numboer or address in Miaml of Wagner

and volunterred to call Wasner for HoDonalde

,_(0



No Do WILLS

Will tostify that hels an Agont of the Bureau of Ine
?stigation.

During the lattor ga.rt of September, 1935, he intere
viewed Duke Randall at Atlantic City, at which time
Randall informed ¥Wills that just prior to the time

Alvin Karpis, Harry Campboll, Dolores Delansy, and
wWynona Burd.o&ta left Florida, Karpis told :
Randall, that the girls woregoing to Atlantle Ci

by train because Delores Delsnoy was not able to travel
by sutomobile, and that it would be necessary for Harry
Carpbell to leave the Ford Sedan in Floride, Randd l
stated that Karpis then requested Handall to put the -
cdr in some place and told Randall that Carpbell would
return to get 1t at a later date, Rendall stated the
car was turned over to him b{ Dolores Delanily and ne
Burdette who parked the oar in tho parking lot of the
hotel where Rendall was stayinge Rendall further
®#tated that two girls turned over to him the sutomobile
koys and eertifiocate of titloc and a short time later
Rendall prequeated Godomo to place the automobile in &
parking lot used by Godomo's employer, Ben Bipers.

Agent %dlls will testify that on or about April 17, 1936,

he interviewod Duke Rindall at Newarlk, New Jersey, concerne
ing his acquisition of Ford ooupe, transferred from Bronson
(Kerpis) to Randalle Rendall at this time stated ms followss

- "That sometimo during the FA 1l of 1934 and
while he was working for Joseph Adams at the Blscayne
Dog Track, 116 North 8econd Street, kKiami, Floridas,
he told Adans that it was necessary for niz to have
an sutomobile to get to the dog track and to escort
to the bank the armored truck which colleoted money
from the dog tracke Adams informsd Randall that a.
wan named Bronson had left an autonobile at the

hotel and that arrangements could be mado to get
that oar for Randall,

®A 4ay or two later Reandall went to the parking
lot at the biscayne Track to takc over the sutomobile,
- the Yord ooupe in questione After having it servieed,
Randall advised, he then went to the hotel and there
got the Bill of Sale which reflected that this car
hsad formerly been registered in Ohlo. This Bill ef
Scdle was in tho possossion of Adams and it was Adams
who gave it to Randallp however, Randall stated that

41




Eo 2. WILLS. EOHE'Q

he, after Adams had given him the Bill of Sale to
the sutomobile, and bronson went together tot he N
Motor Vehiocle oau, Miami, Florida, and there a
irl olerk using the Bill of 8alo for information
ed the formss "Combination Applieation for fe
oato and Transfer of Title Certificate” and "Certie
ficate of Title Appliocation"s Rendall eadvisod as to
the signature of Cherles M, Bronson on those certie
fiocates that he (Rendall) sew Bronson sign these
forms at the Motor Vehlole Bureau, Miami, Floridep
furthermore that the signature "Duke Randall, i}
Comodoro Hotel, kKimi, Florida", appoaring on the
sbove mentioned ocombination form is his own si
ture and that it also was made at the offlce o
the Motor Vehlcle Buresau, kiami, Florida,

¥As for the typed name “Duke Randall" appear-

_ ing on the form "Certificnte of Title Transfer
being soratched, Randall replied that a girl oclerk
- in the office of' thoe Motor Vehiocle Buresu od

the form and that he supposes she made a mistake
by plecinz his name in this form and that she
soratched his neme and inserted therefor the name
of Cherles ), DLronson,

®"As to the Bill of Snle for this automddile
signed by Bronson and pocoived by Randall from
Adars, Randall stated he 41d not know the rolatione
ship fotween Adams and Bronson or how Adans beceme
interested in the Ford coupe, tut that he understends
Bronson owod Adams somo money and used this Ford
ooupe in payment therocofs that he (Randall) never
mentionsd monoy to Bronsong that he d4id business
with Adams and for this regson ho aid pay Adems a
snall amount of money on tho care Randall advised
that he d4id not know why Bronson did not make the
B111 of 8ale out to Adams instead of himsolf (Randall)
unless it was to save tho fee for re 1ater1n§ the
oar in Adans' name and again in his ?Randall 8) name,
Randall further gtatod that the Bill of Sale was left
" 4n the possession of the Motor Vehicle Bureau, Miami
Florida, snd that so far a8 ho knows that Burean ltih
has possession of this Bill of 8alee - :

oy v
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Fe Do WILIS, Cont'd

*ithen l((;\xetnziomaa a8 to the identify of Cherles -
M, Eronson, Kandall advised that he never saw Brone
son until Gho day ho and Bronson went to the Motor
Vehicle Burosu, Mlami, Floride, to transfer the
o title to tho rord sutomobile, and that ho has not
rj gsoen Bronson singe that timee Randall stated

positively that Karpis or Adams is not 1dontical
with Bronson®,

’ TIMONY
SR ' 0 _SUPPRI.SS RAN ikl
. ’ ATUARY 81, 1035 e IV NEEUED

Agent Wills will testify that he interviewed Rendall
on or about October 1, 1935, and at that time Rendall stated
- thot the agents in whose eustody be was in Miami, Florlda,

) ‘ fron January £1 to January 26, were a fine bunoh of fellows,
and tkey were nice to hinm, and that while he waas in their
care he was courteously treated, was given food and e!.%u‘-

; ettes, and that he tought those had had eome in contao
with were fina mens
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o R, SHARP

¥ill tostify ho is Agent of the Departnient of Justice

and on Jaery D, 1956, at Atlantlo City, X, 7, mads . |

a soarch of tha perso effects of Dolores Delaney
which were found in her room at the Danmore Hotdl e

Will 4dentify sheet of apor‘bearing the ho‘adihil '
"jamiami Hotel, Mianmi, }'lorida™ snd with the following
handwriting in greon ]

"Stop at Daeor Hotol and askf or Mr. Bill Morlg e
"New Riohriond Hotel, ask for Mr, Younge

. "fob Brown, 137 85, Mass Aves
"Kontucky Avenue, ,

NOTE; This exhibit should be marked for
identification only and will be -
identifiod by Pilcokering, hande
writing export, ss the handwriting
of Duke Randdl le .

+



Js Co YITITE

Is Special Agent of tho De'parizzontlof J’ustiéo,
andw a8 80 employed during Jmuary, 1936,

j ‘ On Jmuary 16, 19,5, was prosent at the time
o’ Frod Barkaor and Kate Darker were killed at
Oklawaha, Florida, and he, togethor with other
agonts, inspooted the promisos in that in one
of the bedrooms of the Bradford home he found
a set of 1934 Tennesade license plates No,
* 309386

lates and offor samo in evie

S, Notes Haveihite Ldmtify the
’( oNncte




AEDR 2 GURANYT

During 1954, was living in liemi, Florida, and in the
£all of that yomr wont to soc Jos Adens, Laagor of -
JRE the il Comodoro Hotel, lio discussed wifn Ac¢mis about
LA opening a restaurant end bar in tho hotel, On one
L e occasion Admis road a letter from one Dnve Hyerson,
with respect to Curante's abllity, and at that time
AL Adar.s mtated that on the strongth of that letter he
grobably would employ Cuarante as it indiocted that =
o was a good man and further that Curante was a type ’
o.i\‘m :an who would hoar and see things but keep his mouth
. ,

During the time Gurante was negotiating with Adans, he
was often in Adams' privato office which was at that
‘ tine in the lobb{ facing West Firast 8trest, Ourante -
o disoussod the subject operating the prestaurant with
-) : Adonis several timos, and Adans seid he was anxious to
AR get everything oponed up in time for the Amorican
- Iagion Convention in Mlami, October 83 to R6e

T During the timo Gurante was discussing the plens with
Adana, he noticed thero wore guests in tio hotel whom
Adang pald a great doal of ettention toe Whenovor these

? people geme in, Adens imuodiatoly waited on them himself

— and would ignore Ouarantes’

On one ocoasion, while Gurante was talking to Adams, in
his office, a person came in who CGuarante will Ldenﬁlry
the photograph of Cassius licDonalde At that time MoDonald
asicod Adams to intercede in behalf of somoone who had dbeen
arroested by the Mlaml police for possession of a stolen
car, Adams told MoDonald that he did not want to do enye-
thing for this man dbecauss Knight was a dit provoked for
having to £ix things up for to0o many poplees At that
timos Adams took from his pocket some money and gave part
of it to HoDonald,

About this time Adanms told Ouarante tiat these pesople on
whon he wus waiting were members of a mob who had ddnapped
a follow out Fest and collected {D 0,000,00 in ransom, ang
also said, "I can get anything the{'ve gots they've got more
s monoy than you ean shake a stiok ate I ¢an got a lmndred

T thousand dollars from then"e

. »
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Ourante will) identify the photosraphs of Alvin Xarpls,
Harry Cenpbell, Villiam lerrison, larry S8awyer, Fred
Barker, and Doc Barker, es the porsons Adacs yreferred
to and the onos ho was walting ons _ .

Adams told Ousrante on ono occesion that he, Adans,
always waited on thaso people himself, and %he.t he,
/dens, assigned tho rooms to themg that tha; wore

good spendersy that thoy would stay two or three days
and would give him (200 or (300, or £f thoy stayed
longer, & $£1000,00, and that theoy would never ask for
any, changes Also, that they would never asl: for a bill,

47
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1311 testify that he is an Azant of the Deg artmont of
Juatice and that he interviewsd Duke Randall in the
Dede County Jail, Miami, Ilorida, around the early
part of Karch, or the lattar parf". of February, 1935
Landell at th;.c time donied ever having been in Buf'felo
and cld mec not to know Loroy lorrisone When asked
about the PBuiok Sedan, Randall stnted that Acams sent
, Tor him to coma to hig office in tho nl Comodoro liotalp
That Adaris gave him, dendall, instruotions and then
Randell asked under what name h> ghould purchase the
oar, Rundanll stating that in as ruch as hs had never - .
soen Karpis and he had not beon introduced to him
before, he 4id not know whose name to uses At the
time Adams gave Randell instructions, Karpis took a
slip of paper fron Adans' dosk and wrote the name = -
"Lexroy !',grq son, 444 lain Stroata @:ruo, Row York",
gave 1t to Handall and tol %0 uso the nauie

and addraess on the slip of papare

o




Rl e JOURSON

NOTE: Foundation for introduction of ths rollowing
telerams should be laid Hmshowi.ng Johnson
each telegram and having examine it and
testify that he cen ascertain from the tele-
grom $tsolf what offlice 1t originated from
and that of his own knowledge it is a part of
the reocords of the Viestorn Union Telegram

C Companye ‘ :

T
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Re Yo JOHNSON

will beatlry.t.htt he is the manager or officer of the
Weatern Union Office, Miami, Florida.

Will identify and 1ntro<moe in evidence Eris;infg, telee . -

pran tod Lece be zdr Llaoke
™~ 'ux" TO BER YOU SUNDAY
- , CASH"
> .
Ofisy T 0886,

us.tnen will produce end introduoce in evidence griginal
ed Novenmb. o4 ow

®11,1S PM NOV 81, 1934

CARSON BRADFO:.D HOME
OCELAWAHA FLA

I HAV! BEUN 8IGK STOP PAPLRS WILL S8TART TODAY
e S8ORRY O DELAY 8TOP MAI LING PLATXS TODAY 3TOP
THANKS POR FISH DID ENJOY TH M SO MUCH 8TOP
; ROGARDS TO ALL
| JOE ADA: 8%

will produoe identify, and introduce &n evidence, tolew
gran, dated f)ooegber Gy 1954, as followa}
}‘: o P, C«BLACKBURN
C/0 CARSOX BRADFORD HOME
OKLAWAHA, FLA

. PHONE ME
SO JOR®

Will profuce, idantify, and fntroduce in evidence tol o~
grar, ggted *Botober 164 21934, a8 followss ’

— ®ocT 16/34 -+ 1.83
C/ - 10 J0. ADAMB |

EL COMODORO HOTLIL
MIAQ FLA

WHiN DOy PARTY EXPECT TO COMUZ OViR HAVE YOU
HEARD FROM WILLIE ANSW:R COLLRCZ

HOTEL PARKVIEW

( %+ Ce¢ BLACKBURN

R A

OASH
HOT.L PARKVIEW HAVANA CUBA" 50
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Re E. JOINSON, Cont'q
Will produce, identify, snd introduce in evidence, origine}

&elow, ga od October 18, 10 4, a8 followsy
®1934/0CT 18 10 0.85
IE%WH 0 nor::./ . .
o COMODOR : o S
I MIAMY FLA = .
_— CAN WILLIE (DMt TO-MORROW
« "

HOTEL PARKVIBT HAVANA CUBA"

%11l producs, ident and mtroduoo in e videno Ee&f
LA smg co o:, te em te tobexr £5, 1934 e’u ow

'19340(2‘1‘25‘ AM 18 85 '
CADLE=-MIANI FLO 85 844

MZE1S @ 11
ﬂ IC MR XE |
PARKVIIN HOTHIL HAVANA GUBA
4 )
A RYAN ARRIV:S TIURSDAY PLANE
ADAMS® .

NOTEs JOHNSON CAN TESTIFY Fi M HIS OWH XNOWLLDAE BY
FoA i IhG 105U . COPL OF M.16 MLial/al friit LHE
SAL . 1o 2l Wioby . (C PY O d1l; IAVALA OIL L L OF

T10h COLP T Al %l):_T. D SH L OFL GINAJ

ST YD
%11l producq 4dent end introduce in evideuss, Priginal
W:tog Novgxgsr R 2, 194, as followsy '
%1034 NOV 2 PM 8 16 17 £.68
FULL RATE
JOX ADANS
COMMODORE HOTEYL
MIALT FLA , ‘
DID ANYONLE CQBi: OVER IF NOT WH.N ANSWER IMMEDIATFLY
) COLLECT
HELLER
OASH

ROOM 408 HOTiL PARKVIEW®
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R. %o JOINSON, Cont'd

V311 be able to testifyfrom his own lmowledgo that &
tolegram, dated Janu 1, 1935, sent from Atlanta,
Goorgla, by Duke Randall, to ldani, 1lorida, a ddrossed
to Joo ﬁ'. Adsria hes beon dectroyed, puraunn% to the
rules of the Eestern Unlon Telegram Corpanys Telegram
ia as followss

® (Recoived at Miaml, Flo) 4134 AM JAN 1 1938

! JOx H ADAMS
PrNTHOUSE FLORIDA NAT BANK BLDG MIALT FLO

HAD TOU:H BREAKS ALL THs WAY THROU:H BUT

MADS IT OK M:T HARRY AND EV.RYTHING IS FINE
LPAVING OH 6 OCLOCK PLAN. WILL ARRIV.. 1208° -
IN MIAMI WILL 3E:T YOU IN HOX:ZL WilkN I GHT IN-- .-




DOLOR!S DELANEY

W1ll testify that she began 1living with Karpis 4n
1933 and oontimued to live Wi th until Jamuary

g0, 1936, at which time sho was arrested in Atlantie
. City, Ko Jop) that she is the same Dolores Delangy
named in the indiotments, and has pled gullty to
(\ the charge and is now sorving a sentence.
S

On or about September 18, 1934, Dolores Delaney snd
Alvin Xarpis left for Miani, ¥
Ford coupe and arrived in lli

orida, in a Wk
enl on September ®
'J.‘hei prooeeded dirootly to the El Cormodoro Hotd .
Karpls asked the room glerk for Mre Adams, and on
; ’ being advised he was not thero left word f:o be
', notified whon Adams returned, .

Dolores Delanay will state that she was acquainted
\ with Fred Barkor, Arthur (Doc) Barker, Kate Barker, '
Harry Canpbell, ¥Wynona Burdette Wlilie Harrison,
1 S8awyer ﬁryan Bolton, Russell Gioson, Volney
Davis, Bill Weaver, and will state that they were
- all ms bers of the same gange

¥Will state that in the swmer and fall of 1934 she
was with Avin Karpis most of the time and that they

—r—

— wore moving to differc:i placdes for tho purpose of
‘ » provan ting Karpls from dbeing @ prehendeds
Upon arrival at the K Comodoro Hotel, Dolores Delang
. and Km-gia ochecked in Room 1006 under the name of
*Wagner" e

On the follow ng morning, Karpis want down stairs and
¢ returned with t wo le tters of reference, oneaddressed
L to"Nathaniel Heller, Park View Hotel, flavana, Cubs,®
. and the other addressed to"Georgo Harris, Ameriocan

Bery Havana, Cuba¥, and also with tickets to Havana,

1 Dolores Delaney and Kerpis left their Ford Coupe at

( ~ the hotel, |
- After pac their dbaggege and as Dolores Delaney and
: Karpls were leaving, they met Adams in the lobby
o of the hotal at which time Adams peferred to is as
—_— 'RaZ;, and Karpis introduced Dolores Delaney to Adams
as 5 wife,

oSt B m St DR Y S L. i el
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DOLORTS DITANY, Cont'd

gﬁon the arrival of Dolores Delaney and Karpis in Ouba,
ey went to ths Park Vi-ar Hotel and registered under
tho name of "Warner", Aftor oleaning up, they went
dommstarls to the bar and met Heller, and Karpis gave
Holler tho letter of introduction. &hoy stayed at the
Park Viow Hotol for about a week, . ‘

Dolores Delaney and Karpls procured a cottage at
Vargdero Beach and lived thereuntil some time early
in Decerber, 1934, using the name of "EN Wagner",

On oneoocasion, while in Havans, FKathaniel Helleyr

_ took Dolores DA aney to a Ford Agency and told the
SR splesman that she wantod a Ford sedan. Dolores Delaney
<= T bought the Ford 8sden, p&y ing $1074,00 in cash, and

i then Heller took Dolores Delaney to Marineo Town,
S located outside of Havana, and registered ths ear for
her under the name of Iblores Wagner, .

N ¥hile in Varadero Beach, Dolores Delansy wrote a letter

i for Karpis, addressed to Mr, .dams, 8he will fdentify
o and introduce fn evidence lJetter addressed to Ad

S— and will state that it is }5 her own mﬁﬁ.

: About the timo that Dolores Delaney wroto the letter,

] Kerpis hadr ecoived & couple of gcablegrams addressed
— . to him undor the name of "Wagner", On Noverdber 14,

. : 1934, Dolores Delanoy left Havana, Cuba, sccompanied
with Nathaniel Holler, on the 83 ﬁ'lorida, and sailed
to Miarml, Florida, lHollor and Dolores Delaney arrived
in Miani, and pegistered at the Kl Comodoro Hotel,
Dolores f)elan asked for Mre Adams but was told ho was
out of tow, is had told hor before leaving Varadero
Beach ¢0 got in touch with Adans who would help her in
loocating a house or apartment in Miami where ghe and

-Karpis could live, Dolores Dalaney was given Room 10085,
and Heller ocouplied Room 1004 at the KL Comodoro Hotaele

On one ococasion while Mores Delaney was looking for an
epertrient, Heller accompanied her to purchase an American
pet bull dog ealled "Wimpy¥, :

On November 18, 1034, Dolores Dd sney returned to Havena
by plane with ﬁor dog “"wimpy®e 3 .

About December 4, 1934, Karpis told Dolores Delaney that
he had soen & Ge-man &in Havana s0 sho and Karpls packed
their things that night and left Varadero Beach about
7300 o'slock the next rorning. Karpis instructed Dolores
Delaney to proceed to Miami by plane and to piock him wp
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ozither the next day or tie day aftor at Homestoad, Florida, .
Kerpis stating that he was golng to proceed to Key West by _
boat and then travel by wrain £ron Xey VWest, to Homesteoad,
Dolores D4 aney proceeded to Miami and upon her arrival
roglistered at a gmall hotel about a dlock and a half from
the Il Comodoro Hotele Karpis had told her not to register
at the il Comodoro Hotel bHut to echeok in some other hotel
and inquire at the 11 Comodoro Hotel and find out if the
roest of the gang were there, Dolores Delaney went to the
El Comodoro and inquiroed for Ma Barker and Fred Barker
under the nanes thgomo usuanlly using, and was advised
by the elerk that y were not thero fmt that the

Swmers were living in tho hotels Dolores Delaney went

up to the room of the Summers and met Wynona Burdette.

On the moming of Deoombor 8, 1934, Dolores Delaney wenbd
dovm stairs to see Adans to {)orrow & car in aocordance
with the instructions she had rooceived from Karpis dbofore
she left Haovanae Adams was busy at the time and while
Dolores Delansy was walting fxm for him, Willle Harrison
oaris into the lobbye Dolores Delaney and WillieHarrison
talked together and then wvant into Adams' office togethers
Adans asked Dolores Dal angy oonsorning Ray and she told
Adans that sho was going to meet Ray on the night of
December b6the Adans then told Willie Harrison that George
and his wife wore registered at the hotal. ("George" being
the first name of Harry Canmpbell)e

\4llie Harrison and Dolores Delaney thon went to Wynona
Burdette's room and shortly thereafter went to fromxx
¥%illie Harrison's room, No. 405, and there saw Doc Barker,
Dolores Delaney will state that about the evening of Decem=
ber 6, while she was in Room 405, with W’Eom Burdette,
Karpis, Doo Barker and Willie Harrison sns osme to

the room and at that time Karpis told her to go in Room
mtthat Adars stayod and talked with the boya about 80

o8e

On the evening of December 5, Dolores Delaney wont in Doe
barker's and Willie Harrison's ear to Homeastead, Florida
and plcked up Karpls as he got off tho train and returned
him to Miami, Thoy went to the Kl Comodoro Hotel but

414 not reglster = they went up to ¥illie Harrison's

roonrie Later that evening, Dolores Delangy and Karpls

moved into Rocm 404, the room adjoining 406 which was
ooccupied by Doc Earker and Willie Harrison. Karpis told
¥illie Harrison and Dooc Barker about having seon a Geman
in the Park View Hotal and that thgy had had to leave Cuba,

55
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“Barker, Alvin Karpis and Dolores Dolaney were in |
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That evoning Wynona Durdette, Willie Harrison, Doo
Room 405 and had a general oonversation,

About throee or four days aftor December &, Dolores
Delaney states that Joox ka Barker, Fred Barker and
Harry Carpbell srrived at the F1 Lamodoro Eotel and
checked into Rooms 1004 and 1006e '

On tho morning of Decombor 11, Dre Nichols attended
Dolores Delancy in her room and at that time Karpis
wos prosent,

Karpis and Dolores Delaney eontinued to live at the

El Comodoro for a few days aftoer Dedember 1ll, During
this time, Karpis told Lolores Delaney to keesp quite
ad sta in the roomy that he did not want her

around the hotel--about this time a large redio was
sont up to the room of Dolores Delaney and Karpis with
conpliments of the managemente -

Dolores Delaney will state that during this time that
they ate most of thelr mosls in tholir roome

In the early part of Deconber, 1934, Joe Adams, Karpis,
and Dolores Delandy, went down to & ¢ar where ﬂdaml
told Delaney and is that he had 1ocated a house
whioh he thougcht would please theme Adans then drove
Ddotes Delaney snd Karpis out to the house at Mo, 11f1
Northeast 86th Street, where Adans introdused Dolores
Delaney and Karpls to lHrse Thomas, the owner, as Mre
and lrse Greene At this time Dolores Delansy smd Karpls
rented tho house from Mrs, Thomas for §760,00 rental
{g;; the peasone A few days lator they moved into the
Bey

About the time that Dolores Delaney and Karpis moved
into the house on 8Gth Street, Karpis told Dolores
Delaney that Joe Ademis was go to drive him wp to
so6 Kate Barker and I'pred Barksd, '

While Fred Barker and H:rry Campball were staying

and Karpis and Dolores Delangy at their house on 85th
8treet, a few days defore Ohristmas, Joe Adems visited
their ﬁo\ue and at that timo Adans, Karpis, Fred Barker,
and Harry Cempball, talked tbgehher in the 14 room
of tho houso for sbout half an hour aftor which Adams
left-~=Dolores Delaney 414 not hear any of the conversae
tion becsuse Karpis told her to go out in the kitchen
while thay were talkinge % L
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A oouple of days after Kerpis and Dolores Dslanoy moved
intc the house on 85th 8treet they hirasd Thoresa Carmiche
acl as a melid and nurao and ghe wori: 'ed for them during, '
tiic time they lived in tho house, - :

About Jarm 18, 1035, ¥ynona Bm-dotto and Harry Cm bel 1
visited Karpis md Doloroa Delaney at thoir home for {w
or threo daya. : , :

On January 18, 1935, after hearinb on a radio about the
gun bettle wifh the Barkers st the Ersdford House at
Oklawahs, about 33100 pems, the td ephone ran and a voloe
asked tor Ray Greens Dolores DolaneI told him that he

wag not in but that shewas g Groeen's wife, The volce
then told Doloros Delanoy to "leave the house irmed atd y".

Arter the tolephone sell, Dolores Delaney and ¥Wynona Bure
dette packed their bags, put then in Harry Campbell's
Ford, and kept drivm,, around the neighborhood until
sbout 7300 peme which time they met Knrpis and Harry
Caapbell rot:u.minc fron a fishing trip. Dolores Delaney
told Karpis and Haryry Cempbell about the shoot and
the tolephonc eall, vhara: gon Ksrpis and Carpbeoll left
in the Duick and Karpis told Dolcres Delaney and V.ynona
Burdetts to follow therte Kurpls told Dolores I'slaney
end Viynone Durdette to drive thair eer to a doz track and
;éot Doc Randd 1, nnd to bring him to asthoet noar the race
rack, whore Karpia and Carpbd 1l would be, Dolores Delangy
and Wynona Burdetie went to the race track and Wynona Pure
dette went inside to seo Duko Randalls Wynona Burdette
¢oria back and slie and Dolores Delanoy drove to a spot
outslde of kiam! and mot Carpball and Kerpis, ¥Wynona
Burdette and Delores Delaney told Karpis that e Randsall
could not cone at that time as he was working on one of the
wvindows at the Kennel Club, Karpis and canpbell left in
& Puick and retwned in about an hour and a half wi th Duke
Randall, ¥Wynona Burdette sand Dolores Delansy stayed in
the car while Cempbell, Ksrpis, snd Randcll held a conversae
tion in the Buick [ LY

At thie time Dolores Delaney gave Knypis t'ioo.oo which she
had and Karpis told her, in tho presonce ¢f Duke Randd },
that Dukre Handnll would givo her a $1000,00 the !’ollowlu,g
morninge ia then told ¥ ynona DPurdette and Dolobdes
Delaney to follow Duke Randall who hat would teke them te
lace whsare thoy would spend the nichbt and fnstruvctsd
Dogoru Dela.n and ¥Vynona Purdette that thoy were to talke
a train the following morning for Atlantlc City, whers they
would rogi.ltor at the Daenmore Hotel and that Do ores Delaney

<1



DOLORLS D L ANTY, Cont'd {6)

would use tho nane of "Iouiso Jralmm" as Karpis stated
that he would got in touch with hor at that hotd

Shortly after this conversatilon, \r‘q’nona Burdetto and -
- Lolores Dalanay, in Harry Campbell's Ford 8S8edan, followed
R Duke Randall in his Ford coupe (whiloch Dolores f_)elmoy
L sald was likewise owned by Karpls) to tho Teamiaml Hotel
; ~ locsted nowr the Kl Comodoro Hotel. Randall took Dolores
; Dolsnoy and ¥Wynona Burdoette into the hotel and introduced
them to the olerik as his sistorse He then took thom to
his room where thoy stayed ovornight,

Tho next morning, Randall oanoe to the room whilo Wynona
Durdetto wes in the bath room and gavo Dolores Deluney
ah envelope which eontdl ned 800,00 in one hundred,
£ifty, and twentyedollar bills, Randall gtated that
Adaus could not gst the mongy from whore ho was aup;:osod
toj also, that 2Adams had teken this money from thoe hotelp
- that ho would try to get tho remainder to Doloresc Delaney
somo time. Randall at this tins gave Dolores Delandy two
notos, one addressed to {oople at the Dennore Hotel at
Atlantlic City, KeJe., talling Dolores Del anocy that the
notc stated that tiynona Burdette and Doloros Delaney ’
wvero good frionds of his, Randall's, and tkat thoy should
tale caro of Wynona Burdette and Dolores Doleneye

(NOTEs DPOLORES DRLA-ZY o 11 IDENTIFY TH: OTH'R '
BOTL IN GRIJX INK HANDWRITING ON STATION'RY
OI' TH. TAMIAMI HOTiL AS ONi OF THE NOTZS DUKE
RANDALL GAVE HR AT THIS TIME) | _

Dolores Dd sney &t this time gave Rendall {150,00 to de used
for the purposo of purchasing railroad tickets and a drawing
room to Atlantio Citye, Randall want out and peturnod shortly
v th. the tickois, and gave then to Dolores Delwm ey

Dolores Delaney and Wynond Burdette boarded the train
and wont to Atlantic City where they registered into the
Danmore Hotel and at this timo used one of tho notes dy
giving it to Willlam A, MHorleye




- Arthur

WYLI0LA DBURD TTE

V11l state that in tho £all of 1934 sho was a morbep
of tho gang and knew tho following: Alvin Ksrpias,

?Doc) Barkor, 1l'rod B.rkor, llarry Carpbeall, N
Willle Harrison, llarry Sawyer, 8iim Gibson, lia Barkey,
Doloros Delaney, liillian Woaver, and Volney Davise

L1111l tosatify that she 1a the same Wynona Purdette
chargod in the prosont indictrent, and that she pled
cuilty to conspiracy to harbor Karpls and is now sorve
ing hor sentence in liilan, lilchigen,

Left Ponoa City, Oklahoma, with nnrrfr arpboll in a
Yord V=8 8ednn, and drovo to lilani, lorida, Valted
outside in f.ho car whilo Crupbell vont into the hotal,
Car:pboll onno out in about 6 minutcs and took her up to
tholr roome

During the poriod Vynona Burdotte was in the .1 Comodoro
liotol, Joe Admuis addressed her as "lrs, Sumners, though
thoy had nover beon introducods

During this period, Hiurry Campbell frequently mot Joe
Adanis on the 10th f’loor of tho hotole luring this

period tiynona Iurdette and liarry Carploll hto practioanlly
all of thoir moals in thoir roon bocause thoz worso afrald
they misht be rooogniged by some buroau ajon

thile Vynona Burdette was living at the hatol, Chieago
newspapers con‘baininf foturos of the g wero delivered
to hor room by a bo y by the name of Johnson,

On the evening of Docerbor 4, 1934, Dolores Dslanoy came
to tho roon of Niynona Purdette and’spont tho night with
here Tho following morning, atout 11300 o'oclock, Dolores
Delanoy wont down stairs, oamw dback about an hour later
with V4llie larrison, and later on that day \iynona Bure
dette wont to Roon 405 whore sho saw thoe following presents
Y.illi: llarrison, Dooc Barker, Dolores Delaney, and Alvin
Kaxrplse

On onooocasion while U'ynona E urdetto was in Roon 405
with Doo Bnrkor% Karpis, Doloroes Delaney, \illie Karriaon

0. ADLIB, eane to hLoon 406 nt wr timo *x 1a told Dolorel
é;amg, in hor msanﬁﬂ %ohﬂ ‘&J'p fnore

oro fan L.ynoha Laurdette wont into Foom 404.
Adaris renanined about twonty mimitese
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wWY105'A BURDINTE, Cont'd (2

Lynona Burdette will stato that Kateo Barker and lred
Larkor movod into the hotol ebout Deconber &th, and
-stayod until Decouber 11, whon thoy loft there and
gll wont to Oldawaha, Fred Burkor, lia B:.rker, Harry
Campboll, and uynona Burdette, drove to Oklawaha, in
Harry Crmpbell's Ford, C -

e She will state that Willie loodberry was workin: for
= U the Bnrkers at tho Bradford liousee :

About two or thresc days aftor VWynona Purdette arrived
at the houso at Oklawaha, Joo Adams oano to tho place,
with Alvin Karpis, in a coupe. Vynona burdette returned
to tho house about 13100 o'clock and Adans and Karpis
woro there at that timee Adams talkod with Knrpis,
Froed .-arker, and Hurry Carpboll, in tho boat house,

PR for about 30 minutos or en houre-idans departod about

, sun=downy and Karpis stayode Bofore Adars left, ho and
) , tho boys ocm:o to tho houso, drank some deer, and sat

_ She will stats that on Jamuary 10, 193‘, Adans oamo to
— the Bradford liouse in & coupe and stayed about an hour,
thile she, Fred Larker, iia Darker, lrrry Carmpboll, and
Joo Adw:s, were on the front porch, sho heard Joe Adans
say to Fred Barker and llarry Cnrpboll that“thors were
_— somo govornnment mon in lilanl and that thoy had better
: goet out of the pleaco in Oklawaha as the govoernnent men
) pizht £ind out that thoy wero theore®, Fred Barker said
N that hd 41d not boliove it, whoreupon Joe Acans dbecane
any and sald to Fred Barf:er, "Well, this is the last
s trip I em going to make up hore to warn you",

She will state that when she and MHa Berkor returned
fron thelir trip over part of the State of Florida,
Villle Vioodberry hmded & noto, in a sealed envelope,
to la Brrker, and WUynona Durdette will state that the
noto was signed “Joe"j that tho note was destroyed b
being thrown into the fireplace. She will stato tha
the note was in gubstance as followst "that we had better
get out of the place and stay out of thore as the place
was *hot'"; also,” that he was getting tirod of werning

- usjt hat hewantod to see the boys at tho hotd as soon
as they got back"e : :

Lo
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VYNONA BURDITIY., Cont'd (3

About Jemuary 13, \iynona Burdetto and Harry Campbdl
visited Doloros Dolaney and Krrpis at the houso on
£6th Stroots On January 16, whilo Carploll end Karpis

woro out fishing, and al'tor hesring sbout tho shooting -

at Oklawaha, sho and Dolores Delanoy packed their things
and drove around in the Ford of liarry Carpboll until
Karpls and Caripboll oane back about 7330, After she
and Doloros Dolanoy talked to L rpis and Campboll,
Karpis instructed Doloros Delaney end Wynona Burdette
to drive to the dos track and gee Duke Randnll and tell
hi~ that Karpis wanted to see him. Wynona DBurdette
and Dolores Delenoy drove to the track and Wynona Burdette
wont insido and told Duke Randall thet Ray wanted to see
hin as soon as possiblees Dulze landrll statod that he
could not got away and that Ray should ocomo to the track,
liynona Burdette told bLuke Handull that Ray 4id not want
to come thero and Duko Randsll said for her to tell Ray
for hin to ocome to the track through the back wayy that
an 0ld man thero will be wal ting for hime Vynona Purdette
returned to tho carj she and Dolores Dolaney drovo to a
l1ace and mot Ceipboull and Karpis. tynona dette gave
is Duke's mossaco, whereupon Ceanpboll and Karpis drove
awaye Vynona Purdotte and Dolores Delancy waited at &
point about a mile frou the track and aftor a while they
returned with Duko Randalle Aftor Karpis, Campboll, and
Kandall, had a convers-‘ion (which Wynona Burdetto da
not hear), Carpboell instruoted Vynona Purdette to follow
Randall into tovnj that he would keep Dolores Delaney
and Viynona DBurdette that night, and sond thom to Atlantie
Uity the following morninge At that timoe Ca pboll gave
\iynona Burdetto some mongye -

Viynona Burdetto and Dolores Delaney thon followed Randall
in Cecpboll's Jord sedan to the Tsmiard liotels On arrive
ing, ¥ ynona Burdette Grove the Carpboll car into a arive
way near tho hotel and asked Rnndall what she could do
with the care Randall told her to loave the koys and he
would take oare of it, and Duke Randall later told her
that he would got »rid of the l'ord eoupe by rmunning &t
into the oceans Randall thon took Wynona Burdette and
Dolores Delaney into the hotol and introduoced then to

the clerk as his sisters and statod t hat the girls were

g0Ing to sty im his room overnighte
-\-__\ .

On the following morning, about 8300 o'oclook, Randell
returned to the room and accorpanied liynona {mrdette and

L\



WY1iOHA BURDETTY, Cont'd (4)

.. bolores Delaney down stalrs, where thoy took a taxi-
cab to the station and went to Atlantio City where

S . : they registorod in tho Danmore lotdl e

[N | R . g

S Vhiloe ttznom Durdette was living at the Eradford

T houss wlth the Barkers, Chicaego, Mlenl, and St

. Paul, newspapors wero roceived ehrough tho mails,
She will state that all three of the pepors wore

wrappod in ono bundle and that Harry Canpbd l
S statod that thoy oanafron the 11 Comodoro Hotele
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WILLIY WSODBIRRY

¥1ll1e Voodberry lived rost of his live at Oklawaha, -
In tho latter part of November, 1934, Woodborry began
working for Barkers at the Eradford liouse in Oklawshae

Witnoss will 1dontify ploturos of Ma Barker end Fred
Barl:er as persons ho worked fore

Yitness will 1dentify plotures of S1im Gibson end Doe
B-rker as persons who visited Bradford houso the da
befora Now Yoarse '

Sone timo in the latter part of Desembor, 1934, Woode
berry saw Joo Adams drive up to tho L’rad}‘ord Fouse in

a rord ocoupos. There was & man with him and Woodberry
stataes thet the ploture of Karple, to tho best:of his
Jmowledgoe, is the pleiuro of the man who was with Adams,
Woodborry asked Adams, "Is this )r, Adaus?* to which -
Adrms sa'd, “Yes", -

Ad-r:s told Voodberry that he wanted to sec the Blacke
mans. Yoodberry told Adams that they wero nct et home,
anc that the Bluclmans were on tho lake fismlilng and he,
toodberry, would go look for theme Woodberry was gone
ebout 30 mimutes looking for the Dlack:ans and he ree
turnod and told Adaizs that he oould not find them, wheree
upon Adams drove away and the other men gtayed.

During the tine '-'-'oodbsrrg worked for the Birkers, he
went to tho pogt offfce for mall and brouzht homo a

newsp er which wop recsivedtlirough the nall at the

post offico~~ench evening the naewspapers wers dburned
in the firoeplace,

Soma timo in December, 1934, Duke Randall drove up to
Elacknan's liouse at Oklewaha in a Ford Coupe. Ilo asked

Y oodberry whore the Llackmans worae Woodborry told Rane
¢all that thoy werc not at homs, HRandall asked Woodberry
where they woero and when they would return, and Woodberry
told him thet he 4id nct knowe Randsll got out of the ear
and wd ked about the prenises for sowe timeend then asked
Voodberry to get some oranzes for him, Randnll and T0o08e
berry put the brg in a rumble geat in the back part of
the l'ord soupe,

(2



WILLI: WOODBIRRY, Cont'd

Arout t wo days after Randall's first ¢trip to Blackman's
house, ho cane again in the black Ford eoupe and asked
Voodberry where the Dlaclmans were, to which Woodbarry
rapllied thut ho &id not knowe Iandell then drove auaYe

Soms time in Docember, 1934, Duke Randall came again in
s Ford coupe to the B.’Laclman'l house at OXlawaha, BHe
tallzed to toodberyy anc gavs hir. & note, tclling Voode-

.‘ berry to deliver the noteto ltre DBlacknan when he returned
e end also told Voodberry to toll blaokman to eull up the
A Rloomodoro Hotel as soon &8 he got backe

xt . Yioodberry took the note end put it on the living room
g table, and when the Barkers came back, he told Ma Barkey
' about the note,

é UYitnoss will identify photosrapha of Yoynona Burdette
! C end Harry Campbell, _

L ¢




VILLIA FRYAN DOLTON

V11l tostify that ho was indicted f or the kidnapping of
Edward Ge Brirmor, pled guilty, and is now sorving a
torn of throo yours,
Poer sy - Lo
=TS U411 state ho knows the gang who kidnapped Brirmer and
that he Jolnhed tho gang sbout June 18, 19033,

17111 4centify the Logrgphis and will tostify that the
following were mombers of the Kerpis-Birkor gangs Karpls,
Fred Barkor, Doc Burker, Harry Carpbell, Volnoy Duvis,
Bi1ll Veavor, liillianm larrison, lerry Sewyer, Slim Gibaon,
and Dolores Delaneye . L

-y~ 2L S ETIENE YA
.‘M.‘rf ;', oY I
L AR g |
’ ¥ E
ot

Eolton will state that he and the rest of tho gang, during
the lattor part of tho {oar 1038, woro hid dat {;o koep
fron being apprahonded by the Departuant of Justice, and
THAT DUIZ NG TUIS TIM. I AND TIL: OTH-R MW:HMB.RS OF THi: GANG
Wik, LIDING IACih CTH R AND DOING EVILYTHING Nu(CETSSARY TO
- PRV T THIL AEKR2GY AND APPRLHELRDN O ANY O 2135 M:-ABXRS
S 0 TH.Z GANG BY THi, DEPARTICIYT Q' JUSTICEe

Ve Yotes Ask Dolton if in December, 1934, he
kmew whethexr or not KarpiseBarker gang
had a contact in liami, Florida,

- Bolton will testify that tho gang ocontact in klaml, Floride,
was Joo Adairg, M. .nager of the 11 C omodorc Lotel,

Bolton will state that around December 18, 1934, he, Fred
Borlzor, Alvin Karpis, Russoll Gibson, and Doc Barker, met
in T oledo, Ohio, and hold convorsations with respooct to
Dolton coning to liami, Floridae, At this tie Kerpls asked
bolton if he would oomo to iilami, Ilorida, in order that
Karpis could uso iLolton for tho purpose of ronting housos
and "fronting” for Korpls and the gange

Kotes Ask Bolton if during this convoersation,
Karpis did not instruct him that Bolton
should contact Joe Adans wikkkx at the
1. Comodoro Fotel, and to rezistor as a
ocorxierciel man, that Adams upon noting

- this fact, would cono to the room and
@ llect additional rontale

During this oconversation, Karpis stated it was nocessary
for hin to got out of the ! Comodoro liotel bocause Adanms
was charging hin (15,00 a day,

L$
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pP. C. DUNM

Is Agont of the Departnent of Justleee

Vi1l ldoﬁtu‘y and introduce in evidencs sirmed statoriont

of Mlto Rendnll, dated Juruary 26, 1935 ? ost
|L tils statouont wag takon in fiw Tade County Jail
on the date montioned, in the presence of himself and

Les Jeo Motcalf, and at the time he warned Randall,before
ho nmade the a%atemont, that enything ho said would be
used against him,

4

Re L. JOR'3

%1ll tosify he was with the Department of Justiece During
Jamary, 19356 '

V11l idontify and introduce in evidence {1000 bill
ileh ho rocelived fro:1 Adans on January 10vo=ebl]l]
) [} tiels and renson's initinls on te

Johnson will testify respecting soarch of Randall's
roon, interviews with Adens end Randall, i1f nocessary,e

il

{
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Se X. WO KFE
V111 stato that ho is an “gent of the Dureaj
That during ligy, 1935, ho personally exarfined the

s rocords of the Western Union Telezraph Company, mami,
S l’lorlda, end there copled telegram as followu

il ¥(Reootved at Fiaml, Flos) |

b A | 4)34 Aol January 1, 1038+

g . 30 N. ADAIS

Coo PIRTHOUS . FLORIDA RAT BANK BIDG

e MIAMI FLO

| ' RAD TOUGH BRIAKS /L L TIL: WAY THROUGH BUT

UADL IT O MuT MARIY AND EV.RYTHING IS
FINI L3AVING ON 6 O'CLOCK PLAK : AND ARKIVE
1205 IN' MINT VILL K.ET YOU IN HOT.L VEYN
I6T IN

DUKL®

liockeo will stato that ho later interviewed Duko R:ndalld
at vhich time Randall frooly and voluntarily admitted
that he had scent this messaze to Joo /fdams while in
{xtgin*a, Uae, enroute from Xmkowsk Ltuwah, Tenn., to

1 Y ‘

1411 1dentify and 1ntroduco in ovidonoo
Octobor 13, 1935, written b 120 Rondall
odenry Storn ’

"Will tostify that on Moy 1037, showed thc letter to
Duko londedl and at thab tIme Rendnll stated it was in
his handwriting and hoe had writton ths lettore

L1
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Je Il. HANSON

Is Sp olal ‘gont of the Department of Justicoe end has
baen employoed for eight yearse o '

Went to Duke Randall's room in the Tamiami Hotel ebout
83100 aem., January 4 , 1935, acoompanied by Agont Jones,
and othearse, IHanson talephoned Hnndallls room and told
hin that he, llanson, wanted to sco him, whoreupon Randall
aslzed Hanson to como up stairs, which he did, kmocking
at his door, and Randall invitod him in, Hanson ine-
troducod himself as Special Agzent of the Departmont

of Justicey also introduced Jones and tho two detootives,
Haanson told landall that he and tho officeors wore ine
vostigating Randall's connections with Karpis, Randall
replied, "i'ine, I had planned to go to the Police De=
pnrtmene this momin"; to soo if they wanted me for quese
tioning in this ocase", adding that ho had soen his name
in tho newapapers in connoction with the escape of Karpis
to Atlantic City.

Pernission was requested of Randall by Hmson to search
the room, and liandall's effects, to which iiandall
roplied, "Go ahcad,

linnson will idontify and introduce in evidonco the followe
ing 48ens which ho found &n the room of Randall and Godomo
&t that time, theso itoms bedn: found in Randall's bBureau
darawors -

@ 1, 5ix letters from Joo Adams to Duke Ba.!i\d&'ll)
g
W

Statonent of 11 Comodoro lotel, dated
12/10/34, addressod to Duke Handd 1
indicating bill to !3 Comodoro Hotel,
122,35 for room and enfe service far
a poriod /34 td 19 10/343

8¢ Roceipt of Button Jewelry Company, dated
12/22/54, indioating salo to Joo Adans of
2 bar pins at coast of $260.,00)

4e Rocd pt of Ungar Bulok Company, dated

di 12/22/34 shoving sale to Leroy Morrison
of lModel 1936-=43 Buiok coupes

b8,
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Je He 1/2iS0N, Cont'!d (2

~L

e
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lienson, or somu other agont, will tostify that the I
folloving exhibdbit was returned to Randall and if . ‘
recolipt for exhiblt, signed by Rendall, is found,

sane should bo introduced in evidenoces

5¢ 1935 Florida satomobile registration
eard showing }lorida tag Hoe. 33656 had
t) bean issued to Duke Rendall, 1Q Comodoreo
Hotel, on J:nuary 14, 1935, on Ford coupe,
Motor lioe 18=1037400e R -

NOTEs Hanson, or some ono olse will testify tho follow-
tng exhibit was retwrned to Randall and a receipt received:

6+ Florida Certificate of Title Noe 950615-h,
Application Koe 53671, dated Tallahasses, -

D Florida, Novomnbor 2, 1934, showing l'ord
ooupe, liotor 18«1037480,3ssued to Duke
Rondal), K1 Comodoro Hotd e L ‘5

dtb 7¢ Card of lMiller D, bishop, Un(;ar Buiek Companye Mb

Hanson will stato thut on Jmuary 8 , 1935, in the presence
of Agont Jonos, Landall ecr.iditted that the memorandum in ink
on the stationory of the linkler liotol, showdd ¢he expmses
fncurred by him on a trip %o Etowah, Wennessec, for Joo Adans,

Hanson will stato Randall admittod t o hiri, in the presonce
of Agent Jonoes, that passonger coupe, Tickot 3021, issued
by :estern Airlines, was & ticket Randmll uscd in mnking
trip to Atlanta, inroute to Etowah, Tennossee.

On Jomuary 2, 1935, about 4100 pem,, Joo /dans was intore
viewed by Hanson, in the presonce of Agent Jones, and at
that tine Adans t ook the followin; reced pt mR out of his

bill rold:s ocd pt, detod Decombor £, 1934, of the Florida
Je _,yg@tiﬁe I?tfﬁlfgo Adwris at € .1s timo statod é‘fﬁf the deer
end na oon ©

erod for hinm by Blackburn, but that he
hed never roceivod ite . : :

lianson will teatify respocting interview with Ada:s on

Januarg 26, at the I Conodoro liptel in the presonce of

Agent Jonos, Hanson will refrosh his recollection from

ztzot:: in his own handwriting made ot the time of the ine
orvicWe :

Be surc to bring t near the end
of tho intorview,/Itlison asked for signed
statonent, Adaus sald that he wanted
oconsult his friends and a lawyer to which

tho Agonts agreed toe
L9.



Je He HALSON, Cont'd (3

On tho following cay, betweon 9300 and 10:00 &n the morning,
at Adans' requast, llmson end Jones went to tho llcomodoro
Lotol for Adnus, enc at lanson's sugcestion procecdod to
tho linloyon Hotel, Hanson's roome At that timo, Adans -
statod that he had not told Henson the truth tho day dbefore
and was now roudy to tdll tho truth, ' ,

NOr'Es Hanson will rolate the conversation
with Adems had during this intorview
on January 26, 1935p ‘ '

Mnna'- stator.ent rogarding knowing
Villian larrisone

Interview on this date was carried on until lunch timo when
Adanis and Jones went out to lunch and after they came back,
Hangson will state they talked a vory short time, wheraipon
Adans statod ho had somoe business to attond to at the hotel
and thoraipon laft, : :

Adans was not interviowod on Sunday, Jmuary £,

On Jan 28, Admns was interviewed by llanson but does
nol roopoidbor at what placoe : _

On Jauary 89, Adans arrivod st tho Cortes Lotaol, about
9100 o'clock and signed tho writton statencnt about 73100
o'clock that same day == bring out fact that Henson wrote
thiis statonent in long hand and thorofore took considerable
timoe Ilirnson will introduce and identify writton statomont

pimned by Adange -

Hn::son will tostify that at the time he searchod Randall's
room, and with Randall's oconsont, he asked Randall (about
8300 o'clock, Jomary 21, 1956) 4f he would scoompany
Agonts to the Alemar lHotol £ or tho purpose of being
qostionads Randanll statod ho would be glad to. Thereupon
Randall socompm fed Agont Jonss to tho Aloacar liotd and in
Roon 611, llanson, in tho presence of Jones, bogan to ques=-
tion Randall,

Heonson will state that no one told Randall he was under
arrest or did any of t he agonts during that day plaoce
Randall under arrest,

llanson will statebefore he dbepgan quoestioning Rmdell he
warnod him thet anything that ho said or gavo would be
usod agninst him, whoreupon Randall sald "That was all
right with him, that heunderstood’s

10



Je He HALSON, Cont'd (4)

Randall romained in the roonm during the day ho was quose
tioncd and sbout 11100 o'clook signed statemont,

AT tor Rundall signod the btatoment, Hanson told him
that they would have to file a corplaint ageinst him
B " and put in tho courty jail, (this ococurred about
o 11100 o'clock at night) or that ho could stay with them
- in their hotol room, providing ho would consent to be
L handcuffed, Randall stated that ho would rathor do
- thiis as ho 4id not like to go to Jail and also because
o he was afrald that if he was put in Jall that Joo Acams
or marbers of the gang might try to disposo of him thore,

- Kotes Bring out from Hanson that at
' ’ -that time of night 4t would have
been Adiffiocult to have filod a
oorplaint, o -

C About 9300 o'olock the morning of the £2nd, Agent R, Le

Tollett sont in information about a gun, and Randall

was then questioned by lanson about this gun end after
A noking the additional statemont, lianson t ook the signed
— statonent of January 2lst, took tho last page which was
signed by Laniall off, and added the additionnl statonont
of that morning a1d theon liandall signed that statcnent,

liotes If necessary, illanson will identify
the portion of the statenent

thet was addode Rand:l) sirme
thils statenont around 20 o'clock

HAV': HANSON IDRLTIFY AND INTRODUCE IN

Note: On April 10, in tho morning, while Hanson
: was in the offioce of lire B:rlow, Joe /dams
oano inat that time, in tho proscnce of
Emson, told Barlow that he had told the
agonts all he knew about the easo and that
he had given the statement, and that it
was truee

Around April 10, 1935, lHanson was presont in the Qffice

of the United Statos Attorney, with NoKee and Barlow,
at which tinmo Randall was interviewed, At thils time
Randall stated that the statement he had givan on
Jenuary A, 1935, was true,
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Re D¢ BROVIN

will state he is an Agont of the Dopafment of Justioce,

On Jan 16, 1935, ho inspected the Bradford Home of tor
the shoot and there found an envelope of the El Comodoro
Hotol which contained throe statemontse

Kote: Brown will 1dentify and introduce in
oevidence the following threo statements)

13 Ono dated October £7, 1934,
bill for room No. 1054, for krse G
Ryanp

8: Socond statenent, dated October 17,
1934, issued to Mrs, Sumers and
Blackburn for Room 1006, '

83 Third statement, dated December 1
1954, 1ssued to G, Sumunmers and )
for ﬁoom 906,

Brown will identify and introduce in evidence letter he
;o\ﬁnd in Bradford liouse on Janmuary 16, 1936, whioh is as
ollows}

"Dear Mr, Adams,'

. \ I pecelved your cablegram last night and
9«" ;} ¢ was very glad to hoar from yous If that party
and Vviillie inteond to come over here on the boat
\,‘ g Friday, or whenever they are °°m'£f wire My,
y Holler tho day they leave and I w 1 go down
},) to the pler and meet them, with Mr, Heller, who
) QP\ will take oars of everything so they will not be
\; o, detained by the Customs, Tell each of them to
K', A bring & couple of cartons of cigarettes and all
' ¥ )\~ such things as hair toniocs, regor blades, eto.,
) that they may need while here as the prices omn
0\ such things are impossible,

o If that party is not coming ovor here some
S o timoe this wodc, tall Willle to come and I will
3 W)}Jy pay his expensos,
¢ ) v
L) "_/S 7 \‘j 9* o} The weather haes deeam fairly nioe Iatﬂ.z
t (]

PPV Y ¥~ and no bombings or anything of that sorte
Y% 3 1istoned to the Miam! news rep:rts and thay
1 Y,‘,/

I
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e« Do BROWN nt ! 8

greatly exaggerated the trouble here,
Hoping to hear from you soon, I remaln,
| Sinoeroly,
Mre Wagner,"

Brown will toatu‘ythﬁt he found and will introdwe in
evidence the following tolegramg

"3J BX 8
‘ MIAMI FLQ 345 P Dec £9 1034

T C BLACKBURK
CARE CAR;GON BRADFORD OCKLAWAHA FILO

LIKY TO SLE YOU SUNDAY
, , CASH

406p%

NOTEs ¥ill identify and introduce in _
evidence thres additional statements
of the Kl Comodoro lotel.

Brown will fdentify end introduce in evidenoe a note
he found in the Bradford House, on Jmuary 16, 1935,
after the shopting, which is as followss

®I 4o hope you will enjoy this little bdunch

"g {l]ig;gr:;ything wo can do for you?
: Kre Agﬂ&l'
21137/

(
Y
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\ Fost OfCice Pox 4907,
‘\X . Jecksonville, Floride. S
,‘,.v--‘.’; ._..,...53{"‘--:"“‘-‘*" . W e e depn e < o emaB——— 4t o aim ey eeaen. U :,
N A tL Xsy 8, 1838, L
¥r. John H. Hsnson, = N Y
Tyl Ue So Tept, Qf Ju:ti»e, k ’ ; ) L
. &°O Mer&l Elé".. . _.V'\_ ‘1' : "\" ) .
birminehenm, Ala, o T C &
Dear £irie K: BR¥ID,™

3
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— e g
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Cooeere R "t B
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By letter dated Kay 4, 1936, a22reseed to the Birainghar &
0ffice, the Buresiu forwarded te tlis offce coples of & nezorandur 3

N \ eontairing ’viden s expacted ¢~ te produced Ly you Qurir.- thte bparin;
Y ‘of amctisato supprucs the statesmis odbtdinc: from 'Toupu By ntens
3 end Merry bu}*fgg_qdall. _ =2 i«‘z, VW’; -
1 & . S @i e o
e . .  The Burean {netmictes thet thip mam~rra’ds b dt nm.'d o

thet the Arert would B prer~red to testify end theit fx;-r Cthir ~epe
tinest informstinn whiel cirht be peorlled shouléd Yo ncte". i o, I
J:e¥annville of“fce w.-r instructel to brin: thie rcidraiii ¢~ yom

"7 mttention Imieif tely end it ir beins forwardel to you et Eiralncher,

iasemuch as 1t aprecrs thet you will be §n that vicinity for severcl

dt‘ylg : . L i T~ S -
.‘\ "1' \\‘, N ‘ \ < \ - .' b l
} oA ) . ‘\ 7 Very truly youre, _.-’
~ < ) ‘ b ' ) ) . ’
R, B. RTH'N :
| Spectal A: ou@ in Charge, ‘
Ciacinnutd \ ' i '

" Cleveland ¥ SPXCILL D!I,!VIRI .
. J. Gonneuoy, cnicneo, ,

—
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Mr. Nathan -.......
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420 Poat Office Blag.,
Dallas, Texas,

CEoem o m e emece o My B, 1936, T

. .‘\{:
. g . - N\ - -; L .
- Postmaster, ! ! \) i j H . i

White Deer, Texas, Re: BREKID
Dear Sir: |

Please be advised that the cover placed
by Special Agent D, W, Gleason Decemder 11, 1935, oa
the mail of R, !\lcibson and Mrs. R, E.| Oibson my de
cancelled. T -

Please acoept our thanks for your oo~

1
Yery truly yours, -

*

. F. J. BLAKE,
Special Agent in Gbargo

e

b’.

-~
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-7 Post Urfice Box 812
Chicego Illinois
() ” ;
it ay 8, 1938
) Special Agent in Charge )
. k Cincinnati, Ohio
> o ( Dear Sir: "t__BREXID
% Reference is made to your two letters dated May 1, 1358

requesting photographs of certain individuals,

In view of the recent apprehension of SJ Joker and Barry 1

OX Campbe.ll the following number of photographs are being forwarded to
you for possible use in the investigstion of harboring charges in
your Field Office District, and in those of the Of ices receiving

copies of this letter.

- . <
T N rd
( ) i ‘In this connection I am forvarding herewith three (8)
J/ copies of the photographs of Eddie/|Brennan and Joe{Rich togsther
% with the originals forwarded by you to this Officed One (1) copy
T Aol of the above photographs is likewise being forwarded with a oopy
S ] of this letter to the Little Rock, Oklahoma City, San Antonio, - )
Q Kensss City and New Orleans Offices. I likewise em forwarding here-
T rith six (8) cozies, with the originals of the photogrephs of Edwerd
0 Siemnd and Jakeq Gilmore. Two (2) copies of these photograchs are

being forwarded with a copy of this letter to the Little Rock, Okla-

homa City, Dallas, San Antonio, and Cincinnsti Offices, and one (1)

copy is being designated for the St. Paul, Pittsburgh and New Orleans
Offices. A copy of each of the above mentioned photographs is like-

wise being transmitted to the Bureau with i4s copy of this letter,

The original photographs of Grac# Goldstein and Connie
Hamm are being returned to your Office. Copies of these photographs
are not being transmitted to the Field Offices receiving copies of

this letter,
Very tmly yours,
SN RECORDED & INDEXEE, 7-5 16... / / 3¢ Rl
- " B d. cowmzx———-~---- A2 O
Spncial Assignment Special Agent in Charge ‘ :
" DPS3IM - . a5 1nA i/ 11 53¢ .
ends. WA\ 4 3 iCIy d 9 - |
- 7-82  CC-Bureau-Enc. ‘Okla.City-Ta@y "~ | Kensas City-Enc, .vny |
. Little Rock-Ené San Antonio -;km- Dalles - Fnc ————!
‘ }Vove %34 Pittsburgh-Enc Nev Orlecns - Enc. St.Paul - Ene. _ 3 }
\ v A .-', 9 ! - l‘,_\‘
S B 1 "
. Y \,) \\ \9~—/ ‘_T 1 .
Ny P e
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3261 Post Office Building
Bew Orleans, Louisiana

y 80 1936

te e -

Speeial Agent in Chares,
8t. Paul, Hinnesota.

N

" BREKID.
Dear Sirs

Reference is made 0 your letter dsted Kay 5, 1936, in
eonnsction with information furnished you by Dr. F. B.JRicketts,
of the U, 8, Veterans Hospital, Minneapolis, Kinnesota, regarding
8 man by the nare of' {"Johnson" and two women who were living at -
2912 Prytenia Street, New Orlesms, Louisiama, a laxy lpy‘&nent ,
house oper:ted bym-s s c.) Brothar.., _

\ ~- .
oS Y

Eindly dbe 1nromed thzt Speeial A@nt W L. Bnchanan
finter¢iewcd Mrs, 8. C. Brothers, who advised that Mr. and krs.
?. J.JJohnscn end daughter, nggemau, rented an apartrment‘fra- her -
on October 28, 1955. Mrs. Brothers stated that the Jchnson fenily
were rather peculiar pecple, in that they d1d mot assoeiate with any
of the roamers of the house, and that Nr. Johnson had decen siek roct
of the time he had 1lived in ber house, She further stated that
Rosemary, age eightesn, was amployed as a clerical employee and
worked in the P.W.A., office located at Washington Avenue and
Prytania Street, Hn Orlems Louisiama,

!

¥rs, Brothers advised that the oracking noise hcard at
night was made by Mrs. Johnson, who had also been sick, and was

" taking & certain kind of yeast medicine that she 'ould powder

with a spall hamer before taking.

Jrs. Brothers stated thet the Johnsons seemed to be very
nice psople, had no mutomobile, and d4id not seem to bave any friends
whom they visited hers, and that shortly after the Johnson family
moved into her apartment house sho was advised by Mrs, Johnson that
Mr,. Johnson was formerly employed hy the Ford Motor Campany, address
unknown, and that he bad bad a nervous breakdown and lad moved to Hew

Orlsans to take & rest. !Rmo&RDED Z"&-‘Zg" #‘k&//
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- Mrs. Brothers alvised sgont that Mics Binghem had

\ ~ """ recently moved from her apartment house and was now Mving in
; Baton Rouge, Louisiana. Miss Bingham is a saleslady for the
lk Mapleins Company and travels the Stats of Louisiana,

; ( After talkinz with Mrs. Brothers, who seemed to be
" a very nice lady, agent is of the opinion that the Johnson

family are nice psople, mnud for this reason they were not
interviewed by egent.

, Mr. ¥, J. Johnson is deseribed as -~ age, sbout 45;
height, 6 feet; weight, 165 pounds; hair, dark; eomplexion,
medium,

¥rs, ¥. J, Johnson is described as - a smll slender

;( \ woman with reddish hair, about forty yesrs old. ;
. / , :

Rosamary Johnsam 1s described es - sbout eightsen
years old, dbrown hair, fair eorplexion.

Yery tmly yours,

) { ’ : ,
) : D. W, Eage.,
ee- * . Special Agent ip Oharge.

Burenu'gi}
Cineinnati-~2
Chicago (E.J.C.)=2
Cleveland-2

S%. Paul-2

Iittle Roock-l

Hew Orleans-2
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: 420 rost Office Bldg., {
R Dallas, Texas.
/; May 7, 1936. .
(j ! ¥r. David E. Cecil, Re: BREKID
\ \ Postmaster,
5 C\\u Panpa, Texas.
AN\ i
X ; > Dear Sir:
o S
N ‘ e Pleass be afivised that the cover{placed
N | on the mail of Mrs, R, Z.XGibson, Krs, Mildred’Campbell,
N ¥r, end Mrs, R. R%!.ackie, and Eula Boe Campbell ey dbe
) . ~\ cancelled. e
, N :
’ K\{ Please accept our sincere thanks for your
B (,. ‘ | splendid cooperation in connection with this matter.
Very truly sours
. l'. J. m. -
( . Special Agent in Chargn.
S

) . . \H
ee m/
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" FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION X

THIS cli(;sl originaTenar Cincinnati, Ohio St, Louis FILE NO. L T3
REPORT MADE AT DAT; WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY -

WHICH MADE

RS T

Ste Louis, Mo, | =838 ' |4=15,20,23, 1 J. 8, BUSH ~ = ISP "
—20-36 :

CHARACTER OF CASE
-

TAEVINKARPIS with slisses = FUGITIVE I.0.f1218; : ‘
IR, ;ESEPH PADORAN with eliases 1,0.#1832; | | KIDNAPING; HARBORING OF -

ED#ARD GEORGEVBREVER = VICTIM

-

SYNOPSIS OF FACTS: Mrse G ensvieve tl:: r Mrs, J'ackrrreneh, a cor=
respondent of l'iaher confihed in the &

Women's State Prison ‘at Tehachapi, Calif,, who .

formerly resided at 3740 Olive St,, St. L 1;, l!o. L
is presently receiving mail es Mrs, J, H, !'zjench el e
Carter Hotel, Cleveland, Ohfio, Investigatigm im ~ [.iw ',
the vicinity of 3740 Olive St., St, Louis, Moe 3 '

- Calif, dated 3-12-36,
Teletyre from the Indianapolis Office dated 3-19-36,

Lf DETAILS: : In an effort to procurs informetion with reference to Mre,
. Genevieve French or Mrs. Jack French 3740 Olive St., St, Louis, Missouri,

4""" who, according to the report of reference, hed corresponded with Dopothy

" Fisher at the Women's State Prison, Tehachapi, California, egent inter-
viewed various persons at the College Station Post Office, Grend and

Lindell, 8t, Louis, Missouri including mail carrier George Jordan, Mr,

ing owned by Mrs., Terssa Trunk, is operated as & rooming house and that
Mrs, Truask, as well es the two or three additional elderly personsm-
siding there ere very peculiar and have refused to open the door onseve
erel occasions when he had packages for delivery at that address., He

residing at thet address, however that he remembered having received
lstters occasionally for a person named French but had never seen this
ipdividual and 4id not know whether this person was a man or a waman.

CAMPBELL, with aliases .o.flzss- et a1 | FUGITIVES; OBSTRUCTION OF JUS~
TICK; NATIONAL FIREARMS ACT,

,inlioatea that no one resembling Williem Elmer - - - i !
Mead has boen seen in that meighborhood, SN S
.P. & :;;;":'-\‘ .
RXFERENCE: Report of Special Agent T, E. Billings, Los Angeles,

steted that he knew nothing regarding the occupations of the individuals

Photographs of William Elmer Msad, as well as those of other

Jorden stated that 3740 Olive Ste which is a amall two story bdbrick build-

A?:::f:::pﬁa“ Q D\MLMA t:n:w..‘m P P DO NOT WRITE IN THESE SPACES |
7 {75 J*[/S}(g' MAY 18 1936

3 Bureau 2 Cincinnati ' v S ae v ‘
2 Chicago - 2 St. Paul } = vy
2 Cleveland 1 Los Angeles (inf,) x‘”‘l - e

. Ste LouisCOPIES DESTROEED g j
N .78 MR g4 e \
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involved in this case were exhibited to Mr, Jordan, however he stated
he had never sean anyone resembling these individuall at thet ad-
dress. ) . ) ; i ‘ i
8Special Agent (A) Ge A. Stevens and reporting agent called
at 374Q,0live St., St, Louis, Missouri and ascertaimd thet Mrs,

Teresa JTrunk operates thia building as a roaming house, hopevar at the
present time she has only one roamer whose name is Donald Jones and who
is epproximately 40 years of age. se Trunk is spproximately 65 years
bf age and her brother-in-lew Angua.:%lar, ege 74 end the latter's
wife also room at that sddressi Mr,'Clar stated that Mra, Jack French
is his wife's niece and that the last time sh e had been seen in 38t,
Louis was gpproximately one yeer ago at which time fie came here with

. Jack French from some point in Floridas He stated that Jack French,

who was approximately 40 years of age, died thereafter and he had not
heard fram Mrs, French since French died, furthermore that he and his
wife do not expect to hear from her owing to the fact that they &
not get along., Mr. Clar as well es the other persons interviewed at
thet address, steted that no mail had besnreceived &t that address for
Mrs., French for two or three months and that the last letter which was
directed to her at that address was returned to the sender owing to
the fact that they &id not know where to forward the letter, Mr, Clar
stated that he does not expect to hear from Mrs, J!'rench, however that
she may return to St. Louis at some future dato. .
/ * / \

Mr. Goorge Jordan was eogtacted on several occasions there-
after and {t was ascertained that a letter had been mailed to Nrs, J, H. ‘
French, White Apartments, 24th end Chester Ave., Cleveland, Ohio bear-
ing return address of Charles M,)Ryan, Paul Brown Building, St. Louis,
Missouri, which letter was forwafded from Cleveland to 3740 Olive St.,
St. Louis, Missouri., Mr, Jordan stated theat he placed this letter in
the mailbox at 3740 Olive Sts end it had not dbeen returned to him, there-
fore he was of the opinion that possidly someone at the Olive St, ad-
dress was either opening the mail addressed to Mrs, French or forward-
ing this mail to her at somes unknown addéress, therefore agent inter-
viewed Mr, Charles M, Ryan who {8 a St, Louis Attorney who atated that

" the property at 3740 Olive 8St., 8t, Louis; Missouri was owned by

Agnes A\ Ullman now deceased and that although the estate is of very
l1ittle us, he was employed in connection with the settlemént of

the eatate by Mrse Clar and Mrse Trunk who were the daughters of . ..
Agnes Ullman, Hs steted that Mrse Jo He French's maiden name was
Genevieve Ullman and that she had merried Jo He French ssveral years
agoy, however that shortly after the death of Jo He French, she mar-
ried one Johnson, dbut divorced Johnson in Cleveland, Ohio during the
month of May, 1935, With reference to Mrs. J, B, French, Mr, Ryan
stated that she had corresponded with him on two or threes occasions

U PR - - . e BT AR TR RS SR SIS, NI TN
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within the past year regarding the estate and that the last address

she furnished him was the]White Apartments, 24th and Chester Ave.,
Clevelend, Ohio and that He had addressed a letter to her at that

- address recently, but received no reply, therefore he had concluded

that her mail was being forwarded to the Olive St, address in 8St,
louis end that either Mrs. Clar or Mrse Trunk was opening this mail,
He stated that Mrs,French called at his office approximately one
year ago regarding the estate and he described her es being ape
proximately 35 years of age, dark amnd slender., He further steted
he had learned thet when she lived in St, Louis a numbsr of years
ago, she associated with one Mark Gumpertz, a gambler who operated

the Fauna Flora at Kirkwood, Missouri and indicated to egent that it was

his opinion Mrs, French lived with Gumpertz as well as several other
men in various sections of the country, In this connection, he stated

.that she is the impulsive and nervous type and of questionable char-
‘acter. Mr, Ryan stated that Mrs, French will probsbly contact him

at a later date with reference to. the estate of Agnes Ullman end-that
he will immediately notify this agent in the event he procures in=
formation with reference to her present whereabouts, o

Subsequent to the interview with Mr, Ryen, it was ascer~
tained from Mr, Jordan that he had picked up a letter from a letter
box in the neighborhood of 3740 Olive St,, addressed to Mr, J. He
French, Carter Hotel, Cleveland, Ohio, therefore the Cleveland Office
is being requested to endeavor to locate Mrs., French to ascertain
the 1dentity of all her associates, - It is observed the Cleveland
Office was furnished copiss of the report of reference;

Imnediately upon receipt of the teletype of reference
from the Indianapolis Office indicating that one Fer I. Ahman who
was sesn in Evansville, Indiena is identical with Williem Xlmer
load, a memorendum was sent to law enforcement officials in the
8t. Louis District furnishing the desoription of Charles Levi es
well as the description of the automobile in which they were trave

eling,

-
-

UNDEVELOPED LEADS: \ ; o .

4

“.  CLBVELAND OFFICE at Cleveland, Ohio is requested to
locate Mrs, Jo He French, Carter Hotel or through the White Apart-
ments, 24th end Chester Ave,, and ascertain the identity of her
associeates,

PENDING,
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1616 Pedaral Resorve Rank Bldg,,

Fanses City, Wiseouri,
ny 9, lra.

Srecisi Agent in Chirge

Oklahoma City, Oklahome,

i')oar Sirs
RE3 MR:KID

: With reference to the letter from the Fureeau
to 81l field offices duted April 23, 1936, relative $o checking
unsnlved bank rodbery files for any information eoncerning aew or
uncut currency thit may have constituted & pert of loot in sueh
capos, this is to advieeo that a check of the files of the Kanses
City office fails to reflect eany pertinent information ir regard

thareto,
Yery truly yours,
" ‘0 Um
SoCla . AERT L GLR&»
¥ .H-e0 -
¢e=-Burcau —
CGincinnati
Chicego RECORDED i — e _
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Ray 1‘. 19%
-%-/290 . . ;
Special Agent in Cherge,
CI"OIM’ m..
' .
s Ret ALVIN KARPIS, with sliases; et al}
EDEAED GEORGE BREMER - llC‘rIl. A
T : ; ’ J ) {‘ § : \ -;' )
The Bureau is ia receipt of an anonymous

ocommmnication from Toledo, Ohlo, dated May 8, 1936, .
vhich indiccztes strongly that police officers or mesbers
of other law enforgexent sgeancies may bave been

~ asgoclsted with Harry Campbell prior to his apyrehensiom,
T em, therefore, forwerding to you herewith photostatis -~ -

: ospies of the snonymous letter, with the request thet
AN the laformation contalned therein mam nr: vigerous
G e VR 7 | \horough attonun. : iz ] S ; {
Mr. Nnthanf -------- D‘ ’ . 7__ — B 3 v ‘

NS d
S ' 8, -
e T \ | . Yoy Wy your o .

poﬂ'mnlll §2 - 39/2.6\

— ‘ " Zoha Bdger Boover,
Mr. Bdwards ... Pirectore -

Mr. Egan.oooceocoemm ' ‘

Mr. Borbo —oee-oeme- - “““\&\ 4 (vith Momuc of faolosure)

e :.:n:: Br. B ¢ g nmelley at Chicege (with photouhtu ooRy

& Mr. Quin®. e e
l!.r. W“-—
g Mr. TammM coeeeceme
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FEDERAL BUREAU" OF INRVESTIGATION
EROM:

DIVISIC. #1 & DIVISION #2
1936. -

-/{rector

Mr. Nathan
Mr. Tolson
Mr. Quinn

|

|

|

Mr. Edwards

|

Mr. Clegg

|

Mr. Chambers
Mr. Emrich

Mr. Fletcher
. Foxworth

|

i
5

Mr. Hood

Mr. Johnson
r. Lindquist

_____Miss Gandy
Mrs. Fisher
____Miss Gallavan

___ Miss Conlon

SUPERVISORS

____Files Bection

____Personnel Files

____Chief Clerk's Office
Identification Division

Technical Laboratory

Pivision 'l‘rhxee
’ Mr. Nathan vevoons, V
K Mr. Tolson .. !{:‘
Mr. Banghman ......

Mr. McInt]feof Clerk..........

Mr. Rosen| ¥r-Clegs...........
_____Mr. Smith| MrCoZey.......
Mr. Soucy| Mr- Béwarts.....

Mr. Spear] & Boa@ e,

Mr. Vinc ;:::"" -

Mr. Week - Joseph ::

™ » Mr. Keith........_.
) Hr.m_..___"_
See Me idar .. -:

Send Fil ——
Call me M&ing.ﬂn#
Correct | MusGandy.. . __,

|

— Mr. Ward Re-write] e
__ Typists Re-date |-~ =—-—amm.
M Note and Return

E. A. TAMM - 5742.
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Toleuo, Orio, wuy o, lyoo,

J.aagar ioover,
Jesnington, 2. 3.

Dear Jsir:Yesteraa; alter
011 wOnroe Jtreet,

tne watter over, and one of

theia s8z2id,

the capture of tue xiaxnapper
ti.ere were seversl young wouen talxing

"what secns so funuy

to me is8 that 1 nave seen a city policemen alu two wouen

come out of that plaze more

tian a aozen times,

about six

thirty in tne morniug when I go to wor<, ne had on &8 uni-

foru with tnree gola stripes on his sleve, ana they were

aluays carrying what seziaed to be 8 fireless coorker, ana

/

arove awuy in a Terreplane auto! -- eviuwently feading tue

bira. Very sorry to £unocxk our own police aepartiaent, but

4 ¢rooxK is a 2rook no matter wuere he is locateaq,

tris evideuce is of any value to your uepartuent,

ana if

Lope

you use it to twist the necks of some 0f our weeii kneed

police,

tney are going to wake a8 raid, and far enough ahead Lo

mare it perfectly safe,

‘ RECORDED FEDEFeL Buslabif
&

wno always aavertise in tne news papers just wonen

T ey

-5 //9 -H30|0

FEAVLSTIGATICN

ur J CT!CE
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Jashington, 2.C.
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/ Louisville, Ky.
' 5/9/36:

s

Federal Bureau of Investigation

Dear Sir:

1
8ir I"am.
T T a writing you a few 1ines in reguards of this man William Mahan, -
f o R Whioch was apprehended., I am the man really was the cause of these men
being captured, Alvinoxarpis was captured here in Louisville Ky. Between
- - third and Farth Street on Jefferson. I turned him over to the authority
of the Law. I am in rolled with the institute of 'Applied Soience with
Mr. P, G, Cooke, at 1020 Sunnyside Ave. Revenswood Station, Chisago, Illinois.
: My name is David A Powers my cddress 4is 438 East madison Street Louisville,
> Ky. I am a poor man.‘have no job, I finished the Gourse by selling nswspapers
here. I am sending you a olip whioch was run in the newspaper. Louisville times.
' ’ By
o — 2R §
o | ’. - . B
; - ' a\ ;/'f ‘ 3 ; ' ! ) K ! ) » d =
é . . A} ; . ’ H 'e’ vo. 3 A ;'.‘ ’\ 3 l_‘ E
[ Sy ’ T S A - S N . ~. E
§ . DW%P A .")Mn_d IC A SR ») S
-4.-.'.,..,-* . o ‘1 35 i s “1»\‘ d(“":"u“ . 4
M.qMﬁﬁQ , K L( _ T
| —— - T e ) - - \
N
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- = . : 1 R NN i
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Mr, David A, Po‘er'. o
436 East Madison Street, 1
Louisville, Kentuoky. s

Dear 8irs

With reference to your letter of Mgy 9, 1956, in which
you advise that you are responsible for the apprehension of
¥illiem Mahan and Alvin Karpis and in which you further advise
that Karpis was captured in Louisville, Kentucky, I wish to
inform you that the apprehension of each of these individuals

. was the result of investigations conducted by Special Agents

of the Federal Bureau of Investigatiom,

William Mahan was apprehended by Special Agents in
S8an Francisco, Californie on May 7, 1936, while Alvin Karpis
was apprehended by Special Agents in New Orleans, Louisiana
on -q 1. 1856. .

I wish to thank yoﬁ for th-e newspaper ¢lippings which
you forwarded to me,

Very truly yours,

John Edgar Hoover,
Director.

9 £/ 4, NTARTLA TINIOTT

x4
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» ) My, Nathan . Ll )™
JOHN EDGAR HOOVER Fa ~ .. - P Mr. Tolson..f2lrmm | (2
. DIRECTOR My, Boughmen ...
o r Ohisf Olork.........-
¥ EATs CDW Jederal Bureau of 3nﬁesﬁgatm% b Gl
H. S, Brepartment of Justice “’ Zdwards ..
T Btnn Mr. Egam. . ocoooeeeer
mas}!m ?- a‘ Mr. Foxworth .....
w m 9’ 1936‘ d Mr. Carbo oome
) | Mr. Joseph .....con-
T iw. Keith ... wo-
. ! Mr. Lester ..oceucnme-

l.’ v\— : Tme - 11815 AOuQ r. Quinm.....coceoe-
RER Nr. Bchilder ..o
%, \:\ \§ _‘ tix. TAIDD - cceeeeem
NN, ‘ MEMORANDOM FOR THE DIREC {aer. Trucy .o
TN (/ e
L é/ |\ g

X \\\‘ I telephoned the Cleveland Office- and talked with Special : ;—'
~ h Agent Wynn, inquiring of him if the letter had been sent to the Buream E
AN last night of the memoranda submitted by the Agents concerning their g

\\~f : knowledge of the Toledo Police Department. He said that due to certain o
Con delays, this letter did not leave the officé until three o'clock this &
S morning, but that it was sent air mail, special delivery. In this =
letter was the memorandum from Mr. Wynn relative to the hospital incident ..

involving the Post Office Inspectors. - E
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I 5. Bepurimend of Juustics

3264 Post Office Building, 8'7,\

Di/cw. New Orleans, la. .

7-15. Mey 4, 1936.
- Po~erth. ...
) LT ot - JUPURRRRPERY

Director, PERSONAL AND CO. m&_x_.:j'-'_?‘*--*

Federal Bureau of Investigation, ~'-1-

Washington, D. C. P

Dear 8ir:
Re: BREXID.

I am transmitting herewi th the original end three copies of a

verbal\ statement taken by Special Agents W. L. Buchanan and R. L.

Tollett et the New Orleans Bureau Office op May 3, 17%6 from Fred\Hunter,
indicating Hunter's association with Alvin Kea'pig, je%tctanpben, end
others, since the early part of the year 1935.

' Hunter refused to sign this statement dut informmed the agents
that it was a ocorrect and true statement.

Two copies of this statement will be forwarded to Special .Agent
in Charge E., J. Connellsy at Cleveland, Ohio, marked personal snd ecnfi-

dentisal.

The remaining copies will be placed in the peraorial and confi-
dential file at New Orleans, Louisiana,

Very truly yaurs,

D WY

D. W. Magee,

CUP{ES DESTROYED Specia] Agent in Cherge.
7¢& MAR 24 1965 ‘

oncs. )
®RECORDED

ee- - & _ T
2-E.7.Comelley. [NDEXED l 7-§5 76 - \I.Bﬁ P f
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WLB:cw. New Orleens, la,

7-15. May 3. 1936.
MEMORANDIOM @ .
Re: BREKID. . -

While Special Agent R. L. Tollett end the writer were questioning
Fred Hunter, he made a brief steatement which was put in writing, but he re-
fused to sign it. He admitted to egents, verbelly, that about two and one-
half months after Karpis and Cempbell were jumped by the Atlantic City, New
Jersey, Police, during the early pert of 1935, they contacted him at the
Hollyhock Night Club in Warren, Ohio, and that Karpis told him he had been
sent to Hunter by a friend, and he wanted Hunter to help them secure a hide-
out, Hunter further stated that at the time he met Karpis and Camphell, he
thought Campbell wes Tommy Touhy, but he found out shortly afterwards that
he was Harry Campbell; that a few days after meeting Karpis and Campbell at
Warren, he, Funter, left for Hot Springs, Arkeansas, to receive treatment for
a venereal disease, and he told Karpis that he would look eround while in
Hot Springs emd meke en effort to locate a place for him to stay. Hunter
stated that he left for Hot Springs about the latter pert of May, 1935, and
stayed in Hot Springs about five weeks, stopping &t some emall hotel neer the
Hotel Como. On returning to Warren, Ohio, sometime during the first pert of
June, he met Karpis end Cempbell, and at that time they seemed to have had a
fealling out and split up and Campbell left. A few days later, Hunter and
Kerpis left Warren, Ohio, driving a 1935 model Chevrolet Coupe which belonged
to Karpis, and they drove to Hot Springs, Arkansas, arriving there sometime
about the middle of June, 1935, Hunter stated that before leaving Warren with
Karpis he was aware of his identity, as well as Harry Campbell's identity, end
that he knew Karpis was wanted by the federal government for kidneping. Hunter
refused to furnish the name of the person who hed referred Karpis and Cempbell

to0 hime

Hunter stated that somewhere on their trip between Warren, Ohio, end
Bot Springs, Arkansas, they bought a newspaper which cerried a story of same
robbery, and that Karpis seemed to be very nervous and they drove quite a dis-
tance out of the way in order not to be stopped by officers. On arriving at
Hot Springs, Bunter stated he used the name of Herold King and Karpis used
the neme of Ed King. He did mot recall which one of them suggested using these
nemes. He stated they rented a cottege neer lake Hamiltcm, which is located
ebout eight or ten miles from Hot Springs, he thought on highwey #7 but was
not sure of this. This house is located a short distance from the highway.
Funter sdvised that Karpis stayed in pretty close the first few days they were
in Hot Springs, and thet he, Hunter, rented the house end bought the groceries
end other things that they needed, but after & few deys he end Karpis went to
a house of prostitution located on Central Avenue in Hot Springs, which was
operated by one Grace Goldstein. Hunter stated that he did not recall who
referred them to this place but he thought it might have been some bar tender
or ceb driver, and that he and Karpis visited this place quite often. Karpis

did not go with any of the girls in the place except Grace, as far as he knew,
Connie Morris shortly after he met her &and
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was with her most of the time from then until his arrest in New Orleans.

Hunter stated that he mede several attempts to buy a short wave police
radio for his sutomobile but that the different places where he mede inquiry
questioned him pretty closely as to why he wanted a short wave set, and he was
never able to purchase one, He stated thet Karpis elweys had a radio instelled
on his car for the purpose of catching news fleshes during the day and night -
which might be of valus to him.

Hunter advised that they read most of the papers where they were, and
elso several detective magazines, which usually carried some stories about
Karpis end other criminals, and at different times Karpis would become very
angry about some of the stories mentioned in the magazines end newspapers.

Hunter stated thet some time about the first of September, Kerpis drove
him to Little Rock, Arkansas, where he, Hunter, caught a plane to Cleveland,
Ohio, snd from Cleveland he proceeded to New York on the Pennsylvenie Reilroad
and attended the Baer-Louis prize fight and stayed in New York for about a week.
He did not remember the name of the hotel at which he stopped. On leaving
New York he caught a plane back to Cleveland, and from Cleveland he caught a
bus back to Hot Springs, where he again contacted Karpis, who was still living
at the cabin near Leke Hamilton, end that sametime ebout the middle of November,
he and Connie Morris hired a plane at Hot Springs end flew to San Antonio, Texas,
end visited Connie's sister, Mrs. Glen Kirkpetrick for about a week. On leaving

 Sen Antonio, he end Connie traveled by bus to Corpus Christi, Texas, and stopped

at the Princess Louise Hotel,under the name of Mr. and Mrs. Harold King, where
they stayed for about two weeks.

Bunter would not admit that he bought a Ford Coupe at Corpus Christi, but
he did say he had a 1936 Ford Coupe stached at Corpus Christi, but would not
stete where. He stated that after leaving Corpus Christi, he and Connie drove
to Gelveston, Texas, where they stopped at Hawkins' Tourist Camp for several
nights, and then drove to New Orleans and stopped at the Arrow Tourist Camp for
one night. Hunter stated he was intending to stay in New Orleans longer but
shortly after earriving at the Arrow Tourist Camp some uniformed officer began
to look his automobile over end he, Hunter, became suspicious end afreid he
would be arrested, end he left early the next morning for Hot Springs, Arkansas,
where he stopped at the Mountein View Tourist Cemp, using the name of Mr. end
Mrs, Harold King. He seid that Karpis and Grace Goldstein visited him and
Connie while they were staying at the Mountein View Tourist Cemp, on several
occasions, and about ten days later he and Connie drove to Frederick, Oklahome,
end Connie proceeded by bus to Davidson, Oklahoma, to visit her parents, end he
stopped at the Frederick Hotel in Frederick, Oklehoma, staying there about a
week end leaving a& day or so before Christmas, returning to Hot Springs, where
he spent_Christmas day, egain stopping at the Mountein View Tourist Camp. Karpis

and Grace Goldstein yisited them on several occesions.

Hunter stated that sometime in early Januery, 1936, he and Connie drove
to Corpus Christi, Texas, in his, Bunter's, Ford Coupe, end stopped at the
Grande Tourist Camp in Corpus Christi, he and Connie occupying one cebin. Om
erriving at Corpus Christi they met Karpis, who hed driven down either in his

new Buick Seden or his Chevrolet Coupe, the one they drove from Warren, Ohio, to



Hot Springs in June of 1935. Hunter stated that he was not positiw which car
Karpis used on this trip.

Hunter stated that they steyed a few days in Corpus Christi and Karpis
decided to go to Galveston, Texas, to do some fishing and was supposed to meet
Hunter there, but Bunter missed him some way and drove to Bay St. Louis, Missis-
sippi, where he stopped at the Tropical Inn. Hunter stated that he had en agree-
ment with Karpis before leaving Corpus Christi that he would meet him at a later
date in Hot Springs, Arkanses, and on leaving Bay St. Louis, Mississippi, he
and Connie drove on to Tallahessee, Florida, stopping at a tourist camp for one
night, and then drove to Osceola, Florida, and spent & night and part of a dsy,
and then drove on to Orlando, stopping at a tourist perk near Orlendo, where he
stayed for about three weeks, fishing mearly every day at Lake Apopka. On leaving
Orlando he drove to Tempe, Florida, and stopped at a rooming house on Nebraska,
Avenue. This wes during the fair, end they stayed there about ten dasys or two
weeks. On leaving Tampe he drove to Naples, Florida, and stopped at a tourist
camp at the’ edge of town, staying there one night. On leaving there he drove to
Eomestead, Florida, and spent about three days fishing at Key Lergo. On leaving
Homestead he drove to Melbourne, Florida, and stayed at a tourist camp overnight,
then drove on to Daytona Beach, where he again stopped for a night and left for
St. Augustine, where he spent one or two days. On leaving St. Augustine he
stopped at Live Ok, Florida, for a day and then drove to Biloxi, Mississippi,
steying there for a night end leeving for New Orleans the following day, arriving
in New Orleans about the S5th of Mardch, 1936.

Bunter stated thet he did not hear from Karpis during the time he emd
Connie were in Florida for a period of ebout ten weeks. Hunter stated that he
stopped at the Dixie Tourist Cabins at the edge of New Orleans and speat about a
week there, when he and Connie left and drove to Hot Springs, Arkenses, siopping
at a tourist camp about two blocks from the Mountein View Tourist Camp, but he
wes unable to recall the neme of this place where he stayed for about two days.
On erriving et Hot Springs, Connie celled Grace and told her they were back in
tovn end shortly afterwards Kerpis contacted him at this tourist cemp. Karpis
jnformed him thet he had rented a house about eight miles from Hot Springs near
Leke Catherine, which Karpis referred to &s the house on the hill, About two or
three deys after he and Connie arrived in Hot Springs, they moved out to the
bouse on the hill with Karpis, where they stayed until about the 26th or 27th
of March, at which time Connie obtained same information from & man by the neme
of Brock, to the effect that the officers were close on their treil. Hunter
stet ed that a few hours after receiving this information from Connie, which was
late one eftermoon, ebout four or five o'clock, they packed hurriedly and he end
Connie left in his Ford Coupe and drove to Alexandria, Louisiena, and spent the
night, leaving early the next morning for Rockport, Texes, where they met Karpis,
who hed driven from Hot Springs to Corpus Christi, Texas, in his red Buick Seden.
Bunter stated that he had an agreement with Karpis before leaving this place that
be would meet him at the tourist camp et Rockport the following dey. Bunter stabed
that Karpis knew this Buick would be too hot for him to drive and they stored it
in a gersge at Corpus Christi, end after staying et Rockport for approximtely
two weeks he and Karpis and Comnie drove to New Orleans, where he, Hunter, rented
an apertment at 3343 Canel Street under the name of Edward 0'Hara, where he and
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Connie lived until their errest.

Hunter stated that Karpis rented an apartment at 3300 St. Charles Avenue
in New Orleans, but that he spent most of his time and took most of his meals -
with him, Hunter, end Connie. Hunter stated that on Monday afternoon, April 27,
he end Karpis were listening to the radio at his, Hunter's, apartment, when a
news flash was broadcast to the effect thet Alvin Kerpis, Fred Hunter, Harry
Campbell and others were wanted by the Post Office Depertment for participaeting
in the Garretsville, Ohio, mail robbery, and that Karpis left the followjng
morning for some point in Mississiopi, to be gone about ten deys on a fishing
trip, and that he did not see or hear from Kerpis until Fridey morning, llay 1st,
at which time Karpis came to his apartment et 3343 Canal Street, New Orleans,

Hunter stated that he was aware of Karpis' identity and knew that he was
badly wanted by the federal government for kidnmaping in the Hamm and Bremer
cases as well as several other jobs, and thet on numerous occasions they would
hear news flashes over the radio about certein jobs that Karpis was wanted for
and that he remembered particularly Karpis became very angry on reading an article
in a magezine about Ma Barker and her sons, Fred and Arthur, and that Karpis
talked quite a bit about the Bremer kidnaping at this time. Hunter stated that
he could not recall just what Karpis hed said and it should be noted that when
agents questioned him closely, he was reluctant to talk.

Hunter stated that he thought he and Kerpis were in Hot Springs, Arkansas, at
the time William Weaver end Myrtle Easton, subjects in the Bremer cesse, were ar-
rested in Florida, and thet Kaerpis was a little nervous at this time as the
newspapers carried a big story giving an account of Weaver's arrest and elso a
large picture of Karpis and other subjects who were still wanted in this case.

While Hunter did make a short statement, he refused to sign it, but the ad-
missions made by him, as conteined in the statement and this letter, were heard

by Agents Tollett and Bowman, as well as the writer.

Hunter stated that he thought he would plead guilty to the harboring charge
es he khew this Bureau had a good case against him, and that as he was arrested .
with Karpis, it would be useless for him to try to fight the case. He seemed to
be very much disturbed about the mail robbery job that he was wanted on and stated
thaet even if he did produce alibi witnesses,he would be convicted. Hunter denied
any knowledge of this mail robbery and refused to meke any statement.

Bunter was shown the picture of Harry Cempbell on I.0. 1236 and stated that
this wes & very poor picture of Campbell and that he looked too fat; that the
lest time he talked with Campbell in June of 1935, he was very skinny and thin
faced; that his jaws were sunken end he still walked with & bad limp.

Bunter edmitted seeing Milton Lett in Hot Springs one time but was very re-
luctant to talk about Lett and claims he did not know him by that name.

Hunter was shown Dr. Joseph P. Moran's picture and stated that he did not
know Doc Moran but that Karpis had often stated he would like to run across Moran;
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that Karpis seemed very mad at Moran on account of his plastic operation, which
was performed by Dr. Moran and was a complete failure. BHunter stated that Karpis
never told him when this operation was performed nor where it was performed but
that on seversl occasions he had stated that he would like to meet Doc Moran and
talk to him. Hunter stated that Karpis was of the opinion that Moran was still -

living. -

Hunter stated that Karpis hed informed him that Moran had cut his, Kerpis?',
fingertips nearly to the bone, explaining that he shaved them like sherpening .
a pencil, and that Kerpis had said the operation was very painful. Hunter stated
that Kerpis had told him on numerous occesions that Willie Harrison, a subject
in the Bremer case, was somewhere in South America.

WA Buchoan |

W. L. Buchanan,
Special Agent.
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ot Director,
Q{ Federal Bureau of Investigation,
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Dear 8ir:

Re: BREXID.
v _ I am transmitting herewith, by air mail special delivery,
o A personel and confidentisl, signedletetement secured from Ruth

' Ham| Robeion, alies Connig Morris, 'elias Ruth{Ham, which statement
» was secured by Special nts W, L. Buchanan/and R. L. Tollett at
o \ New Orleans, Louisiana, oh May 3, 19%6. .
()\ ?T Two copies of this statement are being forwarded personal
. and confidential to Special Agent in Charge K. J. Comnelley at
X, Oleveland, Ohio. The remaining copies are being retained in the
— \ personal and confidential file at New Orleans.
s - \ '
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( T Very truly yours,
: M \ AWCA\Y
F~ D. W. Magee,
Special Agent in Charge.
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NEA CRLEANS, LOUISIANA.
Xay 3, 19360 .

; I, Ruth Eamm Robsion, also known as Connie Morris, maks the following

= voluntary statement t Special Agent W. L. Buchanan and Special Agent R. L.

E Tollett, after being informed as to my constitutional rights and told that I do
< not have to make a statement:

I was born November 25, 1917, at Davidson, Oklahoma. My father's
name is J. L. Ham, and my mother's name is Gertrude Hamm. I havwe four sisters
and four brothers. I attended school at Davidson, Oklahoma, to the Ninth Grade,
at which time I married Melvin Robsion, of Frederick, Oklahoma, on October 23,
1932, and lived with him for sbout ome year, at which time I quit him and bhiteh
hiked to Hot Springs, Arkansas,

- On iving at Bot Springs, Arkansas, I got acquainted with a man
- by the nams of/"Floyd" who worked at a gasoline filling station. He gave me
P same Joney and! sent me to a hotel, and a day or two later he introduced me to

grace}Goldsteip, who at that tims was running a bouse of prostitution located
at 1 Central Street. 1 stayed at the above mentioned address for several
weeks and Grace moved her location to 123 Palm Street, Hot Springs, Arkansas,

"'"""" where I £illed dates up until the emnd of June 1935.

W
‘l/: .

Early in June 1935, and about two ar three weeks defore Grace Goldstein
- moved from 123 Palm Street, I met twc men who. introduced themsglves as Harold _
- /‘ King and 34 King, whom I how know to be_Fred)Funter amd Alvinkarpis.

4 ) Grace Goldstein moved hear house and her tusiness to the Hatterie Hotel
) about the first of July 1935. Bunter and Karpis made sbout eight visits to the
. house at 123 Palm Street, and continued their visits after we moved to the
Hatterie Hotel. Runter and Karpis told me and the others arcund the house that
they were night eludb operators from Ohio and often kidded us about giving us
jobs. I had two ar three dates with Hunter at 123 Palm Street, although I never
had a date with Kerpis there or at any tims since thenm.

About August 1, 1935, I wnt to the hospital to receive treatment for
a venereal diseass, Between the time that I met Fred Hunter and the time I went
: to the hospital we bad dDecome quite good friends and hs told me that he would
pey my bospital bill. I stayed about two woeks in the hospital the first time,
( and then returned to the Eatterie Hotel, where I stayed for only about a week,
when it VYecame necessary for me to0 again g ¢o the hospital, at which place I
was operated on on August 26, 1935. I was operated on by Dr. T. N. Hlack,
o whose Office is in the Medical Arts Building at Hot Springs, Arkansas, Fred Hunter
a— paid all of my hospital and doctor bills and also gave me spend ing money while
I was in the hospital. Both Bunter and Karpis sent me flowers while I wus sick.

c e A % %rws DESTT(_OYED
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When I first met Hunter and Karpis they were living at a e¢abin
on|Lake Hamilton near Hot Springs, Arkensas. They bad a 1935 Ford Coupe
which they later traded for a 1925 Budson Coupe. Both of them used the -

e car, Hunter never dated any of the girls besides myself at the -
Hatterie Hotel, and I do not beliewe that Karpis dated any of the girls
either. :

Karpis and Grace Goldstein decams very friendly and Grace and
I often visited Karpis and Hunter at their c¢abin on Lake Hamilton. At
no time 4id I ever see any men other than Hunter and Karpis at the eabin
on Lake Hamilton, and the only woman I ever saw there was Grace Goldstein.

On one occasion when Karpis and Hunter cames to the Hatterie
Hotel ,they had two men with them, one of whom they called)"Tomnie,” end
I 4on't remember by what name they called the other man. I remember
Tommis to be about twenty-two years of age, about five feet ten inches
tall, of medium dbuild, and hs had dark hair, I believe I could recognize
. a photograph of Tommie if I were shown one. He was neatly dressed. I do
) not know where he was from end I have not seen him since that time.

The only thing that I mxhember about the othar fellow with
Karpis and Hunter wes that he was just an ordinary looking young man.

When I got out of the hospital I returned to the Hatterie Hotel.
1 have never lived with anyone in Hot Springs other than Grace Goldstein,
with the exception of the few weeks I lived with Fred Hunter.

: Shortly after I left the lospital, Bunter made a trip out of
town. He advised me that he went to New York City to see the Baer-louis
fight. I do not believe that Karpis accompanied him on this trip.

I 8o ot know exactly how Karpis and Hunter ever came to visit
Grace Goldstein's place at 123 Palm Street, but as I recall they were
sent there by sane bartender in Hot Springs. When Hunter returned fram
his trip we continued to see each other until about November 15, 1935,
when he and I went to visit my sister in San Antonio, Texas, in an air-
plane which bslonged to sameons in Hot Springs., Although I saw Hunter
and Karpis regularly between the tims I left the hospital and the time
of nmy departure for San Antonio, Texas, I 4id not see tham every day.
I believe they were still living at Lake Hamilton during this time.
Hunter and I stayed about one week with my sister in San Antomio, Texas,
Xy sister's name is Mrs. Glenn F,\Kirkpetrick, md at that time she was
living on San Pedro Strest. Both Hunter and I steyed with my sister,
whom I advised that we were married,
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Hunter ard ]} went from San Antonio to Corpus Christi, Texas, by
bus and stopped at thé{Princess Louise Hotel where we registercd as Mr.
and Mrs. Harold King. {We were at this hotel sbout two weeks, during whieh
time Hunter bought a 1936 Ford Coupe., While in Corpus Christi we d4id mot -
see Karpis or anyone else previously known to us. After our two weeks'
stey in Corpus Christil, we went to Galveston in the Ford Coupe and stayed
two or three nights at}Hawkins Tourist Cebins., We dyove from there to New
Orleans, Louisiama, where we stayed one night at thefArrow Tourist Ceamp.
We went fram New Orle baek to Hot Springs, Arkansas, goipg through
Mississippi. Upon arrival in Hot Springs we stoppod at the|Mountain View
Tourist Cemp, registering there as Mr. and Mrs. Harold King

I visited Grace Goldstein at the Hatterie Hotel while we were
stopping at the Mountain View Touriat Camp. Grace Goldstein visited us at
the cadbin and so 4id Karpis, although they were never there together.

After about two weeks Hunter drove me as far as Frederick, Oklahoms,
from which place I took a bus and visited my mother at Davidson, Oklahoma,
Hunter remained in Frederiek, Oklahama, where he stayed at ﬁlmgeric_;
Hotel. I left my mother's hame a day or two before Christmas 1955 and Fred
Bunter and I were beck in Hot Springs for Christmes Day. We in stopped
at the Mountain View Tourist Cemp. -

-

Karpis was in town and we saw him as well as Grace Goldstein.

After about a two weeks' stay in Hot Springs, Arkansas, I accompanied
Karpis and Hunter in Hunter's Ford Coype to Corpus Christi, Texas, where
Hunter and I stayed in a cabin at the}Grande Tourist Camp. Karpis occupied
another cebin in the same canmp. After a few days in Corpus Christi, Fred
Hunter and I left in the Ford Coupe f IT a trip to Florida. We laft Karpis
in Corpus Christi.

We wont to Florida by wmy of Houston, Texas, and New (Orleans,
Louisiana. We spent the first night at the/Trdpical Inn near Bay 8t.
Louis, Misasissippi.

The next might we spent at a tourist camp at Tallahassee, Florida,
another night at Ocala, Florida, and spent quite a while at Orlando, Florida,
prodably two a three weeks, going to Lake Apopka to fish. We stopped at
Tampa, Florida, staying at a rooming lbuse on Nebraska Avemue, during the
Fair, and at Tampa Springs, for a period of sbout two weeks. We stopped at
a tourist camp ons night at Naples, Florida, and stayed at a hotel at
Homestead, Florida, for two oar three days, going to Key Largo to fish. We
stopped at a tourist camp at Melbourme, stopped overnight at Daytonia Beach,
stayed ane day at San Augustine, Florida, stopped at Live Oak, Florida,
through Biloxd and Gulfport, Mississippi, arriving New Orleans, louisismna,
about March 5. 13360
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While we were in Floarida I do not recall Bunter meeting anyone
that-he had known meviously. We fished and saw the scenery and took
life easy. I think Hunter received one lstter fram Karpis while we were
sane place in Florida. .

While at Orlando, Florida, we made plans to be back in New
Orleans for|the Mardi Gras and I telegraphed Grace Goldstein at Hot
Springs for'{Ruth's address in New Orleans. I 4o not know Ruth's eorrect
name. She formerly worked for Grace at Hot Springs, Ariansas, where I
met her, lly telegram to Grace was not answered., Upon our arrival in
New Orleans we stopped at the J)ixio Cabins, where we spent about a week.
¥e had o eontact with any pebple previcusly kmowmn % us while staying
at New Orleans.

¥From New Orleans we went to Hot Springs, Arkansas, where we
stopped at a tourist camp which is about two dblocks from the Mountain
View Tourist Camp. We were there amly two or three nights. I called
Grace upon aur arrival tut she was out. I called her again the next
day anl she came over to the tourist camp and took me to the Hatterie
Hotel where I visited with the girlg, Kerpis was in town and had rented
a house located across the road Lake Catherine about seven or eight
miles from Hot Springs, Arkansas, Hunter and I went out there to
live with him efter spending two or three nights at the tourist camp.

Bunter took me out $0 tle house by Lake Catherine the first
time I went ocut there, Karpis was there, although I do not know how he
€0% dack from Corpus Christi, Texas. I stayed at the house for a few
nights.

One night I got tight and drove Hunter's car to Hot Springs,
Arkansas. He and I had a fuss ebout my driving the ear into town and
I stayed at the Hattarie Hotel after that. Grace snd I often visited
Earpis and Hunter at the house near Lake Catherine after I began to live
at the Hatterie Hotel. At m time d4id I ever see anyons other than we
four at this house,

On or about the 26th of March, 1936, a taxi driver mme«‘(g;gok
who lives in Hot Springs, Arkansas paid ms a visit at the Hatterie Hotel.
He 4rank oconsiderable beer but I d4id not drink anything. He gt quite
drunk during the evening and told me that I had been running around with

Fred Bunter and Alvin Karpis.

' Although I referred to Karpis and Hunter in the preceding parts
of my statement, up until this time I knew them omly as Harold King snd

u. xm‘.
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I was quite excited at what Brock hed told me. Grace did mot
come in until the mext afternoon, at whiech time I advised her of what
Brock had said. We made arrangements to immediately notify Karpis and
Hunter. I took a taxi from the Hatterie Hotel to the Marquette Hotel,
where I gt cut and went in the front door. I went through the lobby
and out the back door where I gt in the car with Grace Goldstein, who
drove me to a night elub about four blocks from the house where Karpis
and Funter were living near Lake Catherine. When Grace let me out she
probably went dback to town. .I walked alone to the houss shere I told
the boys ebout what Brock had said., Immediate plans wers made for
departure. I don't remember who left first, nor did I know where Hunter
and I were going when wo left. Hunter end I spent that night in
Alexandria, Louisisna. At sbout 6 p. m. the next day Hunter amd I
arrived at a tourist camp near Roekport, Texas, Karpis was already
there and I suppose he came in his red Buick Sedan, which wms there.

We all three stayed there for about two weeks. We were cmtacted by
no people that we had previocusly knowm,

Karpis left his Buick at Corpus Clhristi, Texas, and Hunter,
Karpis, and I came to New Orleans, Louisiama in Hunter's Ford Coupe.
Upon arrival in New Orleans, Louisiana, Hunter rented an aparfment for
him and me at 3343 Canal Street. Karpis got an apertment at another
address in New Orleans. ‘

Grace Goldstein spent about a week in Kew Orleans shortly
after Hunter, Karpis, and I came there, and while in New Orleans she
visited Hunter and ms on Canal Street. I 4o not know how she found
out where we were nor how she cam® to New Orleans, and neither do I
know how she returned to Hot Springs.

While Hunter and I were living at 3343 Camal Street, New
Orleans, Louisiana, we used the name of Mr. and Ers, K, O',Bu:;.

Earpis visited Hunter and me at 3343 Canal Street and took
sane of his meals with us at New Orleans, Louisiana. I 4o not know
where his apartment was and I was mever over there. I know that he
wade trips cut of town but I do not kmow where to.

I was arrested on the aftarnoon of May 1, 1936, in the
apertment on Canal Street, #3343 Canal, New Orleans, Louisiana, just
after Fred Hunter and Alvin Karpis were arrested as they were entering
Bunter's Plymouth Coupe parked at the side door.

-5-
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Hunter obtained the Plymouth Coupe after our errival im
New Orleans. Karpis purchased a Terraplane Coupe after aur arrival
in New Orleans.

During the times I traveled with Hunter I noticed that he -
carried a pistol ut I aid not think this unusual since many travelers

earry guns.
I thought the rifles that Karpis carried were for hunting.

LA
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8Special Agent,
Federal Bureau of Investigatiom,
U. S. Department of Justiece,

Oklahoma City, Oklaloma.

ph

Special Agent,

Tederal Bureau of Investigation,
U. S. Department of Justice,
Few Orleans, Louisiana.
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e ( . » ) Mr, N.g‘- ——

s JOHN EDGAR HOOVER Mr. Toloon.

DIRECTOR Mr. !-u'..:: L./

. Chief Clark

EAT3 CDW Federal Bureau of Inbestigation Mo Clogg._
H. 8. Bepartment of Justice . )
Blashington, B. €.
May 7, 1936.

MEMORANDUM FOR THE FILE
' Rei Harry Campbell.

As a matter of record, it may be stated thet on the evening
of May 6, 1936, I received a telephone call from a representative of
the Metropolitan Police Department's 9th Precinct here in Washington
to the effect that he has an informent who has tentetively identified =
a person thought to be Campbell as being in that vicinity. He was ad- '
vised an Agent would contact him. :

I subsequently contacted Acting SAC Thompson at the Washington
Field Office, advised himof the above, and requested him to have an
Agent take care of this.

On the morning of May 7, 1936, Mr. Thompson advised me that .
investigation revealed there is nothing to this lead. I told
Thompson I was sure of this, for the reason that Campbell
into custody at Toledo, Ohio about five otclock on t
Tthe. )

RECORDED _:2_-'_5_7_4, - __//3 ?é

f‘
FLDtnAL BUETAY OF INVESTIGATICN }

MAY 12 1906 MAY 9 1y351.x.
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UNITED STATES BUREAU OF INVESTIGATION

that these persons were to pull some kind of job in or near

Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT Cincinnati, Ohio. FILE NO. 722 ¥e
| mepORT MADE AT: DATE WHEN MADE: PERIOD FOR WHICH MADE: | REPORT MADE BY:
Birmingham, ua, _5/8/36 4/ 12}?}529 & F. To McIntyre, Jr. ’
\ ™R O i o T ] cHARACTER OF cAsm:
ALVIN KARPIS, with alisses - FUGITIVE, I. 0. 12183 | KIDNAPING; HARBORING OF FUGITIVES;
DR, JOSEPH P aM s with aliases - FUGITNE, - (BSTRUCTIQN OF JUSTICE; NATIONAL
I. O, 1232; HARRY CAVPBELL, with aliases y° }ﬂrmmmvs AOT ‘
FUGITIVE, I. O. 1236; ET AL, Edward GeorgB'Brenerﬂ Yoot e
VICTIM, ,
Chief of Police; Corinth, lﬁiss., advised on April 19,
1936, that five persons traveling in two Oldsmbile Sedens,
. were stopping at Waldfon Hotel, Corinth, Miss,, and that
\g he had information from Chief of Police at Vicksburg, Miss,,

Po \"f‘rx‘, '
f | vErazis: T About 10:30 on tbe morning of April 19, 1936, ‘Chtef of
V( Police Joe C, Deniels of Corinth, Miss,, telephoned the
Bimingham orrice and advised Speciel Agent L, A, Obenshein that he had just

- Corinthe Investigation msde at Corinth with view thet the

‘/" x ; ' ‘, above persons may haye been sub Ject Kazfpis and associates,
g ! . however, investigation revealed persons referred to by
N ’ Chief of Police at Corinth were gamblers and had no connec-

tion with subject, Charlot®d Roddy at Clarksdels, Miss,,
fdentified photographs of Gracer(oldstein and Connlo
" —Slbrris, steting Connie is Karpis' Ioman.

-

> received informetion from the Vicksburg, Miss, Police Department to ‘the effect 1
-that a party of men had left Vicksburg and were proceeding to Corinth, Miss,, for
th;_.‘purpose of pulling some big job at that eity or _yicinity, One of the cars
“driven by this gang was described as s 1936 blaoX?Oldsmobile Coech, boar:lng 1936
Tennessee%tcenso 124781, ‘ LT

.———f*“' / v : i

' 8pecia1 Agent L Ao Obenahain and the writer 1nmediately

proceeded to Corinth, Miss, Through the cooperation of Mr, McCullough, Manager
of the Waldron Hotel, it was ascertained that the occupants of the 1936 Oldamobile
Coach, bearing 1936 license 12-781, were registered there as Mr, and Mrs, Jaok
Nestbrook; that the true 1dmt1ty of these parties had been ascertained as
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being Mr. and Mrs, Jack Holt. Accompenying these people were three

men who had proceeged to Corinth in a 193€ Meroon color ldsmobile,
bearing Misso 11 cense No, 348476, These perties had registered as -
Colonel Patterson, Clayton and Jay Anderson. Upon later investigsation, -
it was ascerteined that their true identity was B, E, Patterson, Ray

Barton Swafford and Van A, Swafford, ,

f ' Chief of Police Deniels checked with the Memphis Poliece
Department, and ascertained t the Oldsmobile car bearing license 12-781,
had been issued to one Fra unt of Memphis, Tenn, With the cooperation

L of the Sheriff's office and the Police Department at Corinth, &2ll of the

T above mentioned parties were located and interviewede In this connection,

! it also should be stated that Mr. Nichols, the desk clerk et the Waldron

Hotel,’overheard & conversation which indicated that these parties were

plenning to proceed to Enville, Tenn.,, on the following morning, at which

place they were apparently preparing to pull soms sort of a jobs

) S " . Jack Holt sdvised that he is e proressibnal ganbler;

that he travels to different perts of the country pstronizing pembling

houses; that he is particularly adepted to dice gamis and that he is so -

- well known in different sections of the eountry that he must, of necessity,

fiar- - use a fictitions name when eppeering at a new town. He stated that he had
heard thet there were easy pickinzs at Corinth, Miss,, and he accordingly

in formed B@I{uﬁord at Sikeston, Missouri, that he would meet him et

: Corinth on Saturday, April 18, 193€. Holt steted thet he and his wife

— left Sikeston at about 10:10 A. M,, on April 18, 1936, and errived at

' Corinth ebout 3:20 P. M, the same day, & distance ef about 265 miles,

: Holt further edvised that he married his wife, the former Miss Beulah

; “R)*Callighan, at Tupelo, Miss,, about five years ago; that they have been

?} o residing for the most pert during this period et 760 Adams Street, Memphis,

| Tenn, He steted that he had bought the Oldsmobile car fran the W, S. |

: Oldsmobile Compeny of Memphis about forty-five days ego; thet the compary

4 had teken cere of the issuance of the license plates end that he hed no

knowledge thet the same were recorded under the name of Frank Hunt.

Y
o

Mrs, Jeck Holt advised that she ahd her husband have
been residing since their marriage at Cabot, Ark.; that her husband had been
employed off and on-for the past four years by the Earnest Bailey Chevrolet
Company at Cabot and at other times has been engaged in the sale of cosmetics
at various drug stores. She stated that she end her husband had only been
located et Memphis for about two weeks, et which time they resided at 617
Populer Street and her husbend wes employed by the Keystone Cosmetic Company
of thet city, Mrs, Holt edvised that her eerly home was at Tupelo, Miss., end
her mother is Mrs. Ola 0'Callighan, who presently resides there, She stated
in connection with her esppearance &t Corinth, thet she and her husbend had
only stopped there for the night to rest and were en route to Tupelo to

visit her mother,

s
sy
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Ray Swafford edvised that he and his brother, Ven A,

/ﬁwafi‘ord, were professional dice men, and have traveled to different parts

+ e e

of the cauntry, pleving at garbling houses, He stated that he is originally
from 'Amaril.lo, Texgs, where eceased father was fomer sheriff, He
listed a sister as Mrs, J, ¥,YMorgen, Route 1, Shamrock, Texas, end his
mother as Mrs., Emma Swafford,

- - He advised that his wrother, Van A, Swafford, together
with Col. Patterson, left Sikeeton last Thursday, April 16, 1936, end had
proceeded to Corinth, where they were scheduled to meet Jack Holt., He
stated thet he had been informed that there was easy money at Corinth
:;1:1 that he ahd his party expected to e¢lean up at the local gambling house

3 of - PS .

! Van A. Swafford, who is totally deaf in his right
ear, substantiated the comments of his brother, stating that the letter
has traveled with him for a number of years,

{ ; Ven A, Swafford also stated thet the evening prior to
arriving at Corinth, they had spent the night at Vicksburg, Miss., and the
night before that et Jackson, Miss,

. Col. B. B, Paetterson advised thet he resides et
Morehouse, lilssouri, where he operates t wles Night Club, six miles
south of Sikeston, Missouri, He steted that he also owns end operates a
number of farms in the vicinity and 1s engeged to a grest extent in buying

end selling mules, He also edmitted to the practice of professional -

A In this conneétiozi, he stated thet he and the Swafford

- brothers ha& left Sikeston, Missouri‘, es above related, and had stopped

the first night at the Robert E., Lee Hotel at Jackson, Miss,, the next
night et Vicksburg Hotel, Vicksburg, Miss., end then proceeded to Corinth,
Miss, He stated that he knew of no arrangemente between the Swafford
brothers and Jack Holt to meet at Corinth, Miss,, but that he had made
the trip because of the fact that he enjoys gambling, He advised that

hé 1s well known in the vicinity of Morehouse, Missouri,

The five suspects heretofore mentioned were finger-
rrinted by agents and the fingerprints heve been forwarded by air mail,

. speciel delivery, to the Bureau for the purpose of escerteining whether

these perties have substantial criminel records and are wanted in any
places, It should also be stated that the fingerprints were compared

with the eclassifications of the known members of the gang traveling with
Karpis, but no identifications were effected, e

Sheriff Potts advised that he would not hdld these
parties in jail pending the return advice from the Bureau relestive to the
fingerprints, but he steted that he would confiscate both cars for such
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periode, The suspects were instructed to remain et the hotel pending
further advice fran Sheriff Potts. T
nr. c. XGalvraith local menager of the_‘gmh.e .Ball
was contacted with the view to ascertaining whether any
long distance calls had been made or received by these suspects which would
prove of material assistance in this cese, Mr., Galvraith advised thet he
vas not authorized to furnish such information without appropriate subpoena, "
> He called the District Manager at Meridian, Miss,, and the State Manager at

Jackson, Miss., for the purpose of obtaining the necessery authorization,
but was informed that such authority would not be granteds

4

The description of Mr, and Mrs, Jack Holt, Van
Swafford, Ray Swafford and B, E, Patterson, are as follows:

Name Jack Holt, alies Mrs, Beulah Holt, alias Mra.
,- : Jack Westbrook ;' J. L. Westbrook : :

Residence - Cabot, Arke . Cabot, Ark, /

Age ; 34 (11-27~1903) 31 (3—6—1905)

Height 5'63" ‘ brov .

Weight 118 lbs. _ . 107 lbs, RO

Hair Brown Black

Eyes Blue Brown

Complexion Fair Dark

Build Slender - -wo— -- Slender --- --

Nationality American American

Glasses None None

Scars & Ma:ks

~ Broken left erm

!

set crooked.

Small acar on upper lip
i i

Teeth Upper front teeth .
protrude,
Name Yan A, Swafford, Ray Swafford, alias Ray
alias R.D.Anderson derson
Residence Tekoka, Texas, AmeriIlo, Texas.
Age 43 (7-17-1892( 29 (12-6-1906)
Height srteim ‘ 5tod” , _.
Weight B 165 M ! 143 . - 3
Hair ~ Brown, streasked gray Brown
Eyes Blue Grey
Complexion Ruddy Ruddy
Builad Slender Slender
Nationality American American
Glasses Octegon shaped, None
rimless,

Scars & Mzrks

Mole on right side of bridige of
noso,
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Name B. E, Patterson, alias
. - Colonel Patterson,

%o . .4 .= . .. = Residence..,... ... ... Morehouse, Missouri.
" Age ' 43 (7-18-1893)
Height 8* .
L - . Weight - - K 220 1bs,s - - .
| ; i ‘  Hair § Dark chest mt
' Y ;! Byes ‘ ' Blue .
Complexion Ruddy
Netionality American
Build Heavy
Glasses None
, Scars & Marks long scar top of head

covered with hair,
End of left index finger off,

{ ! ' i : t : ( ; { J
' Hotel registration card signed by the above parties
were obtained fram Mr. Nichols, Clerk at the Waldrom Hotel, and are being
—_ - retained in the Birmingham ﬁ.lo. -~
Mr. J. C. Carter of the 1200 Tire Company, Clarksdale,
Mississippl, on interview informed that on Sunday, April 19, 1936, two men
and a woman appeared at his service station in a gunmetal colored 1936
~cPord coupe, this car bearing 1936 Arkenseweddcense plates, F68-424. While
obtaining gasoline, the party driving the car asked Mr, Carter for direct-
,») _ ‘ ions to Greenville, Mississippi end also requested information as to the

.exact distence from Memphis, Tennessee to Clarksdale, Mississippi. Carter
‘described the man driving the car as follows: 3

L )
Age - 25 to 86
Height 6t
Build ) Slender

the other man was described as follows:

Age se
- Holeht & g
(. Weight | | 155¢

Carterts only description of the woman was that she
was about 25 yeara of age and a med:lmn blondo.

On receipt of the photographs of COnnT_'Hﬁnm alias
Morris, and Grace Goldstein, these were exhibited to Mr, Carter, who
stated that the photograph of Connie Morris, particularly the snap shot
in the standing position, resembidd the girl who was in the car at the
time.




On receipt of this information, S. A. C. Guinane of .
the Birmingham offjce f{elephonically communicated with S, A. C, Chepmon -
Fletcher of the Little Rock office, and requested that Arkansas license
plates #68-424 be checked to determine whether the parties to whom this
plate was registered had any connection with the subjects of this case.

This information was received on May 3, 1936 at which time the newspapers
had carried the story of the capture of Kerpis, but it was not definitely
known whether Connie Morris was i{in custody.

!he photographs of Connie Morris and Grace Goldstoin
were shown to others at the Hotel Alcazar, as mentioned in the report of
Special Agent F, T. McIntyre, Jr., Birmingham, Alabama dated April 16,
1936, but no identification was effected,

Mr. R, W. Brooks, sales representative of the Good-
rich Tire Company, with a small office at the 1200 Tire Compeny, was also
shown the pictures of Morris and Goldstein., ‘He could not make any identi-
fication of the women, but on seeing the Hot Springs license plate in the
snapshot of Grace Goldstein, he desired to know the nature of the case. He
was informed by agent that the same pertained to a White Slave Traffic case,
Brooks then stated that by reason of his constant travels he had met up -
with a number of prostitutes and that he was personally acquainted with
two prc-titutes from Hot Springs, Arkangas, namely; Pauline~ffargraves and
Charlott. R0ddy, who periodically register at the hotewcazar in Clarks-
dals,; Tor the purpose of plying their trade. Brooks steted that he is
confident that either of these girls could furnish pertinent information
relative to the photograph of the wamen standing along side the automobile,
He further advised that one of these prostitutes, Charlotte Roddy, was due -
to arrive at Clarksdale the following Monday. : ‘ 4

Upon receiving authority, agent contacted Brooks egain,
who advised that Charlotte Roddy haed arrived in Clarksdale and was staying
at the Alcazar Hotel, end weas due to leave for Memphis, Tennessee early the
following morning. At this tims Karpis hed been apprehended, but it was
thought that some information might be obtained relative to Campbell or
Other associates of Karpis and Ceampbell, and agent, in company with R, W.
Brooks contacted Charlotte Roddy at the Alcazar hotel and was introduced by
Brooks &s a Mr. Jackson, District Manager of tho Goodrich Tire Oompany in
Birmingham. "‘ ; _

I ey

During the course of considerable small talk, it was
ascertained that Charlotte Roddy has not been to Hot Springs, Arkansas for
about two months; that she has previously stopped there on two different
occasions at thosﬁtteria Hotel; that she is originally from Memphis, Tenn,,
and travels throughout Arkansas, Mississippi and Tennessee plying her trade.
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Agent-mentioned the fact that he had a couple of girl friends at the
” Hatterie Hotel and displayed pictures of Grace Goldstein and Connie
Hamm, alias Morris, whereupon the prostitute Roddy immediately identi-
i fied both pictures, calling Grace and Connie by their names. &he then
::_<::: . took a photograph from her grip end displayed the same to agent, stating

~ that undoubtedly agent knew who this party was. This photograph showed
" @ blonde girl in a stooping position, holding up a brown pekingese dog.
Agent advised that the girl's picture was very familiar, whereupon
Charlotte Roddy advised that this girl was Gret strap and that the
pekingese dog in the picture belonged to Connie Morris, She also stated
that she was confident that the girl taken by Federal Agents at the
time of the capture of Karpis was none other than Connie Vorris. When
asked how she arrived at this conclusion, Charlotte stated that Connie
, kept company with Alvin Kerpis; that the description of the girl "Ruth®
—_—~ in the papers answered the description of Connie Morris. No further
5 . information was obtained of value from the prostitute, and the latter !
e " advised agent that she was leaving for Memphis, Tennassee the following /
- morning, Sunday, at €:00 O'clock A.M. and that if agent should coms to
- Memphis in the near future,’ he might probably contact her at the
T etmessee Hotel there, , A cOU S €U

With reference to this matter, attention is invited

to the late report on this case, indicating subsequent investigation at

Clarksdale upon receipt of information from the Nashville office as 1o

‘ the owner of Postoffice box 590, Memphis, Tennessee. It will be noted

g - "4n this connection that on April 16, 1936 information was received that
li::) . ~ @& letter was received et the Hatterie Hotel addressed to Greta Gillstrap

s postmarked Clarksdale, ‘with return addreas thereon as postoffiee box ,

$90, Kemphis, Tean.
. ' had

—

- : be the party who wrote to Greta Gillstrap, inasmich as agent has been

%;7 . informed by Mr. Brooks that the Roddy woman periodically visits Clarks-

: ‘ dale., It was also ascertained that the other prostitute, Pauline
Bargreve, is due to arrive at Clarksdale on Monday, May 4, 1936, and
the writer will also interviet this party, enploying the same protenae.

l It eppears that the prostitute Charlotte Roddy might

-~ o ‘ ' . Charlotte Roddy is described as being about 25 years
: : © of age, S5* 6" tall, 140 to 150 pounds in weight, build medium stout with

broad hips, blue eyes, hair decided dlond, teeth good, regular.

r§ J . ,. ‘..
] . In view of the apprehension of Subject Campbsell, no
‘ further investigation is being made in this matter.

; PENDING
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JOUHN KEDGAR HOOVER . Mr. Nathan ...~
' “DIRECTOR Mr. 'l'obon/
EAT:CDW Federal Buresu of Infrestigation i oot
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i - r wards ....

Hashington, B. €. PR et

May 8, 1936.

e vt v

Time - 5:20 Po“o

MEMORANIUM FOR THE DIRECTOR

Re: CHARLEY/LONG, associate of
William Ef Meade in the
Bremer Case.

With reference to the above named subject, who is in custody
at Chicago, and who is about to be turned over to the State authorities,
I teleshoned SAC Ledd at the Chicago Office and told him to give cut a
release there in Chicago recording the appr=hension of Long, and the fact
that we are turning him over to the State authoritieg. .

‘- Respec f

E. A. TAMM.

———
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1-516- )134§

Kr.

sunqmuw._"

2803 Nernmaid Avemue,
Brook]gn, Rew !ork.

Dear 8irs

’

Karpis,

Nay 8, 1936,

o

it Lo it sl A

B

S
o

I wish to acknowledge moipt of your nntlaud letter

fhnro 15 transmitted bomith 8 oopy of the Identification

Ordor #1218, which was prepared by this Bureau econcerning Alvim -
Xou will note that fingerprint iwpressions and other )

pertinent data are contained in this Identificstion Order.

- received at tais Bures on May 6, 1936.

¥

.. .
Ey

This

may be of sone sssistance ¢ you in your study of fingerprints,

!inclomu 134167

VYory truly yours,

John Bdgar Noover,
Director,

COMMUNIOATICNS SECTION

MAILED

s te,

- MAY-91936

P. M.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION (7,\
Form No. 1
IYCASEORIGINATE:AT EL PASO, TEXAS FILE NO." 62«66
4" REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADK BY .
- WHICH MADE
Denver, Colorado . 1 55«36 . $«2«36 .. | .. As R. GERE . - RM
reeexL, Wf uccoLLUM TMcCULLOM) alies DOUNS; | caracrenor cass
WELLINGTON]DOW alias WELLINGTONADAWSON alias _ INTERSTATE TRANSPORTATION OF
MARVIN c.\ OWERS . R ¥ swox.mgy(«xmpm ‘
\,
SYNOPSIS OF FACTS: Subjects known to have & Waco oabin,,_. o
B _ plane, license #NC15246 N THT T — )
2 ( posse£ S EI0H Gt Tu Ni¥ts, (6lo., end >
v , Pueblo, Colo., and left La Junta & - -
‘ on 4-29-36, allegedly for Troy, £3 ool iy
Ohioe . T
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REFERENCE: Teletype from El Paso Office dated 5-1=36, SRR

DETAILS: ‘ -~
AT PUEBLO, COLORADO.

Agent interviewed DODXDavis, age 27, dispatcher of the karney Air Trans-
port Company, end he stated that on Wednesday, April 29, 5 men arrived
at the sirport while he was absent in town and that they were at the
airport when he returned about 11:30 AM; that they had a Waco cabin
plane, capacity 4 passengers, but that there were 5 men with the plane;
that the ship was a light blue color with a silver effect and with a
dark blue wide stripe on both sides of the ship; that it had a sort of
,grey appearance; that the men with the plane d4id not say from where
they hed come, and he esked them if they had damaged the landing gear
on the field at Pueblo, and the pilot in charge of the plane said that
he ‘had not; ‘that they damaged the landing gear in landing at some out-
of-the-way places; that W, Edward Nollenberger, Field Manager of the
Wyoming Air Service, who was in Denver, Colorado, at the time of Agent's
interview with Mr. Davis, asked them if they wanted the airport at
their destination notified of their leaving Pueblo, and the pilot said
to him in ‘a gruff voice and curt manner "No, I don't know where we're
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going"; that rrancis'{i:astman, in charge of the Depsrtment of Commerce -
radio station at the field asked the pilot in which direction they _ -
were going to fly, and he said they were going esst from Pueblo, but
that it was noticed that their direction when they left the field was
south; that they left about 12:15 FM on April 29; that the pécord of

the eale of gasoline and 01l to the plane by Mr, W, EdwardjNollenber-
ger showed the following: Neme, laﬂgot, Washington; pilot. same; li-
cense #NC15246, Waco cabin plane; date, April 29, 1936; 83 gallons of
gasoline @ 20¢, $24,07; 6 quarts oil @ 3:;4, $2435; paid cash §26,22,

He steted that neither the pilot nor any of the four men with him men-
tioned the airport at El Paso, Texas; that the pilot and the men with
hifi seemed to be rather impatient about getting away from the airport
at Pueblo; that the pilot borrowed tools from him to repeir the lande
ing gear, the ®"pants™ over the wheels on the right hand side having
been damaged by some object in landing, apparontly in some rough
field, ‘} ; ) : . ‘
k B - A ! .. -

Mr, Davis stated that the pilot was about 25 years of age, height 5-9,
weight ebout 140, light complexion, light brown hair, and wore & light
pes-green pullover sweater, Mr, Davis also furnished descriptions of .
S of the other 4 men with the pilot, but as later investigation deve-
loped that the 4 men with the pilot, Wellington Dow, were local resi-

dents of La Junte, Colorado, their dascriptions are not being 1ncorpor-

ated in this reporte - = e - o

Francis M.lg;stman, readio operator, in charge of the Depertment of Com-
merce radio station at the airport, was interviewed at his residence
8234 Grand Avenue, and he gave the description of the pilot in ques-
tion as being 28 to 30 years of sge, height about 5«7, slender duild,
weight ebout 140 pounds, medium light brown hair, medium complexion,
wore sweater and en o0dd pair of peants, dressed rather informally ra-
ther then in the usual manner of a pilot flying a plane; that his dis~
position seemed to be somewhat sour; that he asked the pilot a couple
of questions, and his answers were short and curt; that he asked him
where he was going, but he would not say; that he said he was going
east but that he pointed his finger towards the south,

He stated that the pilot se2id he had a radio and could get the weather
reports himself; that he told the pilot that the weather was "closed' 'in"
at _Cheyenne, Wyoming, and asked the pilot if he was going towards Kan- .
sas City, and he said "No, I am just going out east of here™; that the
pilot seemed half worried and fretful and kept walking around and over
$0 the Administration Building and hack to the plane and seemed rather -
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fmpatient to get awey and seemed to be f{rritated because he had to wait
; for a fes minutes for Mr. Don Davies to return to the airport from town
| before the pilot could get gasoline for the plane,
[T 4 W s vvom—a @t X - i e b o i et e ee S e e ae v wha e S = Awae raross s s 2o [N,

AT LA JUNTA, COLORADO.

aviator who formerly resided with his parents south of La Junta, Colora-
do, and who left for Californie about 10 years ago; that Cecil McCollum,
age about 28 or 30, was at La Junta 8uring the forepart of the week of
April 26 and carried passengers in his plane at La Junta, and that Cecil
McCollum and the man with him left La Junta on Wednesday afternoon, Ap-
ril 29; that Cecil McCollum {s about 6 feet in height, weighs about 170
to 175 pounds, dark complexion, dark brown hair, grey eyes, and that he
wears & bridge or partial plate in front on his lower jew,

:L(:j Chief of Police Deve H. Houghton stated that he knew Cecil;LBCOIIER. an

Je K.&gohnaon, 922 Raton Avenue, advised Agent that Cecil McCollum arri-
ved in' La Junta on Monday, April 27, and stayed two night at his house
and left La Junte op Wednesday afternoon, April 29; that Cecil McCollum's
pilot stayed at theXKit Carson Hotel, and that he understood his name 1
was Bowers or some such name; that Cecil McCollum said he was enroute
to Troy, Ohio, with his Waco cabin plane, which had a ssat for two pas-
sengers in front and one wide seat in the rear which would accommodate
2 or 3 passengers; thet Cecil McCollum said he was going to Troy, Ohio,
to bring bgck & new demonstirator; that Cecil McCollum claimed he was
formerly a‘tieutenant in the United States Army, end that wes where he
learned to Yly, and that he was now selling these Waco planes for s
firm at Troy, Ohio, and exhibited a large number of duplicete receipts
showing where he had delivered airplanes, one of which was in Spokane,
Weshington, where the purchaser was shown to have paid $500,00 on the

L : [4

pleane, / h . Y
Mr. Johnson said that Cecil McCollum stated he got the job as a sales-
man with the airplene company at Troy on account of his Army record,
and that they sold the planes direct from the factory, but that he was
delivering them, He said that the Waco eabin plane in his possession
was a demonstrator, and that he was going to take it back to Troy,
Ohio, and bring back a new model, He also said that he had to pay
$8,100,00 for the pleme in his possession, but that he would get cre-
dit for the same when he turned it in; that he gave the impression
that the men with him had been with him for a long time and was his
mechanic, but the men with Cecil McCollum stated that he had only been
with-McCollum @ short time and hed got in touch with him at Spokane,
Washington, or Pocatello, Idaho. '
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Mr, Johnson stated that Cecil McCollum has a brother, Marvinﬁg’;ollun,
who owns a garage at Everett, Washington, end thaet their mother alse
resides at Everett, Washington; that Cecil McCollum stated he left
Everett, Weahington,»on Saturday, April 25, via Sen Francisco, and that
he was enroute to Troy, Ohio, when he left La Junta, Colorado, on the -

afternoon of April £9,

Edward es, age 21, 1022 ctmarron Avenue, stated as rollowlz

; .
"] saw Ceoil IbCollum when he arrived et La Junte, 001orado, at 9:05
PM, Mondey, April 27, with his mechanic named Dow in & Waco cabdbin
plane, license #NC15246, and I talked to him the next mprning On Wed-
nesday, about 10:30 AM, Alex Wuntz, Pearlxxlliott. legygrown, end my-
self, accompenied Dow in the Waco cabin plane to Pueblo, Colorsdo, to
get gasoline, Cecil McCollum 4id not go with us to Pueblo, He stay=

ed here with Mr, Johnson.

®Cecil MeCollum was at the sirport when we left La Junta, and he was
there when we returned to the field at La Junte, and he drove my Aus-
tin automobile from the airport to town, and he brought Mr, Johnson's
married daughter X Ruth, out to the airport with him, end they were -
both there when wé got back to La Junta at 12:45 FM on Wednesday, Ap=-
ril 29. We left Pueblo at 12 noon just as the whistle was blowing,

*Cecil McCollum snd Dow left La Junte in the Waco cabin plane after

3 P on Vednesday afternoon, April 29, but they did not tell us where
they were going. My brother, Everett) Ayres, was at the airport when
they took off, Dow is from Wenatchee, Washington, Dow is about £8
years of age, height 5-8, weight 140 to 150 pounds, light brown hair,
light blue eyes, light complexion, Cecil McCollum is about 28 years
of age, height about Se11, weight 180 pounds, dark complexion end
heavy-set, dark brown hair, almost black, dark hazel eyes, false teeth

on lower jaw,

"Cecil McCollum said aomathing about Chihuahua, Mexico, but they did
not tell me where they were going, They said they were gdng east but
they went south, 80 my bhrother Everett told me, According to the log

- book in the Waco eabin plane, the ship had flown 132 hours."

At the Eit Cerson Hotel, the Manager, Frank H.{Frey, exhibited regis-
tration cards showing that om April 27, 1936, Wellington Dow, Route 4,
Wenetchee, Washington, registered and also registered again on April
28, -1936, and checked out on April 29, 1936‘ : .

—d=
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A resume of the information obtained et La Junta, Colorado, concerning -
Subjects, was sent by teletype on May 2, 1936, by the Denver Office to -.

"R the Bureeu and to the El Paso, Chicego, Clevelend, and Portland Offices.
' '_‘ : A kodak photograph of Subject Cecil McCollum, a kodak photograph of the
-t ‘ . . Waco bi-plane in Subjects' possession at La Junta, and & card bearing
% _ } the signature of Wellington Dow, Route 4, Wenatchee, Washington, were
f R obtained from J, K. Johnson and Edward Ayres at La Junte, Colorado,

= ! : and are being forwarded with copies of this report to the El Paso Of-
} ' REFERRED UPON COMPLETION TO OFFICE OF ORIGINe

- s ‘ . e e - B -~ - . . .
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E:MBKIL, with alisses ~ FUGITIVE, OBSTRUCTION OF JUSTICE;

EDNARD GEORGE“EREMER -« Victim.

SYNOPSIS OF FACTS:

T/2 , L ;” N\ mation concerning the¥BarkerwKarpis gang. NatelTreger
- Lot

mmmcx: Report of Speciel Agent D. P, Sullivan, Chiecago,

IAr‘tin\'QtLirk intervi et Bridewell Jail, Chicago,
but denies kmowing Al{in Karpis or having any igfor-

v

in the fall of 1934 and heard that olAustin was
likewise in that town frequernting the]Bohemien Res-
taurant, Treger denies the truth of She statement
fce bz» Augtin that both of them were in Toledo, Ohio.

on interview statee that he was in De rbit, Michigan,

3 11116/ Heenely interviewed admi ts knowing Jack

' eifer, Goetz, HarryjSewyer, Cherles JoJFita-

N gereld end "Big Homery but depies being ecquainted b

\:. with or having eny ormation concezning other mems - 574
bers of the Barker-Karpis gang. ﬁ;@vido& o
information whicl’Kwas not verif , is visited =

the home of Johr 'Keller, 4643 Pulton Street on the . -:

afternoon of £§ril 30, 1936, and there planned & < -i/-v

S
o

robbery of afuoney shipment from a tfain of the Michie’
gen Central Railroad. Maud [Karcher,}Greyhound Touriat. .
Cabins, Eimhurst, Illinois, denies wing any members -<
of the Barker- is gang. Pertinent conversations of .
¥r, and Krs. John]Kerpsvies from April 19 ¢o 11 =5,
19036, set out herein. Brothers of Louis “Doc®jfStacey
interviewed, but deny acquaintance with Alvin pis

and other members of gang.

P A
"QI‘/,

<
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Illinois, dated March 30, 1936.
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pE DETATLS3 g 00;:3‘&;0: with reference report Agent interviewsa
by o 8 ¢h '
N ’ Illinoisy, It may b; noted tnategi'ug? Xﬁg‘%’iﬁ 33%5‘!3:2%%2&&%%&‘"" e
that Alvin Karpis and other members of the Berker-Xarpis gang fre-
\ qQuented and stayed overnight at a tourist eamp on Lake Street near .

the Xlmhurst Airport in the fall of 1934, From the description of
this tourist camp provided by Bruno Austin, a survey of the neigh-
borhood mentioned by him indicated that he was referring to the Grey-
hound Tourist Cabinse. Mrs. Karcher upon interview was shawn photo=
grephs of members of the Karpis-Barker gang which she wes unable to
- recognize. She stated that she is the owner of the Greyhound Tourist
" 1934, she leased this tbur:ln'oémp‘ro;-‘bnu‘ﬁ&:"tu‘S%;.*bat.in..\d;:.__._. ——
T this time she was not residing at the tourist cermp and had no infore
u)" ( ' mation regarding the persons who steyed at the camp while she was
o away. She thoroughly examined the photographe shown her and promised
o to telephone the Chicago Bureau Office should any person rerresent
by these photogrepha call at her tourist camp. -

It may be menf{ioned that *"BElackie% Pimenza, who was
errested some time ago for papticipating in the robdbery of the First .
National Bank of St, Charles,JSt. Charles, Illinois, provided infor-
mation to the effect that his'gang with Karpis intended to rob the
Electric Light Company at Peorie, Illinois, and he stated that Martin
Quirk was in his opinion the ocontact for the gang with Alvin Karpis.
Previous investigation hes failed to show any definite connection
between the above mentioned geng and Alvin Karpis. For this reason
Martin Quirk, who is presently confined to the Bridewell Jail at
Chicago, Illinois, was interviewed. .

He was shown photograrhs of members of the Barker-

Kerpis gang which he failed to recognize., He statgqd, however, that
he has been acquainted with Bruno Austin for meny yesars. He likewise
admitted inowing *Blackie® Dimenza, ®*Little Sneeze"]Friedman, dut
denied being acquainted with Fred Hgnsen, He stated that he was of
the opinion that he had met Russell)Gibson on one oocasion at a
cocktail lounge located at the southweat eorner of Monroe Street and
Wabash Avenuej that he was at this cocktail lounge on one occasion:
and was introduced to a tall, slender man but paid no particular
attention to this person; that about six months after Russell Gibson
was killed, the man who introduced him told him that he had dbeen
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introduced to Russell Gibson on the above mentioned occasione Quirk
stated that this was the only occasion when he had seen Gibson. He
had no information corcerning members of the Karpis-Barker gange Quirk
was at this time questioned econcerning the identity of the persons
responsible for the Hamilton State Bank robddery, but denied having any
knowledge concerning this erime. Quirk, although professing his will-
ingness to provide any information in his possession, evidently would
not make any statements to Agent that would tend to i{ncriminate hime
sélf, however, Agent believes Quirk was truthful when he stated that
he was not acquainted with any members of the Karpis<Barker gang.

_ - Nate Treger called at the Chicago Bureau Office and
advised that his brother, a member of the firm of Spak, Trobe and
Treger, had advised him that an Agent of this Bureau desired to inter-
view him, Treger was interviewed by Special Agent R. C, Suran and
the writer and he stated that he was born and raised in Chicago;
thgqt he had formerly been elosely connected with hoodlums and racke-
tegrs. Treger advised that in the year, 1922, a hoodlum friend of
Al)JCepone had threatened his life on seversl occasions; that he became
t1 of this continued bother and thereupon killed the man; that as
a result he was sentenced to the Illinois State Penitentiary at Joliet,
I11inois, where he served some seven years; that when released he came
to Chicago and opened a :tavern; that on various occasions the Capone
syndicate had offered to put him on a selary, but he had refused to
be connected with them. Treger stated that because of his refusal
to eooperate with the ayndicate they made it so hot for him in-
Chicego that he finally decided to go to Detroit about three years
ago; that he afterwards returned to Chicago end was in a restaurant
at 901 South Halated Street during the summer of 1935; that while
there a drunken patron was waving a gun and after an argument ensued
between this man end another customer, the intoxicated man killed
one of the patrons; that Immediately after the shooting Treger grabbed
the gun from the man apd was found by the Foliee with the gun when
they entered the restaurant a few minutes later; that as a result
he was charged with murder, bu$ this charge was dismissed in Decem-
ber, 1935; that since that time he has been ip Detroit and only re-
cently returned; that during the sesson he is employed by his brother
es e fur salesman, Treger steted that he ocan be reached through his
brother any time that an interview is desired with him. Treger stated
further that in the fall of 1934 he was in Detroit, Michigan; that he
at that time heard that Bruno Austin, accompanied by a member of the
Barker«Xarpis gang was likewise in Detroit and was frequenting the
Bohemian restaurant, Treger stated that he did not see Austin at
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=-this time nor did he know where Austin wes residing. While fre-
- ‘Quenting Detroit Treger stated that he did not visit Toledo, Ohio, -
" during the fall of 1934 and bas no information ooncerning the tavern
that Bruno Austin steted was frequented by both him and Treger at
Toledo, Ohio, in the fall of 1934, Treger at this time stated that he
, has known Bruno Austin for many years; that he was incarcerated in
; ’ tbe County Jail with Austin during $he late summer and fall of 1935;
that Austin is a breggart in his estimation and the most ignorant
> man in the world; that Austin concocts imaginative stories of his
P ' exploits. Treger appeared to be in earnest when he stated that
O A Austin falsified when he stated that both he and Treger were fre-
Quenting the same tevern at Toledo, Ohio, in the fall of 1934,

‘ It may be here mentioned that Austin upon interw
view stated that it was at this same tavern at Toledo, Ohio, that
the death of Dr. Joseph P, Moran was plotted by Arthur R, Barker
and Russell Gibson on or about September l, 1934+ Treger was shown
photogrephs of mambera of the Karpis~Barker gang which he failed to
recognize, stating that he had mo information concerning either -
the idenlities or activities of this gang. -~

On April 15, 1936, the National Security Bank of
Chicago forwarded to Shis Office a letter reading as follows:

*To Mre K. ¥é Kostka £ 3
My dear friend: +
i ! We just came to city from Dalles Texas, and
the G%¥ien right on ours heell, but we have to get some
money before they get we are afraid to go to the loop
bank but got plan to clean up few places on west side,
80 we want know how much money they have in your bank,
end if there isnt any hemicalgasses they might install
while I was away I know they didnt have any that time,
in cese they have some kind gas told the othexr guys
not release just pretent to be exated and dont forget
when we got good cleanup you will get your share

-

- -

. Make appointment call Canal 8877 ssk for Al.

With very best wishes and personal regards yours

ofde




Truly friend Alvin inski

C e . M i, I Y . - . .- e . - - - -

Alias Karpis®

The envelope ocontaining this letter was addressed
to the "National Sesurity Bank, Ogden ard Chicago Avenues, Chicagp,
Illinoi s* and was postimarked Chicage, Illinois, April 14, 1936,
The above letter was forwarded to the 'rechnioal Laboratory to be
processed for any latent t:lngorprint- of Alvin Karpis which might
appear on the letter.

In an effort to obtain further infarmation cone
cerning the source of the above mentioned letter, Agent interviewed
Mr, E, ¥. Kostka to whom this letter was addressed, at the National
Security Bank of chiugo, Ogden and Chicago Avenuea. Mre. Kostka is
a teller at this bank. He was shom the above mentioned letter and
stated that he could not provide any information eoncerning the per-
soR who would write such a letter; that he was not acquainted with
Alvin Karpis; that he could only believe that someone had writtea
him the letter as a practical joke.

Joha L\ Brichetto and Norman B.*onina, President
of the National Security‘Bank, were interviewed and stated that
Kostka was formerly Assistant Cashier of a now defunct dbank, but
had been employed by the National Becurity Bank for the past four
years; that he is a camable, honest and industrious young man,

He felt certain that he would provide any information he mght
pouoss helpful to this unstiptiono

, Xt may de noted that the letter states, "Make
appdintment oall Canal 8877 ask for]Al.® Oapal 8877 is listed to
thol idwest Gxocery, Inc., (wholesals), 2434 South leetern Avenue,

Kostka, when interviewed, stated that the Midwest
Grocory Company is a eooperative grocery fim and that they for-
merly had an scoount with the Security Bank four er five years ago;
that ooccasionally as receiving teller, he receives relief checks
that are made out $0 the above mentioned firm, KHe was questioned
slosely, but stated he eould mot recall any argument er trouble
that he had ever had eoncerning any of these checks nor ocould he
recall deing acquainted with anyone employed at the Midwest Groe-

oy Compenye
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e th At the Midwest Grocery Company Agent interviewed -

A+ AJJZArojewski, part owner of this firfm. Mr. Zdrojewski is
commonly known under the name of "Al." Mr. Zdrojewski was shomn
photographs of all members of the Berker-Karpis gang including the
photograph of Alvin Karpis, which he was unable to recognize. He
called in his secretary who was likewise fhterviewed at this time,
but neither of these parties were able to suggest the name of any
person who would write such a letter as the above mentioned letter.

It may be mentioned that the letter set out above
‘was typewritten; that evidently e combination red and black ribbon
wes used, which resulted in each letter being typed half red and
half bleck. Mr. Zidrojewski stated that there were no typewriters
in his office equipped with red and bleck ridbbons; that he did not
balieve that the letter had been written by anyone in his otf:lea.

On Lpril 21. 1936, Dan M, Ghilain, residence Braidwood,
Illinois, who is & railway mail clerk, Commission Card 10895, called
et the Chicago Bureau Office and wes interviewed by the writer.

ks He stated that he is well acqueinted with Gearge
cheibner, who operates e dry goods store at Wilmirgton, Illinois;
ithat Scheibner had advised him on various occesions in the past __
year or more that his wife wes a close friend of Dorothy Eimpoon
Elye. Ghilein stated that the Ely womasn formerly was a telephone
perator at Wilmington, Illinois, had mentioned to Mrs. Scheib-
er that durigg the time that Irens]Dorsey was living with George
Ziegler (Fred\Goetz), Simon Cinotto, uncle of Irene Dorsey, on ’
several occasions wired amounts of money up to $500.00 to Goetz
during the time that he wes visiting in Florida. Ghilain stgted
that from the information he received he believed thet this must
" have been during the year 1933.

cently married HenryNStanley, and thet she and her husbeand are
living in an apertme® over the Krause Funeral Parlor, next to
the First Kational Bank at Iil.mington.

Ghilq.k further stated that Irene Dorsey has re-

. ' Ghilain further atatad that inromation had come
“to him from various rumors at Wilmington that f pproximately $50,000
of the Bremer ransom money had been hidden in Linotto's ga
after the kidnaping of Edward G. Bremer. Ghilain steted that o .



l“?culy, who formerly was an attendant at an oil station located
directly south of €inotto's residence and who is presently em- -

ployed at the Northern Illinois Strip Mills two miles west of -~ - -

Wilmington, Illinois, had stated on one occesion that he had semm
Alvin Karpis, who had visited Wilmington, nunou. on nnnl
oomiona mor to the put two wl. # »

¢ N

}
Ghilain fnrthor stated that B ott. who is e~

| ployod as & mill hand in the paper midls located in Wilmington,

mentioned to him about three months ago that he had seen Cempbell
at Vilmington shortly before this incident that was mentioned,
Ghilain expressed the opinion, howsver, that he did not delieve
Scott had seen Campbell at Wilmingtom,

- In eonnection with the above imformation, it may
be mentioned that at various times x»umors have been received from
the residents of Wilmingten that Cinotto was closely eonnected
with the kidmapers of Edward G, Bremer, probably decause of the
fact that the Bremer ransam money was hidden i{n his garage for a
short while after the kidnapinge In this connection Ghilain men-
tioned that various people at Wilmington had stated that shortly
after the kidnaping of Breamer Cinotto had locked his garage amd
%0ld some of the neighbors who used to keep their tobll in his
prngo that thoy were mot to enter. .

11111. Koenoy -nd hu 'u'o, no, -ho resmo o
the second floor, 1638 South Austin Boulevard, Cicero, Illinois,
were interviewed im oconnection with the Hanap case, A separate
report has been mubmitted on this interview in eonnection with
the Hanap case, Heeney at this time was likewise interviewed
congerning his kmowledge of the BarkerXarpis gang and kindred
subjeets, Heeneoy stated that he had been acquainted with Charles
Joseph Fitageruld since about 1987; that at about the time of the
Tunney-Dempsey fight im Chicago he was operating a tavern located
oR the south side of Chicago and that at about this time he firss
mot Fitzgerald end "Big Homer.® Heeney stated that he generally
saw these men togsther; that thereafter he saw "Big Homer® and
Fitzgereld, who was coumonly known as "Big Fitz" en various ococas-
fons whea they stopped at his tavern; that he knew *Big Homer"
likewise under the nems of Henry Wilsom; that he bDelieved that
*Big Homer® was at that time rumning liquor up to Iowas Heemey
stated that he 4id not know whether Fitzgerald was eonnected with
®Bi g Homer® im the purported liquor sstivities of “Big Homer®j

-



that he had very little information concerning ¥Big Fitz" and ree
fused to admit that he knew that Fitzgerald was a bank robber.
Heeney stated that he has not seen Fitzgerald more than ten times
in the past six years; that on these occasions Fitzgerald would
stop by his place of business and might not be seen again for five
or six months, Heeney stated that he was acquainted with Fred
Goetz, having knomn him for some years because of Goetz' connection
with the Ceapone syndicate; that, however, he was not acquainted
with Bryan Bolton, although Bolton was well known among hoodlums
1living on the west side of Chicago. Heeney stated that he wes not
acquainted with Alvin Karpis, Fred or "Doc™ Barker and at this time
was shown photographs of all members of the" Barker-Karpis gang
which he stated that he was unable to recognize; that he had no
information concerning these individuals or their criminal activi-
ties. Heeney stated that he has relatives residing at Minneapolis,
Minnesota, and ordinarily spends Christmas with his wife in the Twin
Cities; that he has been acquainted with Jack Peifer for some years;
that he is likewise acquainted with Harry Sawyer and *Frisco Dutch™
Steinhardt, having met these men through his connection with the
11licit liqQuor business during Prohibition deys. Heeney stated
that he was likewise acquainted with *Three Fingered Jack™ White
whom he referred to as Willie White., Heeney stated that he did not
believe that Charles J. Fitzzerald was acquainted with white, al-
though he had no positive information in this respect.

At this time Mrs, Heeney atated upon further
Qestioning thet in the fall of 1933 she believed that “Three
Fingered Jackiﬁhi‘te was living somewhere on Austin Boulevard
north of 15th Btreet in Cicero, Illinois. Mrs. Heeney was ques-
tioned further in this respect, but was unable to give the exact
address where White formerly resided.

: Heeney was likewise questioned concerning ®0ld
Gus*", but he denied knowing anyone by this name, stating thet the
only person he ever knew who could possibly be this individual
was ®01d Mac* Martin, who died in the year, 1931. Heeney stated
that he did not believe that Alvin Karpis would be harbored by
anyone connected with the syndicate, steting that Kerpis and Camp=
bell were too ®hot®™ for the ly'ndicate to have anything to do with

them at this time, .

It was apparent from statements made by Heenoy
thet he would not provide any information of value in locating
Alvin Karpis, although he professed a desire to cooperate in this
investigation.
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R S Mrse ¥lo Heeneoy, who was likewise interviewed at
R ™ this time, professed almost a camplete ignorance of the identities
: . ’ of her husband®s acquaintances, She denied knowing Charles J,
, Fitzgerald dbut admitted that she was acquainted with "Big Homer®
Wilson, but was unable to provide any information in additfion to
that provided by her husband oconoerning this individual, &he like-
' .wise stated she was not acquainted with or had any informa tioa ocon-
! cerning members of the Barker-Xarpis gang,

Michael "Slugs®]Stacey, brother of Leouis *Doc*
Stacey, who resides with his ot in the seocond house east of.
Wolf Rosd oa the north side of Lake Street just outside Melrose
. . Park, Illinois, was interviewed by Special Agent R, C, Suran amd
- : the writer, 8tacey denied being acquainted with Alvin Karpis, i
"Doo¥ Barker, or other members of the Barker-Karpis gang. He
stated that he had seen photogrephs of various members of this
: gang ia the newspapers, but was not aoquainted with them; that he
o et bad mo iaformation eoncerning either the Breamer kidmaping case or
the Henm kidnaping case, He denied that any members of this gang
had ever stayed at his house overnight, Stacey was interviewed
: thoroughly, but he advised that he had mo information indicating
- that sny members of this gang ever frequented or had eomnections
at Melrose Park, Illinois; that if such were the case he believes
that he would know of ity Stacey stated that he wmas presently em-
ployed im a "bookiq® joint located in the defunct Citizens Bank .
Building oa Main eot in Melrose Park, Illinois, He stated that
“Machine Gun® JackPicGurn formerly had a pert interest ia this
"bookie®” prior te hAis death a few months ago when he was ghot dowm
in & gang killing, Stacey at this time was likewise interviewed in
oonnestion with the Hanap casee Pertinent portions of this inter-
view will be set cut im a separate report iz that file,

Roceo PBtacey was intervieved by Special Agent R, O,

Suran end the writer at his place of amployment at the American Can
Company, 13th Avenue and St, Charles Street, Maywood, Illimois,
Rocce Btacey resides at 1514 North 20th Avenue, Maywood, Illinois,
Roeoo Stacey was shom photographs of members ef the Barker-Karpis
gang which he stated he was unable to recognize, At this time ,
Rocoo stated that he served an enlistment in the United States Navy
during the World Ware, At the termination of this enlistment he re-
turned homej that his hrother, Louis "Doc® Stacey,at that time was
engaged ia the liquor business and invited Rocco $o0 likewise become
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engaged with him in $his illiecit traffies Rocoo stated that he
refused to 4o 8o} that thereafter he odtained employment at the
Ameriean Can Company and worked with this firm up until about the
year, 1930; that he was employed for approximately a year and a
half and later engaged im the business of buying and selling sattle}
that he lost a great deal of money in this business and thereafter
drove a gardage wagon at Melrose Park, Illinois, for epproximately
sixteen months, from the fall of 1932 to sbout November, 1933; that
thereafter he @t his job back with the American Can Company where
he has been employed -inco.

Roeco Stasey nonﬁonoa that he has never bdeeam
synpathetiec with the hoodlums that have frequented Melrocee Park,
Illinois; that he classes his drothers as hoodlums and thieves
and stated that he has absolutely no sympathy for his brother,
Louis "Doc” Stagey, has not corresponded with him since his in-
sarceration at Leavenworth Penitentiary; that the oriminal activi-
ties of his drothers have caused him a great deal of embarrasameant;
that he is willing and eager %o provide say information that he may
possess to any law enforcement ageney concerning the activities
of hoodlums im the vicinity of Melrose Parke Rooco atated that he
had no infomation indicating that Alvin Karpis or "Doe¢® Barker
had ever stayed overnight at the home of amy of his drothers}
that his younger drother, Johnny Stacey, formerly was amployed
as & bartender at the Club Spanish which was formerly operated by
"Doe® Stacey; that Johhay Stacey is presently employed im a {
"bookie® located samewhere in downtown Chicagp, - R :
, Roeoo Stacey here mentioned that Johnny Stacey
is still a young man about twenty-five years of age; that he has
attempted to persuade him to avoid the compeny of hoodlums, but
that he 13 afraid that his drother will eventually decome involved
ia some violation of the law,

- Rocoo Stacey mentioned that the DeGrazia drothers
are his first cousins; that his mother is a sister ef Mr, DeGrasia.
Roeoco stated that Rocoo DeGrazia originally was released from
Leavenvorth Penitent iary after serving a sentence for inocome Sax

“evasion and has returned to his home located samewhere ia Oak Park,

Illinoiss Roocce Stacey provided the names ef the other DeGrazia
dbrothers, stating that Joseph DeGrazia operates a real estate fim
at 2lst Avenue and Lake Street, Melross Park, Illinois; that Joseph
DeGrazia is homest and reliadble; that Nigk DeGrazia resides some-
where in Maywood, Illinois; that Tony DeGrazia is wanted oa a murder
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charge and has been a fugitive for four years. Rocco Stacey stated
that the other brother, Andy DeGrezia, lives in the middle of the
block on the east side of 24th Avenue between 14th and 15th Street
at Melrose Park, Illinois. Rocco Stacey stated that of the DeCrazia
boys, Joseph DeGrazia is the only one that is legitimate; that the
reat of them are hoodlums and thieves; that he has no dealings with
them and considers them as being in the same class with the other
hoodluks located in the vicinity of Melrose Park.

! Roceco Stacey stated that his wife's maiden neme

is Derrico; that one of her brothers used the name of Frank Meccias
and served ten years at Leavenworth Penitentiary for perticipation
in a mail robbery at Evergreen Park, Illinois; that her other
brother, Mike Derrico, is likewise a hoodlum and no good and served
eighteen months in Leavenworth Penitentiary for counterfeiting;

that Mike Derrico is not now in custody and is driving a garbage
truck at Melrose Fark, Illinois. Stacey stated further that one
other brother, Rocco Derrico, was killed adbout two years ago and

in this connection mentioned that one evering some men brought
Rocco Derrico to his home. Derricd apparently was seriously in-
Jured and these men mentioned that he had been in an automobile
accident; that while he was examining Derrico he noticed some blood
and as he turned to question the men who brought the Derrico boy

t0 his hame they were gone; that upon calling the Police authorities
it was discovered that Rocco Derrico had been shot and had died
from his wounds. Rooco Stacey mentioned that as a result of this
incident he wes questioned by the Polige who believed that he and
his wife had killed her brother, Roccof Derrico. Stacey stated that
because of such incident he had a thorvugh hatred for hoodlums and
their nefarious activities; that he could provide little information
concerning the eriminal associates of his brothembecause he had
always made a practice of staying away from any persons with whom
they were acquainted because he feared that he might become involved
with the law, . )

Johnny Stacey, who likewise resides with his mother,
Angeline Stacey, on Leke Street eest of Wolf Road, Melrose Park,
Jllinois, called at the Chicago Bureau Office end was interviewed.
Johnny Stacey was shown photographs of members of the Barker-Karpis
gang, but he stated he was unable to recognize any of these indivi-
duals as any persons he had ever seen. He stated that during the
latter part of 1932, up until the latter part of 1933, he was occas-
ionally employed in helping his brother at the 0. P. Inn; that,
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however, his brother Louia "Doc" stacey did not introduce him to
any of his friends and that _he was not acquainted with the per-
sons who frequented the above mentioned Inn. At the present time
Johnny Stacey mentioned that he is employed in a ®bookie™ joint
located on Lake Street in Chicego, dut he atated that he did not
desire to provide Agent with this address, fearing that any in-
quiry for him at this address might result in his losing his job;
that, however, he ecan be located at any time at his home.

Johnny Stacey was questioned at length, but pro-
fessed ignorance of the activities of the various hoodlums residing
in and frequenting Melrose Park, Illinois, and denied thet he had
any ‘information that Alvin EKarpis or Arthur "Doc® Barker hed ever
stayed overnight at }s home or the home of either of his brothers”
during the surmer of 1933. Johnny Stacey denied that he was ac-
quainted with Frank Nash, Frank Keating, Tommy Holden, Verne Miller
and other hoodlums who havo been known to frequent the Oe Po Inn.

It was apparent that this individusl would mot

provide any information of value to this investigation.

' The Ylent located above the partment occupied by
Mr. and Mrs. John &rpaﬂcz, parents of Alvin Karpis, has been
maintained continuously since the laast report was submitted in
this case. Special Agent V. E. Criss end his wife, with Anthony
Viatkus, interpreter, have been residing at this plant. The
pertinent conversations between Mr. and Mrs, Kerpavicz and other
members of the femily overheard during the period between April
19, and April 25, 1936, are being set out herewith. .

i

On the evening of April 19, 1936, Anthony Viatkus
overheard a conversation between Mr, and Mrs. Karpavicz. This
conversation was apparently a femily argument which resulted
because Mr. Karpavicz had been away from the apartment all daye.
Mrs. Karpevicz complained that Mr, Karpavicz would not stay home
but went out and remained away all day. She complained that he
spends money while she deprives herself of dresses, shoes, etc.

“Mr. Karpavicz stated in reply thet she could dbuy whatever she

needed, whereupon Mrs. Karpavicz stated that she would take $100,00
of Alvin's money and buy herself everything. Mrs. Karpavics at
this time made mention of %always waiting® but 4id not mention
whom she was waiting for. Mr. Karpavicz thereupon mentioned that
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2 ( ! on the evening of Apru 82, 1936, Anthony Vutkul
T overhurd the following conversation:

Mr, and Mrs, hmﬂu were engaged in another family
quarrely Mrs, Karpavies during the course of $his quarrel acecused
lr. Karpavics Wor what Alvin is today,” whereupon Mr, Karpavics
‘defended himself, saying it was not his fault; that he never told
Alvin to 40 bad things whereupon Mrs, Karpgviez said "like father
like son" uxl Mr, rpuie: replied, "like mother like son,*

! "> ' On the evening of April 25, 1936, cla:lg:x%nuto, u-—
ter of Alvin Karpis, called the Karpaviez apartment spoke with
Mrs, Karpavieze Clara Venute stated that she could de reached by
calling Seoley 1676. ; -

On tho afternoon of April 85, 1936, Lnthony Tiatlcus
overheard the following emversation detween Mre and Mra, Karpavios:
== - - This likewise resulted in a femily quarrel during
the course of which Mr, Karpaviez wanted to know why she had to go
out during the night even though it {s 18 eo'clock, Mrs, Karpavies
thereupon started dlaming Mr, Karpaviez for Alvin's conduct when
he was young and that he did not take care eof the home fimancially
years agos Whersupon Mre Karpavicz stated that he did as much as
he eould,
' bl
On the night of April 80, 1956 lﬂa
ocrmunicated with Special Agent R, 0 Suran Selerhone and ad- :
vised that he had been im contact with Edward)JOtis and Otis had
advised him that about 4 pem, on April 30, 6, he had bdeen called
$0 the home ef John Keller, who resides &a the 4600 block on Fultom
Street, Chicago, Illinois; Shat the purpose of this visit was to
arrangs with Keller a roddery of an dmerican Express shipment of
money which is shipped into Chicago by the Michigan Central Railway;
that Otis advised him that at Keller's homs was a man whon Otis
f{dmtified as deing Alvin Karpis and thare was another man thers,

possidly sixty years of age who sa ¢k room and Otis did
not get a good look at him, Otis was positive
that the man he sew was Karpls, o Keller 4id not introduce

him as Karpis and the name whieh Karpis was supposed to bde using
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" Otis advised him that Keller was down in Texas abou

was not ka dvised that the b7d
information was obtained from Otis t0 the effect that Karpis had

sppeared at the Keller home in a Ford V-8 asutomodile, presumadly a

Sedan, bearing Wisoonein license platoa.ﬂtatod thet
o months ago

end there met Karpis at whieh time arrangements were made with Kar-

pis for him to0 proceed $o Chieca Illinois, and participate in
the contemplated robbdery. *ﬁﬂuﬁ that John Keller

has a oriminal record and was ographed by the Chicage Police
Department in a group photograph of one Joseph Sullivan; that John

- Keller®s true name was Capola; that Capola is an Italian although

he does not have the appearance of being one,

a Upon the receipt of this information Special
Agent in Charge D, M, Ladd, Special Agents G, H, Wilson, H, 8,
Boone and Ry C, Suran proceeded to the vieinity of the 4600 bloek
of Fultoyd dvenue end there observed %Soto Sedan bdearing 1936
Illinois Jlicense plates No, 9279156, s ear was parked ia i
front o 43 Fulton Avenue, 4'chdck of the license number re-
vealed that it was issued to J’oh.n Keller, 4340 Flournoy Stre -
Chicago, Illinots, for a DeSoto. The car as deseribed by#
bearing Wisoonsin license plates, oould not be observed in .
vieini tye ;
At the Auatin Post Office Sub-station, 5444 West
l(adieon Street, Carrier Abbs, who delivers mail to 4645 Fulton
Avenue was interviewed and he sdvised that John Keller and his
wife and young son have resided at this address for six or seven
yoars, OCarrier AbbS stated that Keller apparently owns the duild-
ing inasmueh as he receives tax dills, 4bbs further stated that
Keller was arrested in Chicago three or four years ago in ecnneo-
tion with a hijacking of same slot machines; that Keller goes
under the name of Capola or Cappolaj that he believes Keller
was arrested under the nsme of Cepola and at the $ime of his ar-
rest was impersonating an officer; that he is engaged in the bdusie
ness of selling disinfectants and maintains his office at his
msidence; that various mem stay at his residence; that these men .
_presumably are engaged with Keller in selling disinfectants, .
Abbs stated that oecasiqnally mail was received at this address
for Joseph Sulliven, whage identity Abbs does mot know, A4bds
stated further that Mrs,]Schweitzer, who }ives next door at 4641
Fulton Avenue is in his Spiniom reliables Fhotographs of Alvia
KXerpis,, Bdward Otis and various menbers of the Barker-Karpis gang
woere shown t0 Carrier Abdbs, but he was unable to identify them.
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Mrse Schweitzer, 4641 Fulton Avenue,was inter-

~ viewed, She stated she has resided et this sddress for four or
five months and is ecasually acquainted with Mr, and Mrs, Xeller -

who live mext door; that she and her husband have noted numerous
men, whom she descrided as deing "shifty-eyed® celling at the
Keller residense. Mrs, Schweitzexr sould mot recall any cars
containing out of state license plates parked ocutside the Keller
residsnce, but she atated that she would willingly make a note
hereafter of any such license plates or any Illinois license
plates on sutomobiles perked outside the Keller homee OShe was
shown photographs of Alvin Karpis and other members of the gang
which she was unable to recognize., She stated that she felt

/ gertain she had mot seen any of these persons call at the Keller
residence,
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